
در  اصفهان  پژوهش های شورای شهر  مرکز  رئیس  گفته  به 
مانند  بخش   ۱۰ در  اصفهان  کلانشهر  شاخص های  داده نما 
سلامت، گردشگری و مشارکت اجتماعی تعیین شده و در درگاه 

مربوط به آن قابل مشاهده است.
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م الف: 862030

شرکت شــهرکهای صنعتی استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی کیفی 
)فشــرده( )عملیات اجرایی شــبکه جمع آوری فاضلاب شــهرک صنعتی خمینی شهر( به شماره 
)۲۰۰۰۰۰۱۲8۱۰۰۰۰۹5( را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه 
مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها 
از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  انجام 
خواهد شــد و لازم اســت مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت 

مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ ۱4۰۰/۰6/۲4 می باشد.

آخرین مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت ۱۹ روز سه شنبه تاریخ ۱4۰۰/۰6/3۰
آخرین مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت ۱4:3۰ روز یکشنبه تاریخ ۱4۰۰/۰7/۱۱

زمان بازگشایی پاکت های ارزیابی: ساعت 8:3۰ صبح روز دوشنبه تاریخ ۱4۰۰/۰7/۱۲
هزینه درج آگهی روزنامه به عهده برنده مناقصه می باشد. 

موضوع مناقصه: عملیات اجرایی شبکه جمع آوری فاضلاب شهرک صنعتی خمینی شهر 
مبلغ برآورد اولیه: ۱۲۱/54۹/5۹۲/۲۱۲ ریال و بر اســاس فهارس بهای سال ۱4۰۰ سازمان 

برنامه و بودجه کشور )اعتبار طرح جاری(
مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: 6/۰77/48۰/۰۰۰ ریال

رشته و پایه تشخیص صلاحیت پیمانکاران: رتبه 5 یا بالاتر در رشته آب 
مدت اجرا: ۱۰ ماه 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه 
و ارائه پاکت الف: آدرس اصفهان خیابان ۲۲ بهمن، مجموعه اداری امیر کبیر، شرکت شهرکهای 

صنعتی استان اصفهان و تلفن: ۰3۱3۲6473۰۰
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس: ۰۲۱-4۱۹34

دفتر ثبت نام: 88۹6۹737 و 85۱۹3768
 www.setadiran.irدر ســامانه اســتانها  نــام ســایر  ثبــت  دفاتــر  تمــاس   اطلاعــات 

 بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.
م الف: ۱۱۹۲8۹8

فراخوان مناقصه عمومی  همزمان با ارزیابی 
 نوبت اولکیفی )فشرده( یک مرحله ای                      

 سایه رکود 
بر سینماهای اصفهان

 توجه بیشتر 
 به حوزه علوم انسانی 
در برنامه های معاونت 

علم و فناوری

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
خبر داد؛

مسدود شدن ۷ هزار و 
۱۸۷ حلقه چاه غیرمجاز 

در استان

مسعود ریگی همچنان در کانون توجه 
استقلالی ها

آبی ها بی خیال هافبک 
جدید سپاهان نمی شوند

معاون وزیر بهداشت مطرح کرد

 خطر آپارتاید واکسن
 در جهان

امور پیمانهای شرکت شهرکهای صنعتی استان اصفهان

 کسب  رتبه برتر جشنـواره شهیـد رجایی 
 در مجــموع شــاخص های عمــومی

 گروه آموزشی، پژوهشی و فرهنگی توسط اداره کل آموزش 
و پرورش استان اصفهان را به جامعــه محتـرم فرهنگیـان 

وکلیه همکاران ارجمند تبریک عرض می نماییم.

 اداره اطـــلاع رســانـــی و  روابـــط عمــومی
 اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان

 عمق فاجعه در سد زاینده رود

اصفهان امروز: سد زاینده رود برای ذخیره سازی یک میلیارد و پانصد 
میلیون متر مکعب آب طراحی شده، اما اکنون، در آستانه پاییزی که کم 
بارش پیش بینی شده است، کمتر از ۱8 درصد ظرفیت خود آب دارد. 
با 25 مترمکعب بر ثانیه کنونی که برای تولید برق و آب آشامیدنی از 
دریچه های سد خارج می شود، روزانه ۱2 سانتی متر از عمق دریاچه و 
یک میلیون متر مکعب از ذخیره سد در حال کاهش است. بدون بارش، 
شمارش معکوس تا رسیدن به عمق فاجعه به زودی به پایان می رسد.
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
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رویداد

 روسیاهی در عصر بیمه ها
حسن روانشید |  اگرچه کشور ایران از همان دهه سی 
به کنفدراسیون بیمه ها پیوست تا اقشار جامعه و مشاغل 
چند  یا  یک  در  عضویت  با  به مرورزمان  بتوانند  مختلف 
مرحله از تعهداتی که برایشان ارزان درمی آید خیال خود را 
از اتفاقات در پیش رو آسوده نمایند و این فلسفه اقتصادی 
نهادهای  دیگر  به  نیز  درست  و  حساب شده  اجتماعی  و 
که  قابل ملاحظه ای  رشد  برخلاف  اما  بپیوندد  خدمتگزار 
در دنیا داشت نتوانست آنگونه که باید شفافیت را سرلوحه 
روش های خود در داخل نماید. هفتاد و اندی سال سابقه 
دراین باره که هنوز ساختمان اولین شعبه تأسیس شده آن 
قبل از احداث هتل عباسی واقع در نبش چهارباغ پابرجاست 
و به مرورزمان به ده ها نوع و روش و برندهای مختلف و 
شعب متعدد در سراسر کشور به کار خود ادامه داده، اگرچه 
از بعد مادی و فیزیکی ازدیاد فراوان یافته اند و تبلیغات آن ها 
افق های روشنی را نوید می داد تا به موقع حقوق بیمه گذار را 
به صورت نقدی و یا اقساط دریافت نمایند ولی زمانی که 
نوبت اجابت فرا می رسد ضمن سختگیری های فوق العاده ای 
که دارند و بالطبع هزینه های تازه ای که برای خسارت دیده 
جواب  نمی تواند  دراین باره  پرداخت ها  اما  می کنند  ایجاد 
سرمایه های ازدست رفته مادی، معنوی و جانی مخاطب را 
بدهد درحالی که این امر در کشورهای بنیان گذار نهضت بیمه 
به صورت دیگری است تا اگر حتی تاجر یا بازرگانی در قالب 
شرکت های مرسوم ورشکست شد همه سرمایه ازدست رفته 
او در حمایت بیمه گذار بوده و اعاده می گردد. آن ها کاری به 
نوع فعالیت و میزان ریسک پذیری آن ندارند بلکه قرارداد 
حمایت بیمه ای را بر اساس درصد خطرات آن می بندند و در 
زمان تأمین نیز به عهد و بندبند موادی که امضاء کرده اند، 
عمل می کنند. اما در این سو چنین نبوده زیرا اصولًا بسیاری 
از فعالیت های اقتصادی و اجتماعی مشمول بیمه ها نمی شوند 
از ورود  را  تا ریسک پذیران  اولین کوتاهی است  این  که 
به بعضی دامنه های خدماتی مأیوس نماید و ثانیاً اگر هم 
تعهدی پذیرفته شد. شرایط پرداخت خسارات را به صورتی 
تدوین و تنظیم می کنند تا درهرصورت بیمه گذار منافع خود 
را حفظ کرده و تنها رقمی از درآمدها بر ارزش افزوده را به 
آهنین،  نیز کفش  آن  دریافت  البته  بپردازند که  بیمه شده 
عمر نوح و اراده ای محکم می طلبد تا طرف مقابل خسته و 
درمانده نشود. سرگذشت بیمه در کشور ناگفتنی بوده که اگر 
انجام می شود بر اساس فشار آیین نامه هایی است که برای 
پیشرفت روند کار به کارفرمایان تحمیل می شود و تأمین 
اجتماعی یکی از این ارگان هاست که اگرچه این سازمان 
عریض و طویل با سابقه ای شصت ساله و ثروتی کلان هنوز 
نتوانسته است آن باشد که باید اما در مقابل هرچند وقت 
یکبار بوی ورشکستگی یکی از زیرمجموعه های شستا مشام 
مالکان آن یعنی بیمه شدگان و بازنشستگان تأمین اجتماعی 
را نوازش می دهد تا سایه های نگرانی بر سرشان گسترش 
یابد. البته امثال این بیمه ها یکی دو تا نیست تا از هر سو فشار 
کمبودهای کاذب خود را بر معیشت بیمه شده تحمیل کنند 
و برای نمونه از سروته تعهدات خود بزنند که دیدیم چگونه 
به منظور پرداخت حق بیمه دوران کرونا بیکار شدگان را تا 
شش ماه سرگردان دریافت حقوق خود نمودند و امروز که 
می بینند چگونه ولی نعمت هایشان به دلیل معضلات تأمین 
معیشت خانواده از پس پرداخت هزینه تست کرونا برنمی آیند 
به اجرای تعهد خود دراین باره تن در نمی دهند! دو هفته قبل 
بود که بیمه های سلامت و تأمین اجتماعی در اطلاعیه ای، 
تست PCR را رایگان اعلام کردند اما با گذشت زمان از 
این طرح هنوز خبری نیست و حالا معلوم می شود که گویا 
بیمه های پایه از عدم دریافت هزینه تست یا حتی پوشش 
درصدی از آن پشیمان و شیوه نامه مربوط به رایگان شدن 
آن را ابلاغ نکرده اند. چرا که با یک حساب سرانگشتی به 
صرافت افتاده اند که این کار برایشان گران تمام می شود! حالا 
مقتدایی نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارج 
مجلس در نامه ای به وزیر بهداشت تأکید می کند که هرچه 
سریع تر شیوه نامه مربوط به رایگان شدن تست PCR ابلاغ 
گردد تا با سربه زیر شدن پیک پنجم و افزایش واکسیناسیون 
به در شود که تا امروز از مرز ۲۵ درصد گذشته و می توان 
اما  به مهار ویروس برای ورود به موج ششم امیدوار بود 
در کنار ضرورت واکسیناسیون گسترده جمعیت بالای ۷۰ 
درصد به منظور کنترل ویروس، غربالگری و بیماریابی وسیع 
از طریق تست های تشخیصی از ضروریات اجتناب ناپذیر 
می باشد زیرا باوجوداینکه بعد از ۱۸ ماه از همه گیری کرونا 
تاکنون حدود سی میلیون و پانصد هزار آزمایش تشخیص 
کووید ۱۹ انجام پذیرفته که هزینه بخش اعظم این تست ها 
را جامعه علی رغم بیمه بودن از جیب خود و کسر کردن 
از سفره معیشت پرداخته اند حال آنکه تعهد بیمه ها مبنی بر 
اینست که مطیع نظرات مقام معظم رهبری باشند که یک 
بیمه شده تنها از درد خود رنج بکشد و نگران هزینه های 
آن نباشد. امروز با ورود پیاپی واکسن از خارج از کشور و 
همچنین وسعت یافتن تولید داخل می رود تا به گونه ای بر 
ویروس مسلط شده و نگرانی ها به صورت قابل ملاحظه ای 
مرتفع شوند و محدودیت ها همچون ممنوعیت تردد شبانه 
حذف گردند اما بار دیگر نشان می دهد اعتماد به اینگونه 
حمایت ها تحت عنوان بیمه سلامت و تأمین اجتماعی تکیه 

بر بادی بیش نیست و روسیاهی برای زغال خواهد ماند!
ادامه دارد

استاندار جدید رابطه خوبی با 
علمای استان اصفهان داشته 

باشد
به اعتقاد نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی 
استاندار جدید اصفهان ضمن برخورداری از روحیه  تعاملی باید 
روابط بسیار مطلوبی با علماء و بزرگان استان اصفهان داشته 
باشد. امیرحسین بانکی در خصوص مطالبات مردم اصفهان 
از استاندار جدید به ایمنا گفت: مردم اصفهان چندین مطالبه 
جدی از جمله حل مشکلات مربوط به آب و بهبود وضعیت 
معیشتی دارند؛ زیرا شرایط کرونایی خسارت های متعددی به 
وضعیت معیشتی مردم اصفهان وارد کرده است. او افزود: 
استاندار جدید اصفهان برای اینکه بتواند پاسخگوی مطالبات 
مردم این استان باشد و در جهت تحقق آن گام بردارد، باید 
از وجه ملی برخوردار باشد؛ همچنین داشتن تجربه اجرایی 
و مقبولیت بین گروه های انقلابی نیز از جمله ویژگی های 
در مجلس شورای  اصفهان  نماینده  است.  استاندار جدید 
ضمن  اصفهان  جدید  استاندار  کرد:  خاطرنشان  اسلامی 
برخورداری از روحیه تعاملی، باید روابط بسیار مطلوبی با علما 

و بزرگان استان اصفهان داشته باشد.

تسهیل تردد اتوبوس های 
شهری در خیابان امام 

خمینی)ره(
به گفته مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان خط پرش 
اتوبوس در چهار نقطه خیابان امام خمینی)ره( از جمله چهارراه 
شریف، لیمجیر، چهارراه امام رضا)ع( و بهارستان ایجاد و 
تکمیل شده است. حمید اشرفی به ایمنا گفت: هدف از ایجاد 
خط پرش در خیابان امام خمینی )ره( افزایش سرعت ناوگان 
حمل ونقل عمومی و جلب رضایتمندی شهروندان است. او 
با بیان اینکه برای ایجاد خط پرش اتوبوس در خیابان امام 
خمینی )ره( حدود ۲۰ میلیارد ریال هزینه شده است، افزود: 
برای اجرای این پروژه در مجموع دو هزار و ۵۰۰ مترمربع 
آسفالت و ۵۰۰ مترمربع پیاده روسازی انجام شده است. مدیر 
منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان تصریح کرد: برای افزایش 
سرعت حمل ونقل عمومی به ویژه اتوبوس ها در خیابان امام 
خمینی )ره(، حدود ۱۵۰ متر قبل از تقاطع خیابان شریف، 
اتوبوس ها به سمت زیر پل و سپس به تقاطعی که چراغ 
راهنمایی و رانندگی آن ابتدا برای اتوبوس و بافاصله اندکی 

برای سایر خودروها سبز می شود، می رسند.

کشف محموله ۳۰ میلیارد 
ریالی کالای قاچاق در اصفهان

جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف محموله بزرگی از 
انواع کالاهای خارجی قاچاق به ارزش ۳۰ میلیارد ریال که در 
یک انبار دپو شده بود، خبر داد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
پلیس، سرهنگ محمدرضا هاشمی فر در این خصوص اظهار 
داشت: مأموران اداره مبارزه با قاچاق کال او ارز پلیس امنیت 
اقتصادی فرماندهی انتظامی استان اصفهان در پی کسب 
خبری مبنی بر دپوی انواع کالای قاچاق در یکی از انبارهای 
سطح شهر موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. او افزود: 
مأموران پس از انجام تحقیقات لازم طی هماهنگی با مقام 
قضائی به محل اعزام و در بازرسی به عمل آمده از این انبار 
محموله بزرگی از کالاهای خارجی شامل ۸6۳ جفت کفش 
تقویت کننده  ۱۰۰دستگاه  سرخ کن،  دستگاه   ۷۱ ورزشی، 
انگشتان،4۰۰  دستگاه اتوبخار،۲۰۰ عدد کمربند طبی،۲۰ 
دستگاه ترازو،۱۵۰ عدد توپ والیبال و 4۰۰ عدد کش ورزشی 
را کشف کردند که در بررسی های صورت گرفته مشخص 
شد همه این کالاها فاقد هرگونه مدارک مثبته گمرکی بوده و 
به صورت قاچاق تهیه شدند. جانشین فرمانده انتظامی استان 
اصفهان با بیان اینکه کارشناسان مربوطه ارزش این محموله 
را ۳۰ میلیارد ریال اعلام کردند، گفت: در این رابطه اقلام 
مکشوفه به انبار سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی 
تحویل و پرونده این تخلف نیز برای رسیدگی در اختیار مرجع 

قضائی قرار گرفت.

توزیع ۱۳هزار بسته معیشتی 
در طرح شهید سلیمانی میان 

نیازمندان اصفهان
نمایندگی ولی فقیه در سپاه حضرت  به گفته مسئول 
صاحب الزمان)عج( تاکنون طلاب و روحانیون بسیجی در 
قالب طرح شهید سلیمانی بیش از ۱۳ هزار بسته معیشتی 
تقدیم هم استانی ها کردند که در این مرحله ۸۰۰ بسته 
معیشتی نیز تهیه و آماده شده است.به گزارش خبرگزاری 
تسنیم حجت الاسلام رحمت ا... صادقی با اشاره به توزیع 
۸۰۰ بسته معیشتی توسط بسیج طلاب اظهار داشت: تاکنون 
طلاب و روحانیون بسیجی در قالب طرح شهید سلیمانی 
بیش از ۱۳ هزار بسته معیشتی تقدیم هم استانی ها کردند که 
در مرحله جدید از طرح شهید سلیمانی و در این مرحله ۸۰۰ 

بسته معیشتی نیز تهیه و آماده شده است.

هنوز زیرساخت های برگزاری کلاس های حضوری در دوران کرونا وجود ندارد

آموزش حضوری مغایر با پروتکل های بهداشتی
اوایـل مردادمـاه بـود کـه سـخنگوی سـتاد ملـی مقابلـه 
بـا کرونـا اعـام کـرد بچه هـا کیف هـای مدرسـه را ببندنـد، 
امـا چنـد روز مانـده به شـروع سـال تحصیلی جدیـد بالاخره 
کشـمکش ها بر سـر چگونگی شـروع سـال تحصیلـی جدید 
تمـام و اعـام شـد سـال تحصیلـی به صـورت مجـازی آغاز 

می شـود.
به گزارش ایسـنا، زنگ مهر امسـال هم قرار است در حالی 
بـه صدا درآید که خبری از شـور و شـوق حضـور دانش آموزان 
در مدرسـه و کاس هـای درس نیسـت و بازهـم »شـاد« جور 
تعطیلـی آمـوزش حضـوری بـه خاطر همه گیـری کرونـا را به 
دوش می کشـد. معلمـان مـدارس که بعـد از یک سـال و نیم 
آمـوزش مجـازی به دلیل همه گیـری کرونا، تجربیـات زیادی 
از آمـوزش مجـازی دارنـد و از نزدیـک شـاهد مزایـا و معایب 
آمـوزش مجـازی بوده انـد، حـالا بیشـتر از هرکسـی می دانند 
شـروع یک سـال تحصیلی دیگر بـدون حضـور دانش آموزان 
در مدرسـه بـه چه معناسـت. در آسـتانه سـال تحصیلی جدید 
بـا چنـد تـن از معلمـان اصفهانـی بـه گفت وگـو نشسـتیم و 
دیدگاه هـای آن هـا را دربـاره بهترین تصمیم در شـرایط فعلی 

جویا شـدیم.
تصمیم گیری با تکیه بر تجربه و درک شرایط

جـال جلیلـی، فوق لیسـانس مدیریت و معلم حسـابداری 
و ریاضـی متوسـطه در کاشـان اسـت کـه دیـدگاه خـود را 
دربـاره سـال تحصیلـی جدیـد می گویـد: شـکی نیسـت کـه 
همـه تئوری هـای آموزشـی مبتنـی بـر حضـور فراگیر اسـت 
و آمـوزش مجـازی نمی توانـد جایگزیـن آمـوزش حضـوری 
نوجـوان شـود،  و  گـروه سـنی کـودک  بـرای  به خصـوص 
امـا برنامه ریـزان نظـام آموزشـی بایـد بـا تجربـه از تبلیغـات 
و دسـتپاچگی بازگشـایی مـدارس در اردیبهشـت و شـهریور 
۹۹ و بـا درک شـرایط فیزیکـی و کمبودهـای مالی مـدارس، 
بـا اسـتفاده از امکانـات بین دسـتگاهی برنامه ریزی کنـد. این 
معلـم با اشـاره به اینکـه ظرفیـت کاس هـای درس مدارس 
در کمتریـن حالـت بـرای بیـش از ۳۰ نفـر دانش آمـوز تعریف 
می شـود، توضیـح می دهـد: حتی حضـور نصف ایـن جمعیت 
هـم مغایر با پروتکل های بهداشـتی اسـت.او همچنین به نبود 
تهویـه مناسـب در کاس هـای درس اشـاره و اظهـار می کند: 
مـدارس اعتبار تأمین سیسـتم تهویه را ندارنـد و در فصل پاییز 
و زمسـتان هـم نمی توان پنجره هـا را باز کرد تـا هوای کاس 
جابجـا شـود، بنابرایـن باید با واقع بینـی به این موضـوع توجه 
کرد. جلیلی مسـئله بعدی را تهیه ماسـک می دانـد و می گوید: 
سـرانه ناچیـز مـدارس جوابگوی تأمیـن ماسـک دانش آموزان 
و مـواد ضدعفونی کننـده مدارس نیسـت و با توجـه به فضای 
عمومـی جامعـه، خریـد ماسـک در سـبد هزینـه خانواده هـا 
نیـز تعریف نشـده و ایـن مشـکل با مصاحبـه و شـعار برطرف 
نمی شـود؛ بنابرایـن نهادهای عضو سـتاد مدیریـت کرونا باید 
تأمیـن ماسـک و مـواد ضدعفونی کننـده مـدارس را به عنـوان 

یـک مؤلفه ضـروری تضمیـن کنند.
Á پیشنهادی به اعضای ستاد کرونا

او پیشـنهاد داد به جـای تعییـن زمان بازگشـایی مـدارس، 
اعضـای سـتاد مقابلـه با کرونـا در یک مدرسـه حاضرشـده و 
در یکی از کاس ها تشـکیل جلسـه دهند و با برآورد شـرایط 
موجـود آنـگاه به طـور واقع بینانـه و منطقـی تصمیم گیـری 
کننـد، چـون بـا نشسـتن در اتـاق کنفرانس و سـخن گفتن از 
اهمیـت آمـوزش و اعام آمادگی برای بازگشـایی مـدارس نه 
تنهـا مشـکلی حل نمی شـود، بلکه بـا وجود سـویه های جدید 
ویروس کرونا، اپیدمی کرونا با شـدت بیشـتری گسـترش پیدا 

خواهـد کرد.
Á  تغییـر تصمیمـات بـه خاطـر پیچیدگـی

موضـوع
مهسـا زمانـی، معلـم ناحیـه ۴ آموزش وپـرورش اصفهـان 
نیـز کـه معتقد اسـت تصمیم گیـری بـرای آمـوزش حضوری 
و مجـازی کار سـاده ای نیسـت و پیچیـده اسـت، بـه همیـن 
دلیـل تصمیمـات مرتـب تغییـر می کـرد، می گویـد: البتـه به 

نظر می رسـد مسـئولان بیشـتر ترجیـح می دهند آمـوزش به 
سـمت حضوری بـرود. او در ادامه به مزایـای آموزش حضوری 
اشـاره و اظهار می کنـد: آموزش حضوری نظم و تعهـدی دارد، 
فضا آموزشـی اسـت و تمرکز دانش آموزان در این فضا بیشـتر 
اسـت، درحالی کـه در آمـوزش مجـازی گاهـی از دانش آمـوز 
سـؤالی می پرسـیدیم و می دیدیـم در خیابان یا اتوبوس اسـت. 
ایـن مسـئله خیلـی مهـم اسـت چـون دانش آموز تمرکز سـر 
کاس درس را نـدارد. ایـن معلـم بـا اشـاره بـه اینکـه گاهی 
چنـد دانش آمـوز در یـک خانـه بـا همدیگـر درس می خواننـد 
و فضـای خانـه اجـازه تمرکـز را بـه آنهـا نمی دهـد، می گوید: 
دانش آموزانـی کـه از نظـر مالـی وضعیـت ضعیف تـری دارند 
حتـی هزینـه خریـد تبلـت و موبایـل را ندارند. اگرچه امسـال 
خیریـن زیـادی وارد عمـل شـدند و بـه دانش آمـوزان نیازمند 
گوشـی و تبلـت اهدا کردند اما تبلـت اهدا کردند امـا در همان 
خانواده هـا سـطح سـواد خانواده به انـدازه ای نبود کـه بتوانند به 

دانش آمـوزان کمـک کنند.
Á  کلاس هـای حضوری بـرای دانش آمـوزان با

شـرایط خاص
او کاس هـای حضـوری را بـرای دانش آمـوزان محـروم 
ایـن  بـرای  می دهـد:  ادامـه  و  می دانـد  آلـی  ایـده  گزینـه 
دانش آمـوزان آمـوزش حضـوری هیچ وقـت نمی توانـد جـای 

آمـوزش مجـازی را بگیـرد.
زمانـی یکـی دیگـر از مزایـای آمـوزش حضـوری را حفظ 
ارتباطـات اجتماعـی کـودکان و نوجوانـان عنـوان می کنـد 
و می افزایـد: در حـال حاضـر کـودکان و نوجوانـان مـا ایـن 
ارتباطـات را ازدسـت داده اند. از سـوی دیگـر نمی توانیـم نقش 
معلـم در آمـوزش را نادیـده بگیریـم، به خصـوص در مقاطـع 
حسـاس مثل کاس اول دبسـتان، دانش آموزان پایه دوازدهم، 
دروس عملـی هنرسـتان و تربیت بدنی کـه در فضای مجازی 
قابـل انجـام نیسـت. او بـا اشـاره بـه اینکـه در ایـن دو سـال 
کـودکان و نوجوانـان دچـار فقـر حرکتی شـدند که بر اسـاس 
مقـالات علمـی منتشرشـده ایـن فقـر حرکتـی بـه سیسـتم 
جسـمی و حتـی مغزی آنها آسـیب می زند، اضافـه می کند: در 
آمـوزش حضـوری یادگیری به صـورت واقعی اتفـاق می افتد، 
درحالی کـه بـه غیـر از پایـه نهـم و دوازدهـم کـه آزمـون بـه 
صـورت حضـوری بـود، به عنوان یـک معلـم نمی توانم بگویم 
نمره پایان سـال بیانگر سـطح سـواد و دانش دانش آموزان بود. 

او درعین حـال بـه مزایای آموزش آناین و غیرحضوری اشـاره 
و تصریـح می کنـد: مهمتریـن مزیـت آمـوزش غیرحضـوری 
حفـظ سـامت دانش آمـوزان در شـرایط همه گیـری کرونـا 
اسـت. از طرفـی تـا قبـل از ایـن بـه دانش آمـوزان می گفتیـم 
تبلـت و موبایل در مدرسـه ممنوع اسـت و فقط چند سیسـتم 
قدیمـی در مدارس داشـتیم و به عنوان واحد فنـاوری با آن کار 
می کردنـد، درحالی کـه بـا فنـاوری روز دنیا فرسـنگ ها فاصله 
داشـتیم امـا کرونـا باعـث شـد فنـاوری وارد آموزش وپرورش 
شـود و معلمـان دوره هـای ضمن خدمـت زیـادی گذراندند تا 
تولیـد محتوا داشـته باشـند و حتـی آموزش ها را بـه کاس ها 

بردنـد و یـاد گرفتند چطـور تولید محتـوا کنند.
Á حضور دانش آموز در کلاس غیرحضوری

ایـن معلم ادامه می دهد: در آموزش آناین محتوا همیشـه 
در دسـترس دانش آمـوز اسـت و می توانـد از این طریق با معلم 
در ارتباط باشـد، اما مشـکل بزرگ این اسـت کـه گاهی اصا 
نمی دانیـم دانش آمـوز سـر کاس حضـور دارد یـا خیـر. او بـا 
تأکیـد بـر اینکـه اظهارنظـر دربـاره اینکـه در ایـن شـرایط آیا 
آموزش حضوری بهتر اسـت یا مجازی، بسـیار مشـکل است، 
می گویـد: در مجمـوع آمـوزش حضوری کیفیت بالاتـری دارد 
امـا شـرایط در همه دنیا خاص اسـت و این شـرایط در کشـور 
مـا خاص تـر اسـت، آمـار ابتا بـه کرونا بالا اسـت و مـردم در 
حـال حاضـر پروتکل های بهداشـتی را زیـاد رعایت نمی کنند، 
بخـش عمـده ای از جمعیـت هـم واکسـینه نشـده اند. ایـن 
موضوع در قشـر جوان بیشـتر دیده می شـود. ایـن معلم ناحیه 
۴ آموزش وپـرورش اصفهـان در ایـن زمینـه یـادآور می شـود: 
سـال قبل به مدت یک ماه از ما خواسـتند به مدرسـه برویم و 
آمـوزش حضـوری را شـروع کنیم و دانش آمـوزان برای حضور 
در مدرسـه دسـته بندی شـدند. شـاید در بـدو ورود به مدرسـه 
پروتکل هـا رعایـت می شـد، صفـوف با فاصلـه بـود و بچه ها 
الـکل و ماسـک داشـتند اما زنـگ تفریح که می خـورد بچه ها 
قابل کنتـرل نبودنـد و نمی توانسـتیم بـه تک تـک بگوییـم 
ماسـک بـزن، فاصلـه را رعایـت کـن و ... آمـوزش حضـوری 
این خطر را دارد هرچقدر پروتکل های بهداشـتی رعایت شـود 
بچه هـا دوسـت دارنـد با همدیگـر در ارتباط باشـند، به ویژه که 
مدت زمـان زیـادی از هـم دور بوده انـد. حتی در آزمـون نهم و 
دوازدهـم هـم ایـن مـورد را تجربه کردیـم که بعد از گذشـت 

یـک فاصلـه کوتاه خبـری از فاصله گـذاری و ماسـک نبود.

Á ...آموزش حضوری ممکن نمی شود، مگر
او بـا بیـان اینکه خطر عـدم رعایت پروتکل های بهداشـتی 
به ویـژه در مـدارس دولتی بـا کاس های ۳۵ تا ۴۰ نفره بیشـتر 
اسـت، می گویـد: حتـی اگـر قـرار باشـد آمـوزش بـه صـورت 
ترکیبـی و حضـوری و غیرحضوری باشـد بازهـم پروتکل های 
بهداشـتی رعایـت نمی شـود و تـا وقتـی ۷۰ درصـد جمعیـت 
به طـور کامل واکسـینه نشـود و دو دوز واکسـن را تزریق نکنند 
برگـزاری کاس های درس به صورت حضوری ممکن نیسـت. 
او خاطرنشـان می کند: واکسیناسـیون معلم ها که در حال انجام 
اسـت اما دانش آموزان هنوز واکسـینه نشـده اند و با این سـرعت 
واکسیناسـیون بعیـد می دانـم حداقل برای نیم سـال اول سـال 

تحصیلـی بتـوان آمـوزش را به صـورت حضوری برگـزار کرد.
Á آموزش مجازی برای مقاطع تحصیلی بالا

مریـم محمـدی، معـاون یـک مدرسـه ابتدایـی پسـرانه 
غیرانتفاعـی در اصفهـان بـا سـابقه ۲۰ سـال تدریـس هـم 
دراین بـاره می گویـد: آمـوزش مجـازی بـرای دانش آمـوزان 
مقاطـع تحصیلی بـالا خوب اسـت. دانش آموزان دبیرسـتان با 
کامپیوتر و تبلت آشـنا هسـتند و می توانند چندین بار محتوای 
آموزشـی را ببینند، اما بـرای مقطع ابتدایـی و دانش آموزان کم 
سـن و سـال والدین و اگر شاغل باشـند پدربزرگ و مادربزرگ 
بایـد حتمـا بـه دانش آمـوز کمک کننـد. او با اشـاره بـه اینکه 
دانش آمـوزان ابتدایـی و به ویـژه پسـربچه ها همـکاری بـرای 
یادگیـری در آمـوزش مجـازی ندارنـد، ادامه می دهـد: با توجه 
بـه اینکـه معلـم نظارتـی نـدارد و دانش آمـوزان را نمی بیننـد، 
بچه هـا از سـر کاس مجـازی بلنـد می شـوند و سـراغ بازی 
می روند، یعنی اصا سـر کاس درس حاضر نیسـتند! به دلیل 
اینکـه فعالیت هـای فیزیکـی به خصـوص در مقطـع دبسـتان 
حـذف شـده، تمرکـز دانش آمـوزان نیز پاییـن آمده اسـت. این 
معلـم اصفهانـی بـا اشـاره بـه اهمیت فعالیـت فیزیکـی برای 
دانش آمـوزان، می گویـد: دانش آمـوزان در آمـوزش مجازی نه 
صبحـگاه، نـه زنگ تفریح، نـه کار گروهی، نه زنـگ ورزش و 
نـه کارهـای دسـت ورزی دارند. البته گفته می شـود این کارها 
را در خانـه انجـام دهند، اما بسـیاری از والدیـن نمی توانند کنار 
بچه هایشـان بنشـینند تـا ایـن کارهـا را انجـام دهنـد. قطعی 
اینترنت و برق و دسترسـی نداشـتن به کامپیوتـر و تبلت برای 
برخـی از دانش آمـوزان نیـز کار را سـخت تر می کنـد و ایـن 

موضوعـی اسـت که نبایـد از آن غافل شـد.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۱4۰۵-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره 4۱4۵-۱4۰۰/۰4/۰۲ هیات دوم آقای مصطفی مستاجران به شناسنامه 
شماره ۲۵ کدملی ۱۲۹۰۰۷۹4۷۱ صادره اصفهان فرزند رمضان در ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت ۲۳۵/۲۳ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۱۰۹۹ فرعی از ۱۵ اصلی واقع در اصفهان 

بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت دفتر املاک الکترونیکی ۲۵۰۱۸۵۵۳ 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۲4 تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۷/۰۸ شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۹۲۸۲۹/ م الف
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
۱4۰۱-۱- رای شماره ۱4۰۰6۰۳۰۲۰۲6۰۰4۹۱6 مورخ ۱4۰۰/۰4/۰۳ هیات یک خانم پروانه 
داوری دولت آبادی به شناسنامه شماره ۱۰۹ کدملی ۱۲۸6۸۵4۳۱۸ صادره اصفهان فرزند 
ناصر بصورت ششدانگ یکباب خانه به مساحت ۱۱۱/۳۰ مترمربع از پلاک شماره ۹۱ فرعی از 
۱4۹۱۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاك شمال اصفهان- خریداری 

طبق مبایعه نامه عادی مع الواسطه از مالکیت ابراهیم طلاکوب 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 

که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت شمال اصفهان واقع در اصفهان 
میدان لاله ابتدای خیابان پروین جنب بازار گیاهان دارویی تسلیم نموده و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۲4 تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰۷/۰۸ رئیس اداره ثبت 

اسناد و املاک شمال اصفهان- موسوی ۱۱۹۲۷۵۷/م الف
 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهی ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات  مورخ ۱4۰۰/۰6/۱۰  شماره ۱۷۳۸  رای  برابر   -۱-۱4۰۳

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمداسماعیل فردوسی 
حسین آبادی به شناسنامه شماره ۳۳۱ کدملی ۱۲۸۸64۳۲6۸ صادره اصفهان فرزند صادق بر 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت ۱۱۹/۲۰  مترمربع مفروزی از پلاک شماره ۷ فرعی از ۲۹۲۲ 
اصلی واقع در اصفهان بخش ۵ حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکیت رسمی مشاعی 
اولیه مفروز ثبتی گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۲4 تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱4۰۰/۰۷/۰۸ مهدی شبان- 

رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه جنوب اصفهان ۱۱۹۲6۹۱/ م الف

به گفته مدیرکل حج و زیارت استان اصفهان ثبت نام 
اولیه در سامانه سماح برای حضور در راهپیمایی اربعین 
امسال رایگان است و در صورت قطعی شدن اعزام از 

افراد هزینه دریافت می شود.
علیرضا صادقی با اشاره به آخرین برنامه ریزی ها در 
به مهر گفت:  اربعین حسینی  برای  زائران  اعزام  زمینه 
شهروندان باید توجه داشته باشند که کشور عراق تاکنون 
گرفته  نظر  در  کشور  برای  نفری  هزار   ۳۰ سهمیه  دو 
نفری  هزار   ۳۰ اعزام  سهمیه  کرد:  تصریح  او  است. 
نخست تائید شده اما هنوز سهمیه ۳۰ هزار نفری دوم 
قطعی نشده است و منتظر اعلام رسمی از سوی دولت 
عراق هستیم. مدیرکل حج و زیارت استان اصفهان با 

بیان اینکه هنوز سهمیه استان ها برای اعزام به اربعین 
امسال مشخص نشده است، ابراز داشت: بر اساس اعلام 
سازمان حج و زیارت قرار است میزان سهمیه هر استان 
راهپیمایی  در   ۹۸ سال  در  که  زائری  درصد  اساس  بر 
اینکه  بیان  با  او  شود.  محاسبه  یافته اند،  اربعین حضور 
پیش ثبت نام از زائران برای اربعین امسال از روز گذشته 
داد: شهروندان  ادامه  آغاز شده است،  در سامانه سماح 
توجه داشته باشند که این امر به صورت پیش ثبت نام 
است و هیچ هزینه ای برای آن از آنها دریافت نمی شود. 
در سامانه سماح  اینکه کسانی که  به  اشاره  با  صادقی 
باشند،  داشته  زمینه ای  بیماری  نباید  می کنند  ثبت نام 
اضافه کرد: همچنین آنها باید دو دُز واکسن را دریافت 

کرده باشند و احتمالًا بر اساس قرعه کشی اعزام خواهند 
شد. او تأکید کرد: به هیچ عنوان کسانی که دو دُز واکسن 
کنند  ثبت نام  سماح  سامانه  در  نباید  نکردند  تزریق  را 

وزارت  از  واکسن  تزریق  زمینه  در  آنها  چراکه وضعیت 
بهداشت استعلام خواهد شد و در صورت قطعی شدن 

اعزام از زائران هزینه دریافت خواهد شد.

مدیرکل حج و زیارت استان اصفهان:

هنوز سهمیه اصفهان برای اربعین مشخص نیست
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اصفهان
  شهر  استان

 تشدید فرونشست 
در شمال شهر

بــه گفتــه اســتاد دانشــگاه فرونشســت زمیــن 
می تــوان  امــا  اســت،  برگشــت ناپذیر  پدیــده  یــک 
بــا برنامه ریــزی صحیــح و انجــام اقدامــات لازم از 

کــرد. جلوگیــری  آن  پیش روندگــی 
همایــون صفایــی بــه ایمنــا گفــت: بــه دلیــل 
سیاســت های غلــط چنــد دهه اخیــر و محــور قــرار گرفتن 
کشــاورزی، برداشــت از آب هــای زیرزمینــی افزایــش پیــدا 
کــرد و بــه همیــن جهت فرونشســت زمیــن در اکثــر نقاط 
کشــور شــدت گرفــت. او بــا بیان اینکــه فرونشســت زمین 
در جنــوب غــرب تهــران بــه میــزان ۲۵ تــا ۳۰ ســانتی در 
ســال پایــش و نشــان داده شــده اســت، افزود: فرونشســت 
ــتان هایی  ــز اس ــور به ج ــتان های کش ــایر اس ــن در س زمی
کــه در ارتفاعــات زاگــرس قــرار دارد، هویــدا شــده اســت. 
ــان  ــروه زمین شناســی دانشــگاه اصفه ــابق گ ــیار س دانش
ادامــه داد: در اســتان اصفهــان فرونشســت زمیــن ســابقه 
طولانــی دارد به طوری کــه در دشــت مهیــار از چنــد دهــه 
ــده  ــر روی آن انجام ش ــی ب ــده و مطالعات ــل مشاهده ش قب
ــه از  ــه دلیــل برداشــت بی روی ــات ب ــن اتفاق کــه همــه ای
آب هــای زیرزمینــی اســت، زیرا میــزان ورودی آب نســبت 
بــه میــزان برداشــت کمتــر اســت و در نهایــت فرونشســت 
اتفــاق می افتــد. او بــا بیــان اینکــه در شــهرهایی همچــون 
ــاده  ــاق افت ــت اتف ــگان فرونشس ــان و گلپای ــه، کاش دامن
اســت، تصریــح کــرد: ایــن پدیــده طــی ســال های اخیــر 
در بخش هــای شــمالی شــهر اصفهــان تشــدید و حتــی 
وارد بافت مســکونی شــهر شــده اســت. صفایــی ادامــه داد: 
در ارتفاعــات جنــوب شــهر اصفهــان از ســمت صفــه کــه 
آبرفتــی وجــود نــدارد، هــر چــه بــه ســمت شــمال شــهر 
ــد  ــدا می کن ــش پی ــت افزای ــم ضخامــت آبرف ــش بروی پی
ــش  ــان بی ــمالی اصفه ــمت های ش ــه در قس به طوری ک
ــرد:  ــد ک ــود دارد. او تأکی ــت وج ــر آبرف ــا ۲۵۰ مت از ۲۰۰ ت
ــت  ــر برداش ــر اث ــود دارد، ب ــت وج ــه آبرف ــی ک در مناطق
ــرج از آب  ــل و ف ــن خل ــه بی ــی فاصل ــای زیرزمین آب ه
خالــی و در نهایــت زمیــن دچــار نشســت می شــود؛ البتــه 
میــزان فرونشســت در برخــی نقاط شــهر توســط ســازمان 
ــه  ــت نشــان داده ک ــش شــده و در نهای نقشــه برداری پای
ــج  ــوده و به تدری ــاد ب ــت زی ــمالی فرونشس ــق ش در مناط
وارد بخش هــای مرکــزی شــهر شــده اســت. ایــن اســتاد 
دانشــگاه بــا ابــراز تأســف از اینکــه در حــال حاضــر بنــای 
مســجد امــام واقــع در میــدان امــام )ره( همچنیــن پل های 
سی وســه پل و خواجــو از فرونشســت زمیــن متأثــر شــده 
و ایــن آثــار از شــمال شــهر بــه ســمت مرکــز ایــن مســئله 
ــد، گفــت: در برخــی نقــاط همچــون  ــدا می کن ظهــور پی
ــی  ــاط و حت ــی و رب ــام خمین ــای ام ــق آباد، خیابان ه عاش
ــده و  ــدید ش ــن تش ــت زمی ــان فرونشس ــرودگاه اصفه ف
ــن  ــرد: فرونشســت زمی ــد ک قابل مشــاهده اســت. او تأکی
ــطح  ــر س ــی اگ ــت، حت ــت ناپذیر اس ــده برگش ــک پدی ی
آب هــای زیرزمینــی بــه شــرایط قبــل بازگردد فرونشســت 
جبران ناپذیــر اســت، امــا می تــوان بــا برنامه ریــزی 
ــری  ــی آن جلوگی ــات لازم از پیش روندگ ــح و اقدام صحی

کــرد.

2 حادثه رانندگی در اصفهان 
۳ مصدوم برجا گذاشت

ــبب  ــورزوق س ــل خ ــکانیا در پ ــوس اس ــراف اتوب انح
مصدومیــت ۲ نفــر و تصــادف خــودروی پیــکان در بزرگراه 

آزادگان اصفهــان ســبب مصدومیــت یــک نفــر شــد.
ــی  ــات ایمن ــانی و خدم ــازمان آتش نش ــخنگوی س س
شــهرداری اصفهــان دوشنبه شــب گذشــته بــه ایرنــا گفت: 
خبــر انحــراف اتوبــوس اســکانیا بین شــهری ســاعت ۱6 
در پــل خــورزوق بــه آتش نشــانی اعــلام شــد و نیروهــای 
ایســتگاه شــماره 6 بــه محــل اعــزام شــدند. فرهــاد کاوه 
آهنگــران افــزود: نیروهــای امــدادی آتش نشــانی پــس از 
حضــور در محــل حادثــه،  راننــده و کمک راننــده اتوبــوس 
ــن دو نفــر مصدومیــت  ــان کــرد: ای ــد.او بی را خــارج کردن
ــده  ــدوم ش ــطحی مص ــورت س ــتند و  به ص ــدی نداش ج
بودند.خــورزوق در مجاورت شــهر اصفهان و در شهرســتان 

ــع  اســت. شاهین شــهر و میمــه واق
ــان  ــز اصفه ــاط حادثه خی ــی از نق ــورزوق یک ــل خ پ
ــایط  ــراف وس ــادف و انح ــد تص ــال چن ــه هرس ــت ک اس
نقلیــه در ایــن محــدوده رخ می دهــد. ســخنگوی ســازمان 
آتش نشــانی و خدمــات ایمنــی شــهرداری اصفهــان 
ــاره تصــادف خــودروی پیــکان در بزرگــراه  همچنیــن درب
ــی  ــانحه رانندگ ــن س ــرد: ای ــح ک ــان تصری آزادگان اصفه
ــی از ایســتگاه های  ســاعت ۱6 رخ داد و نیروهــای عملیات
ــه داد:  ــدند. او ادام ــزام ش ــل اع ــه مح ــماره ۲۲ و ۱۰ ب ش
ــه  ــوس و از ناحی ــواری محب ــودروی س ــن خ ــده ای رانن
ــک  ــا کم ــه ب ــود ک ــده ب ــدوم ش ــا مص ــردن و پ ــر، گ س
ــد.  ــس ش ــل اورژان ــل عوام ــارج و تحوی ــانان، خ آتش نش
شهرســتان شاهین شــهر و میمــه در ۲۰ کیلومتری شــمال 
اصفهــان قــرار دارد.۲ هــزار و 4۰۰ کیلومتــر آزادراه، ۱۵ هزار 
ــر راه  ــزار و ۸۰۰ کیلومت ــراه و ۲۳ ه ــر بزرگ و 4۰۰ کیلومت
ــان دارای ۱۱  ــتان اصفه ــود دارد. اس ــی در کشــور وج اصل
هــزار و ۵۰۰ کیلومتــر راه شــامل ۳۹۹ کیلومتــر آزادراه، هزار 
ــر راه  ــزار و ۷۹۱ کیلومت ــراه و ۲ ه ــر بزرگ و 6۵۹ کیلومت
همســنگ اســت. کاوه آهنگــران همچنیــن گفــت: حریــق 
کانتینــر اســقاطی نیــز ســاعت ۱۷ و ۲۰ دقیقــه دیــروز در 
شــهرک کارگاهــی امیرکبیر توســط ایســتگاه های شــماره 

ــد. ــوش ش ۱۰ و ۲۲ خام
ــس در دســت  ــوادث توســط پلی ــن ح ــروز ای ــت ب عل
بررســی اســت. شــهرک صنعتــی امیرکبیــر ســال ۱۳6۹ 
در غــرب شــهر اصفهــان در کیلومتــر هشــت اتوبــان امــام 
ــه وســعت ۱۲۷  ــی ب ــک در زمین ــوار عطاءالمل ــی بل خمین
ــع و مشــاغل  ــاماندهی صنای ــار توســط موسســه س هکت

ــداث شــده اســت. شــهری شــهرداری طراحــی و اح

ترویج ارزش های اجتماعی 
با فعالیت های داوطلبانه در 

نوش آباد
به گفته رئیس شورای اسلامی شهر نوش آباد توسعه جامعه 
انسانی از مسیر ارزش های اجتماعی می گذرد و فعالیت های 
داوطلبانه با افزایش دانش و مهارت فردی شهروندان می تواند 

منجر به ترویج ارزش های اجتماعی در جامعه شود.
علی غفاری فرد به ایسنا گفت: دنیای صنعتی و زندگی 
الکترونیک باعث کاهش فعالیت ها و روابط بین فردی شده 
مشارکت  بخش های  و  مردم نهاد  سازمان های  اما  است، 
مردمی سازمان های دولتی بخشی از روش های یاری رسانی 
به همنوعان با ارائه فعالیت های داوطلبانه است. او با تقدیر از 
فعالیت جمعیت جوانان هلال احمر نوش آباد در شرایط سخت 
کرونا، افزود: فعالیت های داوطلبانه با هدف نفع جمعی، فرصتی 
است که دنیا تبدیل به جایی بهتر و عادلانه تر برای زیستن 
باشد. رئیس شورای اسلامی شهر نوش آباد، تأکید کرد: انجام 
فعالیت خیرخواهانه و داوطلبانه جوانان و نوجوانان باعث رشد 
عزت نفس و اعتمادبه نفس آنها می شود و یک نگرش باز و 
بدون تعصب را برای ارتباط با گروه های مختلف اجتماعی ایجاد 
می کند تا زندگی در ایجاد احساس آرامش برای دیگران معنی 
شود. او اظهار کرد: با توجه به اهمیت توسعه فعالیت داوطلبانه، 
عملیات ساخت مجتمع امدادی، آموزشی و فرهنگی جمعیت 
جوانان هلال احمر نوش آباد با جلب مشارکت یکی از شهروندان 
نیکوکار آغاز شد. غفاری فرد گفت: زمین این طرح به مساحت 
۲6۵ مترمربع توسط شهرداری نوش آباد تأمین شده و با اعتبار 
۱۵ میلیارد ریال توسط احمد محمودپور در مدت ۱۵ ماه ساخته 
شده و در اختیار داوطلبان جمعیت جوانان هلال احمر نوش آباد 

قرار خواهد گرفت.

واکسیناسیون ۳۶ درصد 
جمعیت اردستان

به گفته مدیر شبکه بهداشت و درمان اردستان ۳6/6 درصد 
از جمعیت اردستان هر دو دوز واکسن کرونا را دریافت کرده اند. 
حسن ذبیحی به ایسنا گفت: تاکنون ۱۷۷۷۰ نفر از شهروندان 
اردستانی معادل ۵۳.۳ درصد نوبت اول تزریق واکسن خود 
و ۱۲۲۱۰ نفر معادل ۳6.6 درصد از جامعه هدف، نوبت دوم 
واکسن خود را دریافت کرده اند. او با بیان اینکه در حال حاضر 
تمام افرادی که زمان دوز دوم واکسنشان رسیده باشد واکسن 
نوبت دوم را دریافت می کنند، افزود: همچنین متولدان ۱۳6۰ و 
قبل از آن در شهر، متولدان ۱۳۸۲ و قبل از آن در روستاها، زنان 
باردار، شهروندان با بیماری های زمینه ای، پرسنل فروشگاه های 
زنجیره ای و پرسنل محیط زیست، بازرسان حرفه ای اداره تعاون 
نوبت اول واکسن خود را دریافت می کنند. مدیر شبکه بهداشت 
و درمان اردستان تصریح کرد: روز گذشته همکاران شبکه 
بهداشت و درمان توانستند بیشترین میزان تزریق واکسن در 
شهرستان را از ابتدای شروع واکسیناسیون به میزان ۱۱۸۰ 
دوز در یک روز را  تزریق کنند. ذبیحی با تأکید بر اینکه تمام 
افرادی که در مراکز واکسیناسیون واکسن دریافت می کنند باید 
شرایط سنی اعلام شده را داشته باشند در غیر این صورت 
نمی توانیم واکسنی در غیر از نوبت افراد تزریق کنیم، خاطرنشان 
کرد: همکاران ما تلاش می کنند که هر مقدار واکسن از مرکز 
استان دریافت کردیم در کوتاه ترین زمان ممکن تزریق شود. 
بیماران کرونایی نشان  آمار روزانه بستری  اینکه  بیان  با  او 
می دهد در این بخش به ثبات نسبی رسیده ایم اما وضعیت 
همچنان شکننده است، گفت: وضعیت شناسایی بیماران جدید 
کرونایی در شهرستان اردستان همچنان افزایشی است. مدیر 
شبکه بهداشت و درمان اردستان، گفت: با توجه به بازدیدهای 
میدانی که انجام شده شاهد هستیم که شهروندان همچنان 
بر رفت وآمدهای شبانه خانوادگی تأکید دارند. دورهمی های 
خانوادگی در اردستان همچنان کانون کرونا است به گونه ای 
که معمولًا کودکان در کنار افراد مسن حضور دارند و جمعیت 
بیماری  معرض  در  تجمعات  این گونه  در  حضور  با  پرخطر 
قرار می گیرند. ذبیحی با بیان اینکه کارایی واکسیناسیون در 
شهرستان بر کاهش میزان سن افراد بستری و فوت شوندگان 
در دریافت کنندگان واکسن ها چشمگیر بوده است، گفت: با ادامه 
روند واکسیناسیون در اردستان شاهد کاهش ۳.۷ سال در افراد 

بستری و کاهش 6.۸ سال در فوت شوندگان هستیم.

آتش نشانان کاشان امسال ۴۶۸ 
نفر را نجات دادند

به گفته مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری کاشان آتش نشانان این سازمان از ابتدای امسال 
تاکنون در هزار و ۷۷۳ عملیات آتش سوزی و حادثه در این 

شهرستان، جان 46۸ نفر از شهروندان نجات دادند.
محمدعلی پیراسته به ایرنا گفت: از اول فروردین تا نوزدهم 
شهریور امسال 4۹۹ مورد آتش سوزی و  هزار و ۲۷4 حادثه در 
کاشان رخ داد که ۱۳6 نفر مصدوم و ۹ نفر فوت شدند. او با 
اشاره به اعزام ۲ هزار و ۱۰۸ مورد ناوگان خودرویی به عملیات 
آتش نشانی در سال جاری ادامه داد: 4۵ هزار آتش نشان نیز در 
این مدت درمجموع عملیات حضور داشتند. مدیرعامل سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان با تأکید بر کاهش 
قابل توجه تماس ها با شماره ۱۲۵ ادامه داد: مردم این شهر با 
فرهنگ سازی ها و اطلاع رسانی عمومی سازمان آتش نشانی 
در مورد عواقب مزاحمت با شماره اعلام حوادث آتش نشانی، 
همراهی خوبی با این سازمان داشتند. او اضافه کرد: تماس ها با 
سامانه ۱۲۵ آتش نشانی فقط اوایل خاموشی ها افزایش یافته بود 
که با اطلاع رسانی مشکل برطرف شد و از روزی ۳۰۰ تماس 
به ۲۵ تماس رسید. پیراسته اضافه کرد: بیشترین آمار حریق در 
این ماه مربوط به محل جمع آوری ضایعات و مهمترین دلایل 
آن نیز بی احتیاطی در روشن کردن آتش و اتصالی برق بود. به 
گفته او، امدادرسانی به شهروندان در حوادث شامل نجات افراد 
محبوس، تصادف، رهاسازی اعضای بدن، آسانسور و بالابر، باز 
کردن درب منزل و خودرو )محبوسی( برخی دیگر از اقدام های 

آتش نشانان کاشان بوده است.

به گفته رئیس مرکز پژوهش های شورای شهر اصفهان 
در داده نما شاخص های کانشهر اصفهان در ۱۰ بخش مانند 
سامت، گردشگری و مشارکت اجتماعی تعیین شده و در درگاه 

مربوط به آن قابل مشاهده است.
مصطفی نباتی نژاد در رابطه با رونمایی آزمایشی از داده نمای 
اصفهان به ایمنا گفت: این داده نما یک داشبورد شاخص های 
شهری و از اولین محصولات رصدخانه شهری اصفهان است 
که به نوعی تجلی اقدامات نرم افزاری رصدخانه نیز محسوب 
می شود. او داده نمای اصفهان را یک پنجره واحد اطاعات 
دانست و افزود: در داده نما شاخص های کانشهر اصفهان در 
۱۰ بخش مانند سامت، گردشگری و مشارکت اجتماعی تعیین 
شده و در درگاه مربوط به آن قابل مشاهده است. رئیس مرکز 
پژوهش های شورای اسامی شهر اصفهان ادامه داد: تاش این 
است که تمامی داده ها بروز بماند، سپس تقویت یافته و توسعه 
پیدا کند؛ حتی در نظر داریم که سایر دستگاه های اجرایی که 
مرتبط با موضوعات شهری هستند نیز در این خصوص تا حدی 
پاسخگو باشند. او ادامه داد: فراوانی این داده ها باید به حدی 
باشد که بتوان بر روندها تحلیل کرد و با روندپژوهی به اداره 
شهر کمک کنیم. نباتی نژاد افزود: منبع جمع آوری این داده ها 
گزارش های رسمی دستگاه های اجرایی است و این داده ها در 
سایت بارگذاری شده و داده های ثبتی هستند. او تصریح کرد: 
نتیجه بخشی از همکاری های گذشته در اداره آمار شهرداری 
به صورت داده های قابل استفاده وجود داشته و به صورت سالنامه 

در کتابی تحت عنوان آمارنامه شهر اصفهان به چاپ می رسد 
و سالانه به روزرسانی می شود؛ داده نمای اصفهان به ما کمک 
می کند در بازه های دیگری هم بتوانیم این کار را انجام دهیم و 
درعین حال داده ها برخط باشد. نباتی نژاد تأکید کرد: داده و آمار 
برای همه، چه بخش خصوصی و چه سیاست گذاران مبنای 

کمک  شفافیت  شاخص های  ارتقای  به  و  بوده  برنامه ریزی 
می کند؛ به عبارتی پاسخگویی مسئولان در خصوص وظایفی 
که دارند را بیشتر کرده و مردم و رسانه ها آگاهانه تر از مسئولان 
سؤال می کنند. او گفت: هر سازمانی داده های حوزه مدیریتی 
خود را تحت تملک دارد و به هر روش می تواند آن را منتشر کند 

اما وجه تمایز داده نمای اصفهان، وجود پنجره واحد اطاعات 
شهری است که پیشتر وجود نداشته و به همت شهرداری و به 
ابتکار رصدخانه شهری راه اندازی شد بنابراین به سبب وجود 
این مزیت بعید است که موازی کاری در انتشار داده ها از سوی 

دستگاه های اجرایی پیش آید.

به گفته سرپرست شهرداری اصفهان در یک تقسیم بندی 
کلی امور شهر را باید به سه دسته تقسیم کرد؛ فعالیت های 
مستمر و عادی، فعالیت های اجرایی که نیاز به هماهنگی 
اتخاذ  به  نیاز  که  خاص  فعالیت های  دارد،  درون سازمانی 
تصمیمات ویژه و هماهنگی های برون سازمانی خواهند داشت.

خود  اینستاگرام  صفحه  در  مهرانی  بوژ  علیرضا 
نوشت:»برخی معتقدند عدد ۴۰ راز و رمزهایی داره. برخی 
این عدد رو نشانه  کامل شدن می دونند؛ مانند داستان اقامت 
حضرت موسی علیه السام در کوه طور که ابتدا ۳۰ روز بود و 
با اضافه شدن ۱۰ روز دیگه کامل شد. برخی برای درک بهتر 
معارف و کمالات چله نشینی می کنند. برخی این عدد رو در 
مورد سن و سال نشانه ی رسیدن به حد اعای بلوغ فکری و 

عقلی می دونند. اینها همه نکات مثبت در مورد عدد ۴۰ است 
اما نکته ای که می جوام بگم قدری متفاوت است. امروز ۴۰ 
روز است که شهرداری اصفهان داره با سرپرستی اداره میشه. 
در یه تقسیم بندی کلی امور شهر رو میشه به سه دسته تقسیم 
کرد؛ فعالیت های مستمر و عادی، فعالیت های اجرایی که نیاز 
به هماهنگی درون سازمانی داره، فعالیت های خاص که نیاز به 
اتخاذ تصمیمات ویژه و هماهنگی های برون سازمانی خواهند 
داشت. وقتی شهرداری با سرپرست اداره بشه، دسته ی اول 
و دوم امور شهر رو میشه انجام داد، اما در مورد دسته ی سوم 
این کار اگه نگم انجام نشدنی است ولی اذعان می کنم که 
بسیار سخت و پیچیده است. شهر، زنده و پویا است و لحظه ای 
نمیشه ازش غافل شد. به همین نسبت، شهرداری هم باید 

پویا و فعال باشه و برای حفظ این پویایی، حضور شهردار لازم 
و ضروری است. از چند دوره  قبل و به منظور صرفه جویی در 
هزینه برگزاری انتخابات سراسری، تصمیم گرفتند انتخابات 
شوراها هم زمان با انتخابات ریاست جمهوری برگزار بشه. به 
نظرم این تصمیم از دو جهت درست نبوده و نیست. اول 
اینکه در انتخابات ریاست جمهوری معمولا شاهد اوج گیری 
گفتگوهای سیاسی بین نامزدها و احزاب و گروه ها هستیم و 
جو کشور بشدت سیاسی است. در همه ی نقاط دنیا هم همین 
رویکرد وجود داره. برگزاری انتخابات شوراها در چنین فضایی 
باعث تأثیرپذیری این انتخابات از جو سیاسی کشور خواهد 
شد. دوم هم اینکه تغییر احتمالی شوراهای شهر هم زمان با 
تغییر احتمالی دولت ممکنه باعث تأخیر در آغاز کار شهرداران 

بشه و این به زیان شهرها و شهروندان محترم است. خبر می 
رسه که گویا در همین هفته اباغ جناب آقای دکتر قاسم زاده 
به عنوان شهردار اصفهان توسط وزیر محترم کشور امضاشده 
و ایشان به طور رسمی سکان هدایت شهرداری رو در دست 
محترم  شهردار  برای  خالصانه  و  گرفت. صمیمانه  خواهند 
اصفهان آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم ایشان و گروه 
مدیرانی که توسط ایشان در سمت های مختلف قرار گرفته و 
مشغول انجام خدمت و ادای وظیفه نسبت به مردم شریف و 
بزرگوار اصفهان می شن، بتونند این مسئولیت خطیر و رسالت 
بزرگ خدمت رسانی و اداره ی کانشهر اصفهان رو به بهترین 
شکل ممکن انجام داده و باقیات الصالحات از خودشون بجا 

گذارند.«

رئیس مرکز پژوهش های شورای شهر اصفهان مطرح کرد

امکان مشاهده شاخص های اصفهان در داده نما 
وجه تمایز داده نما وجود پنجره واحد اطلاعات شهری است

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با اشاره به 
انجام مطالعات و پایش تمام مناطق استان در زمینه فرونشست 
زمین، از ابلاغ دســتورالعمل تاب آوری سیســتم ها به همه 

دستگاه های اجرایی استان خبر داد.
منصور شیشــه فروش با اشــاره به فرونشست زمین در 
دشت های استان به علت برداشت های بی رویه از منابع آبی، 
به ایسنا گفت: شرایط فرونشست زمین با خشکسالی و استمرار 
آن تشــدید شده است، به ویژه در دشت هایی که مطالعه شده 
مثل دشت های مهیار شمالی، مهیار جنوبی، کاشان، گلپایگان، 
دامنه-داران، اصفهان-برخوار و فلاورجان-اردستان، بیشترین 
فرونشست زمین گزارش شده است. او با بیان اینکه یکی از 
تبعات برداشت بی رویه آب های زیرزمینی فرونشست زمین 
اســت، تصریح کرد: این مســئله در آبخوان های محصور و 
نیمه محصور که از مواد آبرفتی تحکیم نشده یا نیمه تحکیم 
شده تشکیل شود مشاهده می شود و بر اثر برداشت آب های 
زیرزمینی و خارج شدن آب از منافذ، امکان متراکم شدن مواد 
تا عمق ۳۰۰ متر فراهم می شــود. مدیرکل مدیریت بحران 
اســتانداری اصفهان گفت: فرونشســت زمین باعث ایجاد 
شــکاف های عمیق در سطح زمین، کج شدن لوله های چاه، 
خرابی ساختمان ها و خسارات زیادی در بخش های کشاورزی 

و صنعتی می شود.
Á  پیرامون انجام مطالعات جامــع و دقیق 

فرونشست زمین
او با اشاره به اینکه تاکنون جلسات متعددی در مورد بحران 
فرونشست زمین در استان تشکیل شده است، گفت: در این 
نشست ها ضمن تأکید بر انجام مطالعات جامع و دقیق پیرامون 
فرونشست زمین، وظایفی برای بخش های مختلف پیش بینی 
شد. ازجمله شهرداری اصفهان قراردادی با دانشگاه اصفهان 
برای مطالعات فرونشست زمین در شهر اصفهان منعقد کرده 
و راهکارهای پیشگیری، کنترل و تاب آوری سیستم ها در برابر 
فرونشســت به صورت ویژه پیگیری می شود. شیشه فروش 

به اســتقرار اکیپ های سازمان زمین شناسی کشور در استان 
اشاره و تصریح کرد: از سال گذشته تاکنون با هماهنگی که 
با سازمان زمین شناسی کشور به عمل آمده، اکیپ های سازمان 
زمین شناســی و سازمان نقشه برداری کشور برای تعیین نرخ 
فرونشست زمین در استان مستقر هستند. سازمان زمین شناسی 
کشور برای پنج منطقه اطلس فرونشست زمین تعیین کرده و 
قرار شده مطالعات مابقی دشت ها را نیز انجام دهد. او با بیان 
اینکه ۲۷ دستگاه جی پی اس)GPS( در مناطق مختلف استان 
برای تعیین نرخ فرونشســت زمین تعیین شده، گفت: ضمن 
انجام مطالعات و پایش تمام مناطق در اســتان، دستورالعمل 
تاب آوری سیستم ها به همه دستگاه ها ابلاغ شده است.مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اصفهان از ابلاغ اقدامات شرکت 
آب منطقه ای اصفهان و جهاد کشاورزی استان برای اجرای 
طرح های تعادل بخشــی منابع آب خبــر داد و افزود: ایجاد 
تیم های گشت و نظارت بر چاه ها، برخورد با متخلفان برداشت 

غیرمجاز از چاه ها و پر و مســدود کردن چاه های غیرمجاز در 
دســتور کار قرار گرفته است که در این زمینه تاکنون ۷ هزار 
و ۱۸۷ حلقه چاه غیرمجاز در اســتان مسدود شده و ۱۵ هزار 
چــاه تعدیل پروانه بهره برداری با هدف کاهش برداشــت از 
چاه ها صورت گرفته است. همچنین بر روی چاه ها پنج هزار 
کنتور هوشمند نصب شــده، بر روی همه دستگاه های حفار 
جی پی اس نصب و به شــرکت آب منطقه ای تأکید شده بر 
همه دستگاه های حفاری نظارت کند و در این زمینه تاکنون 
سه هزار و ۱۵۷ دســتگاه و ادوات حفاری غیرمجاز کشف و 
کنترل شده اســت. او ادامه داد: اطلاع رسانی آموزش، اجرای 
طرح های نوین آبیاری در ۱۳6 هزار هکتار از اراضی اســتان، 
اجرای الگوی کشت و کاهش کشت های پرمصرف، رعایت 
الزامات صرفه جویی، اجرای طرح های کشــاورزی حفاظتی، 
توسعه دو هزار و 4۰۰ هکتار گلخانه از دیگر اقدامات صورت 

گرفته در استان است.

Á  مطالعه و برنامه ریزی برای تاب آوری ابنیه
میراثی در برابر فرونشست زمین

شیشه فروش خاطرنشان کرد: پیگیری های زیادی شد تا 
ســازمان میراث فرهنگی با همکاری دانشگاه و شرکت آب 
منطقه ای اصفهان برنامه ریزی و مطالعه ای در زمینه تاب آوری 
ابنیه میراثی در استان در برابر فرونشست زمین داشته باشند. 
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان به راهکارهای 
کلی مقابله با بحران فرونشست زمین اشاره و اظهار کرد: اجرای 
طرح های احیای رودخانه زاینده رود با نقشه راه از سوی وزارت 
نیرو ضروری است، همچنین فعال شدن کارگروه ملی احیای 
زاینده رود و تشکیل کارگروهی در زمینه پیشگیری و کنترل 
فرونشست زمین در کشور و توجه ویژه به استان اصفهان باید 
در دستور کار قرار گیرد. او بر اجرای طرح های مؤثر در زمینه 
پیشگیری و کنترل و تسریع اجرای طرح های تأمین آب تأکید 
کرد و افزود: دائمی بودن جریــان آب در رودخانه زاینده رود، 
صدور مجوز وزارت نیرو برای استفاده استان از منابع آبی که 
در سمیرم و فریدن شهر وجود دارد، تأمین اعتبار برای اجرای 
طرح های آبخیزداری و کنترل سیل در مناطق مختلف، اجرای 
طرح های تعادل بخشی از سوی وزارت نیرو با همکاری وزارت 
جهاد کشاورزی، استانداردسازی پساب و آب های قابل برگشت 
در حوضه کشاورزی از جمله اقداماتی است که باید در دستور 
کار قرار گیرد. مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با 
تأکید بر جلوگیری از بارگذاری های جدید در حوضه زاینده رود، 
گفت: تغییر الگوی کشــت، تدویــن ضوابط و آئین نامه های 
مرتبط با انجام تعهدات مهندسی در مقابل فرونشست که راه 
و شهرسازی دنبال می کند، ارزیابی ایمنی ساختمان ها، اصلاح 
و بازسازی شبکه شرب، احیای تالاب گاوخونی، اجرای شبکه 
جمع آوری و تصفیه و بازچرخانی پساب در شهرها، نشت یابی 
شــبکه های آب شرب و فضای ســبز، تکمیل سامانه های 
تله متــری از مواردی اســت که باید بــرای مقابله با بحران 

فرونشست زمین در استان به صورت جدی دنبال شود.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبر داد؛

مسدود شدن ۷ هزار و ۱۸۷ حلقه چاه غیرمجاز در استان

 سرپرست شهرداری:

حکم شهردار اصفهان امضا شده است

یک کارشناس ارشد راه و ترابری گفت: هدف برنامه 
۱4۰۵ تبدیل شدن اصفهان به شهری زیست پذیر است و 
انتظار می رود شهردار آینده اصفهان به این برنامه پایبند 

باشد.
با  اخیر  سال های  در  گفت:  ایمنا  به  عموچی  مجید 
پشتوانه علمی و کارشناسی بسیار دقیق و مفصل برنامه های 
پنج ساله تهیه شده و معاونت برنامه ریزی شهرداری اصفهان 
مسئول آن است. در این برنامه ها اهداف و چشم اندازهایی 
تعیین شده تا شهرداری بر اساس آن روبه جلو حرکت کند. 

این کارشناس ارشد راه و ترابری با بیا اینکه برنامه های 
اصفهان ۹۵ و اصفهان ۱4۰۰ اجرایی شده است، افزود: 
برنامه  این  نیز تدوین شده، هدف  برنامه اصفهان ۱4۰۵ 
که  است  پذیر  زیست  شهری  به  اصفهان  تبدیل شدن 
یکی از مهمترین شاخصه های مدنظر این برنامه کاهش 
آلایندگی هوا است. عموچی تصریح کرد: در این راستا 
ریز برنامه هایی به منظور کاهش آلودگی هوای کلانشهر 
اصفهان تعریف شده است که از مهمترین آن می توان به 
افزایش سهم دوچرخه سواری، گسترش ناوگان حمل ونقل 

از  استفاده  افزایش  و  اتوبوس  و  مترو  قبیل  از  عمومی 
حمل ونقل غیر موتوری شامل دوچرخه یا موتوربرقی اشاره 
کرد. او ادامه داد: انتظار می رود شهردار آینده اصفهان به 
آنچه حاصل این کار کارشناسانه و طولانی مدت بوده است، 
پایبند باشد. این کارشناس ارشد راه و ترابری تأکید کرد: 
بهتر است حوزه گسترش حمل ونقل عمومی یا گسترش 
مسیرهای دوچرخه سواری هم سو با برنامه های از پیش 
تعیین شده باشد تا حمل ونقلی پایدار داشته باشیم. عموچی 
به منظور  و  شهری  خدمات  حوزه  در  برنامه  این  افزود: 

مقابله با خشکسالی نیز دستورالعمل دارد تا بتوان فضای 
سبز شهری اصفهان را در این شرایط حفظ کرد و حتی 
گسترش داد. او با بیان اینکه در این برنامه دستورالعمل ها 
تا سطح پروژه های شهری تدوین شده است، گفت: به طور 
مثال در حوزه حمل ونقل تعداد و جانمایی پایانه ها، احداث 
مترو  دو  خط  پیشبرد  روند  و  تندرو  اتوبوس  مسیرهای 
اصفهان مشخص شده است و چنانچه شهردار اصفهان در 
این قالب منسجم پیش برود، می تواند در پیشبرد برنامه ها 

موفق باشد.

یک کارشناس:

شهردار آینده اصفهان به برنامه ۱۴۰۵ پایبند باشد
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جامعه

ــاری و  ــا و قرنطینه هــای اجب ــروس کرون ــری وی همه گی
در خانــه مانــدن بــرای همــه گروه هــای ســنی تبعاتــی بــه 
دنبــال داشــته اســت و در ایــن پاندمــی گــروه ســالمندان هم 
بــه دلیــل تــرس از ابتــلا و تنهایــی و خانه نشــینی را بیــش از 
هــر گــروه ســنی دیگــری داشــته اند و در پــی آن در معــرض 

تهدیدهــای روحــی و جســمی قــرار دارند.
ــد ۱۹  ــروس کووی ــار وی ــا انتش ــا، ب ــزارش ایمن ــه گ ب
ــان و روش  ــت جه ــلادی، وضعی ــال ۲۰۲۰ می ــل س از اوای
زندگــی انســان ها تغییــر پیــدا کــرد، به خصــوص در 
ــر  ــش از ه ــالمندان بی ــی س ــن پاندم ــت ای ــای نخس ماه ه
ــه  ــا ب ــیب تنه ــن آس ــد و ای ــیب دیدن ــری آس ــروه دیگ گ
ســلامت جســمی آنــان محــدود نشــده اســت، بلکــه تأثیــر 
ــت  ــر کیفی ــا ب ــران کرون ــی بح ــی اجتماع ــای روان پیامده
ــع ســالمندان  ــر اســت. در واق زندگــی ســالمندان انکارناپذی
ــف  ــای مختل ــیب پذیر در بحران ه ــای آس ــه گروه ه از جمل
ــد ۱۹  ــروس کووی ــده از وی ــود آم ــه وج ــه بحــران ب از جمل
هســتند، رعایــت پروتکل هــای بهداشــتی و فاصلــه فیزیکی 
ــی  ــزوا و تنهای ــت در ان ــروه از جمعی ــن گ ــده ای ــبب ش س
ــد. امــری کــه  ــه قبــل قــرار بگیرن مضاعف تــری نســبت ب
ــی  ــر ســلامت فیزیکــی، ســلامت روحــی و روان ــلاوه ب ع
ــیاری از  ــرار داده اســت، در بس ــعاع ق ــز تحت الش ــا را نی آنه
ــت  ــرای حمای ــاخت هایی ب ــعه یافته زیرس ــورهای توس کش
ــالمندان  ــه س ــت چراک ــده اس ــیده ش ــر اندیش ــن قش از ای
ــد  ــا دارن ــه ویــروس کرون آســیب پذیری بیشــتری نســبت ب
ــر  ــکان کمت ــد ام ــا ح ــت ت ــر اس ــگیری، بهت ــرای پیش و ب
ــی  ــک باشــند. در شــرایط فعل ــا دیگــران در تمــاس نزدی ب
ــه  ــی ک ــاس تنهای ــل احس ــه دلی ــالمندان ب ــده ای از س ع
ــدان  ــت از فرزن ــرده اس ــه ک ــا غلب ــه آنه ــش ب بیش ازپی
ــد  ــه آنهــا ســر بزنن ــد گذشــته ب ــد همانن خــود انتظــار دارن
و ایــن در حالــی اســت کــه همگــی بایــد بــدون احســاس 
ــرایط  ــردن در ش ــی ک ــا زندگ ــدی، تنه ــردگی و ناامی افس
ــادی از  ــداد زی ــد تع ــد. هرچن ــد ۱۹ را بپذیرن ــی کووی پاندم
ســالمندان ایــن روزهــا واکســن زده انــد و شــاید ایــن تصــور 
ــون  ــروس مص ــن وی ــر از گرفت ــه دیگ ــند ک ــته باش را داش
ــوده و ضــروری اســت  ــتباه ب ــر اش ــن تفک ــا ای شــده اند، ام
همــه اقشــار به ویــژه ســالمندان کــه جســم آســیب پذیرتری 
دارنــد نســبت بــه پروتکل هــا توجــه لازم را داشــته باشــند 
چراکــه زدن واکســن هــم بــه معنــای مبتلا نشــدن نیســت. 
ــالمندان،  ــتر س ــرای بیش ــم ب ــد بدانی ــر بای ــوی دیگ از س
ــه  ــام قرنطین ــه ای اســت کــه در ای ــی تجرب احســاس تنهای
بیــان می شــود، در روزهــای ســخت کرونایــی همیــن 
ــا ســالمندان چه بســا آنهــا  ســر نــزدن و تمــاس نداشــتن ب
را افســرده و گوشــه گیر می کنــد به طوری کــه برخــی از 
ایــن ســالمندان در ایــن ایــام دچــار افســردگی می شــوند و 
ایــن اتفــاق روح و روان آنهــا را بیشــتر بــه خطــر می انــدازد. 
ــا فاصله گــذاری اجتماعــی، باوجــود همــه  در پاندمــی کرون
فوایــدی کــه داشــت، به تنهایــی و انــزوای ســالمندان 
ــی ســالمندانی  ــر ســلامت روان ــژه ب ــن زده اســت به وی دام
کــه آمادگــی ابتــلا بــه افســردگی را داشــتند، تأثیــر منفــی 

گذاشــته اســت.
Á  تغییــرات ظاهــری و کاهــش توانایی هــا در

ی لمند سا
حمیــد نصیــری مشــاور و روانشــناس بالینــی  بــا اشــاره 
ــدن انســان در دوران  ــرات ب ــا و تغیی ــه کاهــش توانایی ه ب
ســالمندی، اظهــار می کنــد: دوران ســالمندی دورانــی 
ــدا  ــر پی ــان تغیی ــراد از خودش ــی اف ــر بدن ــه تصوی اســت ک
ــی و  ــردن دوران کودک ــی ک ــد از ط ــان بع ــد، انس می کن
ــر می شــود  ــی قوی ت ــی و جوان ــه نوجوان ــه مرحل رســیدن ب
و در بزرگ ســالی و میان ســالی تغییــرات بدنــی زیــادی 
پیــدا نمی کنــد، امــا در دوران ســالمندی بــدن انســان تغییــر 
پیداکــرده و توانایی هــای او کاهــش می یابــد. او اضافــه 
ــالمندی  ــال های س ــی وارد س ــن وقت ــراد مس ــد: اف می کن
ــوازم و  ــتند ل ــلًا می توانس ــد قب ــاس می کنن ــوند احس می ش
اشــیا خانــه را به آســانی جابجــا کننــد و در ایــن دوران دچــار 
ضعــف شــدند و توانایــی قبلــی را ندارنــد، بــا نگریســتن در 
آینــه و مشــاهده ســپیدی کامــل موهــا و تغییــرات ظاهــری 
ایــن  می کننــد.  حــس  به وضــوح  را  ســالمندی  دوره 
ــالمندی  ــد: در دوران س ــد می کن ــی، تأکی ــناس بالین روانش
افــراد به خوبــی خاطــرات خــوب گذشــته را مــرور می کننــد 
و بــا نگریســتن بــه کارهــای مثبــت و منفــی و خطاهایــی 
ــر  ــا بهت ــد ت کــه داشــته اند، در دوره ســالمندی تــلاش دارن
ــد  ــا می توان ــوارد و دغدغه ه ــن م ــه ای ــد و هم ــل کنن عم
دوران پرتنشــی در ســالمندی فراهــم کند. نصیــری، تصریح 
ــات،  ــل تفریح ــان مث ــق انس ــیاری از علای ــد: بس می کن
روابــط اجتماعــی و مــوارد دیگــر در دوران ســالمندی کاهش 
پیــدا می کنــد، در دوران ســالمندی افــراد بــا مــرگ عزیــزان 
خــود ماننــد خواهــر و برادرهــا و دوســتان مواجــه می شــوند 

و کنــار آمــدن بــا ایــن مســئله یــک مشــکل بســیار بــزرگ 
ــراد  ــر اف ــوی دیگ ــود، از س ــوب می ش ــن دوران محس در ای
ســالمند به آرامــی شــغل خــود را ازدســت داده و بازنشســته 
ــادر  ــد گذشــته ق می شــوند و بعــد از بازنشســته شــدن مانن
ــا تبعــات  ــد بتواننــد ب ــه انجــام همــه کارهــا نیســتند، بای ب
ــن دوران  ــی ای ــی و اجتماع ــای مال ــتگی و پیامده بازنشس

ــد. ــار آمــده و شــرایط را بپذیرن کن
Á نقص های دوران سالمندی را بپذیریم

دوران  در  کــه  بپذیرنــد  افــراد  بایــد  می افزایــد:  او 
ســالمندی تعــدادی از بیماری هــا بــر اســاس برنامــه ژنتیکی 
و فیزیولوژیکــی بــدن آنهــا ماننــد بیمــاری فشــارخون، قلبی 
ــای  ــی و بیماری ه ــکلات مفصل ــت، مش ــی، دیاب و عروق
ــدن  ــک ب ــیب پذیری های فیزیولوژی ــه آس ــته ب ــر وابس دیگ
ــه  ــار آمــده و ب ــا ایــن نقص هــا کن ــد ب ــد بتوانن اســت و بای
زندگــی معمــول ادامــه دهنــد. ایــن مشــاور خانــواده، اظهــار 
می کنــد: ســالمندان بایــد تغییــر در روابــط را بپذیرنــد، شــاید 
ــد و  ــر می کردن ــوارد اظهارنظ ــیاری از م ــته در بس در گذش
همــه نظــر آنهــا را می پذیرفتنــد، امــا در دوره ســالمندی این 
وضعیــت تغییــر پیــدا می کنــد و ایــن اتفــاق بســتری بــرای 
ســالمندان فراهــم می کنــد کــه آرام آرام ازنظــر روان شــناختی 
ــالمندان در  ــوند و س ــردگی ش ــرات و افس ــتخوش تغیی دس
ــه احســاس  ــوند ک ــه می ش ــی مواج ــا موقعیت ــن دوران ب ای
می کننــد دیگــر نمی تواننــد بــا دیگــران روابــط اجتماعــی و 
مشــارکت پذیری داشــته باشــند. نصیــری، تأکیــد می کنــد: 
ــی،  ــائل محیط ــاوری و مس ــرفت فن ــا پیش ــوص ب به خص
وجــود اینترنــت و گوشــی های تلفــن همــراه بعضــی 
ــا  ــد و ی ــوع را ندارن ــن موض ــی در ای ــم پای ــالمندان ه از س
اینکــه نمی تواننــد و یــا رغبتــی بــه اســتفاده از ایــن ابزارهــا 
و فناوری هــا را ندارنــد، ایــن اتفــاق باعــث می شــود از 
روابــط اجتماعــی کنــار گذاشــته شــوند و بســتری را فراهــم 
می کنــد کــه احســاس غمگینــی و اعتمادبه نفــس پاییــن در 

ــد. ــدا می کن ــش پی ــا افزای آنه
Á  لــزوم همدلــی کــردن و توجــه بــه

ســالمندان احساســات 
او اضافــه می کنــد: بایــد بتوانیــم ایــن موضــوع را درک 
ــم،  ــگاه کنی ــه آن ن ــد یــک ســالمند ب ــه دی کــرده و از زاوی
در حقیقــت بایــد بــه همدلــی و مشــارکت کــردن ســالمند 
ــن  ــرای تأمی ــالمندان ب ــات س ــه احساس ــت و ب ــه داش توج
ســلامت روحــی و کاهــش افســردگی آنهــا توجــه کــرد، در 
ــالم تری  ــالمندان س ــد س ــا می توانن ــورت خانواده ه ــن ص ای
در پاندمــی کرونــا در کنــار خــود داشــته باشــند. ایــن مشــاور 
و روانشــناس بالینــی، اظهــار می کنــد: بایــد بــه ایــن مســئله 
ــال ســالمندان را  ــت در قب ــه مراقب ــم کــه وظیف توجــه کنی
داریــم، بایــد حواســمان باشــد کــه همان طــور کــه از کودک 
خودمــان مراقبــت می کنیــم کــه مشــکلی پیــدا نکنــد بایــد 
حواســمان بــه ســالمندان هــم باشــد و هــر چــه قــدر بتوانیم 
بــه افــراد مســن بیشــتر توجــه کــرده و از زاویــه دیــد آنهــا 
ــا  ــی ب ــم زندگ ــه می توانی ــم این گون ــگاه کنی ــه مســائل ن ب
آرامــش بیشــتری در ایــن دوران بــرای آنهــا فراهــم کنیــم.

Á  فرصــت بهتــری بــرای زندگــی ســالمندان
ایجــاد کنیم

ــالمندان  ــد س ــه دی ــم از زاوی ــر بتوانی ــد: اگ او می افزای

ــری  ــت بهت ــم فرص ــم می توانی ــگاه کنی ــوع ن ــه موض ب
بــرای زندگــی ســالمندان ایجــاد کنیــم، در دوران ســالمندی 
بیماری هــای مختلــف جســمی ماننــد دیابــت، فشــارخون، 
کــم و پــرکاری تیروئیــد و بیماری هایــی ماننــد روان پزشــکی 
یــا روان شــناختی وجــود دارد کــه یــا بســترهای ژنتیکــی و 
محیطــی دارنــد و یــا بــا بســترهای مختلــف زیســتی، روانی 
و اجتماعــی خــود را نشــان می دهنــد و افســردگی ســالمندی 
یکــی از ایــن بیماری هاســت کــه جــزو بیماری هــای شــایع 
ــواده،  ــاور خان ــن مش ــود. ای ــوب می ش ــکی محس روان پزش
ــی  ــردگی در اپیدم ــاری افس ــیوع بیم ــد: ش ــح می کن تصری
کرونــا بیــن ســالمندان افزایــش داشــته و نکتــه مهــم ایــن 
اســت کــه چــه عواملــی ایــن اختــلال را تشــدید می کنــد، 
دو مســئله اصلــی وجــود دارد کــه در دوره ســالمندی 
می توانــد عارضــه افســردگی را بیشــتر کنــد، یکــی از دســت 
دادن همســر و دوم مبتــلا شــدن بــه یــک بیمــاری جســمی 
ــتخوان  ــاییدگی اس ــی، س ــارخون، چرب ــد فش ــن مانن مزم
ــر  ــن درگی ــن س ــالمندان را در ای ــه س ــری ک ــوارد دیگ و م
ــا  ــی و مشــارکت کــردن ب می کنــد، بنابرایــن توجــه، همدل
ــگیری از  ــی و پیش ــزوا، تنهای ــش ان ــرای کاه ــالمندان ب س

ــت. ــت اس ــز اهمی ــن دوران حائ ــردگی ها در ای ــروز افس ب
Á  ــتری ــی بیش ــا تنهای ــالمندان در کرون س

ــد ــه کردن تجرب
آرزو شــاه میوه اصفهانــی روانشــناس و مــدرس دانشــگاه، 
در خصــوص تنهایی افســردگی ســالمندان در اپیدمــی کرونا، 
ــری  ــل همه گی ــه دلی ــر ب ــال اخی ــد: در دو س ــار می کن اظه
ــیاری از  ــده و بس ــر ش ــا کمت ــا رفت وآمده ــروس کرون وی
ــراد  ــوص اف ــود به خص ــزان خ ــرگ عزی ــران م ــراد نگ اف
ــالمندان در  ــد س ــث ش ــاق باع ــن اتف ــتند، ای ــن تر هس مس
ــی  ــن تنهای ــد و ای ــه کنن ــی بیشــتری را تجرب ــا تنهای کرون
ــال داشــته اســت.  ــه دنب ــرای آنهــا ب ــادی ب آســیب های زی
ــا  ــی ت ــواده از کودک ــه خان ــق ب ــاس تعل ــد: احس او می افزای
ــراد  ــه اف ــه در هم ــاز اساســی اســت ک ــک نی ــالمندی ی س
وجــود دارد و اگــر ایــن احســاس تنهایــی بــه وجــود بیایــد 
ــود و  ــه دار می ش ــی خدش ــق به نوع ــس تعل ــع آن ح در واق
باعــث می شــود لطمه هــای جبران ناپذیــری بــه روح و 
ــد:  ــح می کن ــناس تصری ــن روانش ــد. ای ــرد وارد کن روان ف
ممکــن اســت تنهــا مانــدن ســالمندان در روزهــای ســخت 
ــراب،  ــد اضط ــکلاتی مانن ــث مش ــه باع ــی در خان کرونای
وســواس فکــری و افســردگی شــود و در کنــار آن ســالمندان 
به نوعــی بــا شــنیدن خبرهــای بــد و فــوت اقــوام و دوســتان 
احتمــال دارد دچــار اضطــراب مــرگ شــوند و ایــن اضطراب 
ــه  ــدازه ای ک ــد به ان ــدا کن ــا شــدت پی ــود آنه ــرگ در وج م
احتمــال دارد خودشــان اجــازه ندهنــد کــه افــراد دیگــر بــا 
ــل اینکــه پاندمــی  ــه دلی ــد داشــته باشــند، ب آنهــا رفت وآم
ــرد و اضطــراب آنهــا را  ــالا می ب وســواس فکــری را هــم ب

ــد. ــر می کن ــد براب چن
Á  ــالمندان در ــراب س ــش اضط ــزوم کاه ل

ــی پاندم
شــاه میوه در مــورد راهکارهــای کاهــش اضطــراب 
ســالمندان در پاندمــی کرونــا، تأکیــد می کنــد: اولیــن 
راه حــل، تقویــت سیســتم ایمنی بــدن ســالمندان اســت، اگر 
مصــرف انــواع ویتامین هــا، روش هــای پیشــگیری از ابتــلا 

بــه ویــروس، تغذیــه مناســب، خــواب کافــی فراهــم شــود 
بــرای کاهــش اضطــراب ســالمندان در اپیدمــی بســیار مؤثر 
ــواده  ــد در خان ــرار اســت رفت وآم ــر ق اســت. دوم اینکــه اگ
ــه  ــه کوچک ترهــا و بزرگ ترهــا توصی ــرار باشــد هــم ب برق
ــگیری  ــوارد پیش ــی، م ــه اجتماع ــت فاصل ــه رعای ــود ک ش
و توجــه بــه پروتکل هــا بهداشــتی را در اولویــت قــرار 
ــه همــه مــوارد  ــا توجــه ب دهنــد و اگــر ارتباطــی هســت ب
ــا انجــام شــود. ایــن مــدرس  ــه کرون پیشــگیری از ابتــلا ب
ــی  ــای ارتباط ــتفاده از راه ه ــد: اس ــار می کن ــگاه، اظه دانش
ماننــد ارتبــاط تصویــری بــا ســالمندان در فضــای مجــازی 
بســیار کمک کننــده اســت، خانواده هــا رعایــت ایــن مــوارد 
ــا قشــر  ــاط ب ــود و ارتب ــه خ ــه روزان ــد در برنام ــاً بای را حتم
ســالمند داشــته باشــند تــا او احســاس تنهایی و طردشــدگی 
نکنــد، بــه دلیــل اینکــه جریــان پاندمــی بــه او ایــن حــس 
ــه  ــدان او بهان ــا فرزن ــا باعــث شــده ت را می دهــد کــه کرون
داشــته باشــند و ســراغی از او نگیرنــد، بنابرایــن فرزنــدان بــا 
ــاط  ــوص ارتب ــر به خص ــی دیگ ــای ارتباط ــتفاده از راه ه اس
تصویــری حتمــاً بــا افــراد مســن بــرای کاهــش تنهایــی و 
افســردگی آنهــا ارتبــاط برقــرار کننــد. او اضافه می کنــد: کار 
کــردن بــا فضــای مجــازی، ارتبــاط بــا رســانه های جمعــی، 
ــا را بــه ســالمندان  ورزش کــردن و تحــرک بدنــی در کرون
یــاد دهیــم تــا بتواننــد در خانــه و قرنطینــه کرونایی ســرگرم 
ــا  ــرای آنهــا وســایلی ب باشــند، در صــورت امــکان حتمــاً ب
صفحه نمایــش بزرگ تــر بــرای کار کــردن در فضــای 
ــای درشــت تری داشــته  ــا فونت ه ــم ت ــه کنی مجــازی تهی
باشــد و ســالمندان بتواننــد در فضاهــای مجــازی ارتباط های 

بهتــری بــا فرزنــدان و اعضــای خانــواده داشــته باشــند.
Á  ســالمندان از شــنیدن اخبــار بــد کرونایی

کنند دوری 
ــد: از دیگــر  ــح می کن ــرای روانشناســی، تصری ــن دکت ای
ــرای  ــرگرم کننده ب ــای س ــتفاده از فعالیت ه ــا اس راهکاره
پــر کــردن زمــان ســالمندان در کرونــا اســت، فیلــم تماشــا 
کــردن، باغبانــی کــردن، فعالیت هــای ورزشــی، مراقبــت از 
یــک حیــوان خانگــی هــم می توانــد ســالمندان را در کرونــا 
ســرگرم کنــد، از مــوارد دیگــری کــه در پاندمــی کرونــا بهتر 
ــار  ــنیدن اخب ــالمندان از ش ــه س ــود، اینک ــت ش اســت رعای
ــته  ــری داش ــراب کمت ــا اضط ــد ت ــی دوری کنن ــد کرونای ب
ــوب  ــی و خ ــس قدرشناس ــد ح ــان می توانن ــند، اطرافی باش
ــد و از آنهــا سپاســگزاری  ــه ســالمندان القــا کنن ــودن را ب ب
ــالمندان  ــردگی در س ــه افس ــلا ب ــاق از ابت ــن اتف ــد، ای کنن
ــوان  ــد: می ت ــد می کن ــاه میوه، تأکی ــد. ش ــری می کن جلوگی
تعــدادی از مســئولیت های ســبک خانــواده را بــه ســالمندان 
واگــذار کــرد و نظــر آنهــا را در فعالیت هــای روزمــره ســؤال 
ــود، از  ــاد ش ــا ایج ــودن در آنه ــد ب ــاس مفی ــا احس ــرد ت ک
ســالمندان بخواهیــم خاطــرات قدیمــی خــود را در فضــای 
مجــازی تعریــف کننــد و ایــن اتفــاق باعــث شــادی 
ــودن سیســتم مغــز آنهــا می شــود، از  ســالمندان و فعــال ب
دیگــر راهکارهــای مفیــد بــرای کاهــش انــزوا و افســردگی 
ســالمندان در کرونــا اســتفاده از موســیقی در فضــای اطــراف 
ســالمند اســت و بیشــتر موســیقی هایی را کــه آنهــا دوســت 
دارنــد پخــش کنیــم و انجــام ورزش هــای ســبک نیــز برای 

ــده اســت. ــد و کمک کنن حــس شــادابی آنهــا بســیار مفی

ثبت نام ۵۰ هزار نفر برای 
حضور در پیاده روی اربعین 

در سامانه سماح
حـدود ۵۰ هـزار نفـر در سـاعات اولیه دیـروز برای 
حضور در پیاده روی اربعین حسـینی در سـامانه سـماح 

پیـش ثبت نـام کردند.
بـه گـزارش ایرنـا از پایـگاه اطلاع رسـانی حـج، 
نام نویسـی مشـتاقان زیارت عتبات در اربعین حسینی، 
از سـاعت ۹ دیـروز به صـورت اینترنتـی آغاز شـد و در 
سـاعت اولیه حـدود ۵۰ هزار نفر پیـش ثبت نام کردند. 
حجت الاسـلام سـید عبدالفتاح نواب نماینده ولی فقیه 
در امـور حـج و زیـارت و سرپرسـت حجـاج ایرانـی و 
آقای علی رضا رشـیدیان رئیس سـازمان حـج و زیارت 
امـروز در بازدیـد از مرکز نام نویسـی سـامانه سـماح بر 
رونـد پیـش ثبت نـام و ثبت آمـار علاقه منـدان حضور 
در مراسـم اربعیـن نظـارت داشـتند. نماینـده ولی فقیه 
در امـور حـج و زیـارت  در ایـن بازدید ضمـن قدردانی 
از مسـئولان و مدیـران فعـال در ایـن بخش بـر لزوم 
فراهـم کـردن شـرایط مناسـب جهـت تسـهیل در 
ثبت نـام زائـران تأکیـد کـرد و گفـت: بایـد کاری کرد 
تا مشـتاقان زیـارت بتوانند در کمتریـن زمان ممکن و 
به راحتـی در ایـن سـامانه ثبت نـام کنند. وی با اشـاره 
بـه شـرایط اعلام شـده بـرای سـفر زائـران پیـاده روی 
اربعیـن حسـینی خاطرنشـان کرد: متأسـفانه بـه دلیل 
شـیوع ویـروس کرونـا در جهـان، در دو سـال اخیـر 
به گونـه ای  اسـت  اعمال شـده  محدودیت هـا  برخـی 
که سـال گذشـته زائـران از حضـور در مراسـم اربعین 
محـروم شـدند، اما امسـال بـا توجه به تزریق واکسـن 
کرونا، امکان این سـفر زیارتی برای شـماری از زائران 
فراهم شـده اسـت. البته در شـرایط خـاص کنونی هم 
امـکان حضـور میلیونـی زائـران خارجـی در مراسـم 
اربعیـن وجـود نـدارد و ایـن موضـوع بایـد موردتوجـه 
همـه مشـتاقان زیـارت قرار بگیـرد. سرپرسـت حجاج 
ایرانـی، حفـظ جـان زائـران را بسـیار مهم برشـمرد و 
افـزود: بـا توجـه بـه محدودیت حضـور زائـران ایرانی 
در اربعیـن، باید شـرایطی برای سـایر مشـتاقان زیارت 
فراهـم می شـد تـا بتوانند از این مراسـم معنـوی بهره 
بگیرنـد، برگـزاری مراسـم »هم قدم با زائـران اربعین« 
راسـتا  ایـن  در  کـه  اسـت  شایسـته ای  اقدامـات  از 
می توانـد تأثیرگـذار باشـد. همچنیـن در حاشـیه ایـن 
بازدیـد آقـای علی رضـا رشـیدیان رئیس سـازمان حج 
و زیـارت بـه پیگیری های صورت گرفتـه در خصوص 
اعـزام مشـتاقان زیارت به عتبات اشـاره کـرد و گفت: 
طبـق تصمیـم اولیـه عـراق، قـرار بـود که سـی هزار 
زائـر ایرانـی بـه مراسـم اربعیـن اعزام شـوند کـه این 
تعـداد هـم بـه اعـزام مواکـب و اعضـای کمیته هـای 
سـتاد اربعیـن محدود شـد، اما عـراق در تصمیم جدید 
خـود اعـلام کرد که آمـار زائران افزایـش خواهد یافت 
و بـرای اینکـه فرصـت کافی برای بررسـی شـرایط و 
اعـزام داشـته باشـیم اقـدام بـه نام نویسـی در سـامانه 
سـماح کردیـم. وی یـادآور شـد: طبـق اعـلام دفتـر 
نخسـت وزیر عراق، تمامی کسـانی که مشـتاق زیارت 
اربعیـن حسـینی هسـتند، بایـد دو دز واکسـن کرونا را 
تزریـق کـرده باشـند و تنهـا از طریـق مـرز هوایی به 
این کشـور سـفر کنند؛ بنابراین تمامـی مراحل ثبت نام  
و اعـزام زائـران از طریق سـامانه سـماح انجـام خواهد 
گرفـت. رئیـس سـازمان حج و زیـارت درباره سـهمیه 
هر اسـتان بـرای اعزام بـه عتبات گفت: طبـق آمار در 
مراسـم زیارت اربعین سـال ۱۳۹۸، سـه میلیون و ۲۲۷ 
هـزار نفـر شـرکت کـرده بودند کـه بر اسـاس همین 
آمـار، درصـد سـهمیه هر اسـتان مشـخص و اقدامات 

بعـدی اعـزام انجام خواهد شـد.

عدم ارائه کارنامه به برخی 
والدین در صورت طلاق

مدیرکل ارزیابی عملکرد و پاسـخگویی به شکایات 
وزارت آموزش وپـرورش بـه موضوع ممانعت از تحویل 
مـدارک تحصیلـی دانش آموزان به مادرانشـان واکنش 
نشـان داد و گفـت کـه هیـچ ممنوعیتی بـرای گرفتن 
کارنامـه توسـط مادر نداریـم و همواره اعـلام کرده ایم 
»اولیـای دانش آمـوز« می تواننـد در ایـن زمینـه اقدام 

کنند.
انتشـار  بـه  واکنـش  در  کفراشـی  محمدحسـین 
اخبـاری مبنی بر ممانعت از تحویـل مدارک تحصیلی 
دانش آمـوزان بـه مادرانشـان بـه ایسـنا گفـت: هیـچ 
ممنوعیتـی بـرای گرفتن کارنامه توسـط مـادر نداریم 
و همـواره اعـلام کرده ایـم »اولیـای دانش آمـوز« کـه 
شـامل پـدر و مـادر و همچنیـن قیـم قانونی هسـتند، 
می تواننـد مـدارک تحصیلی اعـم از کارنامـه و پرونده 
تحصیلـی دانش آمـوز را دریافـت کنند. وی افـزود: در 
صورتـی پدر یا مـادر نمی توانند مـدارک تحصیلی را از 
مدرسـه بگیرند که جدا شـده باشـند و دادگاه حضانت 

را بـه یـک نفـر از آنها داده باشـد. 
به عنوان مثـال ممکـن اسـت از لحـاظ قانونـی پدر 
حضانـت را گرفتـه باشـد و بـه مدرسـه اعـلام کنـد 
کـه پرونـده و مـدارک را فقـط بـه خـودم بدهیـد. اگر 
پـدر و مـادر باهـم زندگـی می کننـد و اختلافـی بـا 
یکدیگـر ندارنـد، منعی تاکنـون وجود نداشـته و ندارد. 
مدیـرکل ارزیابـی عملکرد و پاسـخگویی به شـکایات 
وزارت آموزش وپـرورش بـا بیـان اینکـه در ۷۰ درصـد 
مـوارد، مـادران امور آموزشـی بچه هـا را  چـه در دوره 
ابتدایـی و چـه متوسـطه پیگیـری می کننـد گفـت: 
مـادران مـا عضو انجمن اولیـاء و مربیان هسـتند و در 
تصمیم گیری هـای مدرسـه مشـارکت می کننـد. اگـر 
مـوردی اتفـاق افتاده در سـامانه شـکایات ثبـت کنند، 

مـا پیگیـری و برخـورد می کنیـم.

   کوتاه از اصفهان   کوتاه از کشور

 صدور درخواست پلمپ
  ۴۶ باشگاه ورزشی متخلف 

در اصفهان
بـه گفتـه رئیـس هیئـت پزشـکی ورزشـی اسـتان 
اصفهـان از ابتدای سـال جاری تاکنون درخواسـت پلمپ 
46 باشـگاه ورزشـی متخلـف در زمینـه عـدم رعایـت 
پروتکل هـای بهداشـتی در اسـتان اصفهـان صادرشـده 

ست. ا
احمـد باقـری مقـدم بـا اشـاره بـه وضعیـت فعالیـت 
باشـگاه های ورزشـی در اصفهـان به مهر گفـت: با توجه 
بـه مصوبـات سـتاد ملـی مقابلـه بـا کرونـا فعالیت هـای 
ورزشـی به جـز ۱۳ رشـته کـه در فضـای بـاز و معمـولًا 
انجـام می شـود، ممنـوع اسـت.  نفـره  به صـورت تـک 
او افـزود: بـرای مثـال فعالیـت باشـگاه های سـوارکاری، 
اسـتخرهای روبـاز، دوچرخه سـواری و … مجـاز اسـت 
امـا فعالیت دیگـر باشـگاه ها به ویژه در محیط های بسـته 
ممنـوع اسـت. رئیـس هیئـت پزشـکی ورزشـی اسـتان 
اصفهـان بـا بیـان اینکـه تاکنـون گزارشـی در خصوص 
ابتـلای دسـته جمعی بـه کرونـا در باشـگاه های اسـتان 
اصفهان نداشـتیم، ادامه داد: این در حالی اسـت که برخی 
از باشـگاه هایی کـه فعالیـت آنهـا ممنـوع اسـت برخلاف 
مصوبـه کرونـا فعالیـت دارنـد و ما نیـز برخوردهـای لازم 
را بـا ایـن افـراد در دسـتور کار داریـم. او بـا بیـان اینکـه 
همچنیـن هیئـت پزشـکی ورزشـی اسـتان اصفهـان بـا 
توجـه بـه درخواسـت های متعـدد باشـگاه های ورزشـی 
برای بازگشـایی و فشـارهای اقتصادی کـه بر فعالان این 
حوزه وارد می شـود، پیگیری این امر را در دسـتور کار قرار 
داده ایـم، تصریـح کـرد: البته باید توجه داشـت که این امر 
هنـوز به نتیجه نرسـیده اسـت. احمـدی مقـدم در ادامه با 
بیـان اینکـه روند نظارتی بر فعالیت باشـگاه های ورزشـی 
در اسـتان اصفهان همچنـان با قدرت ادامـه دارد، تصریح 
کـرد: هرگونـه فعالیـت باشـگاه ها به ویـژه در محیط های 
بسـته ممنـوع اسـت و متأسـفانه شـاهد تخلفاتـی در این 
زمینـه نیز هسـتیم. او بـا بیان اینکه از ابتدای سـال جاری 
تاکنـون یـک هـزار مورد بازرسـی اولیه توسـط بازرسـان 
هیئـت پزشـکی ورزشـی از باشـگاه های ورزشـی انجـام 
شـده اسـت، ادامـه داد: یک هـزار و ۵۵ مورد نیز بازرسـی 
ویـژه در ایـن بـازه زمانی انجام شـده اسـت. رئیس هیئت 
پزشـکی ورزشـی اسـتان اصفهان بـا بیان اینکه بازرسـی 
ثانویـه نیـز تاکنون ۷۰ مـورد بوده اسـت، ابراز داشـت: در 
ایـن بـازه زمانی درخواسـت پلمپ 46 باشـگاه را داشـتیم 

کـه رونـد اجرایـی آن بـر عهـده پلیس اماکن اسـت.

 2۳ موکب حرم حضرت 
زینب )س( اصفهان میزبان 

زائران کربلا است
مدیـر حرم حضرت زینب )س( اصفهـان از برپایی ۲۳ 
موکب خدمت رسـانی به زائران پیاده روی اربعین حسـینی 
خبـر داد و گفـت: امسـال هفتمیـن سـال خدمت رسـانی 
موکب هـای حرم مطهر به زائران امام حسـین )ع( اسـت.

بـه گـزارش  مهـر، حجت الاسـلام صـادق زاده بـا 
)س(  زینـب  حضـرت  حـرم  خدمت رسـانی  بـه  اشـاره 
اصفهـان بـرای راهپیمایـی اربعین امسـال اظهار داشـت: 
بـرای ایـن امـر ۲۳ موکـب در سـال جـاری از ایـن حرم 
مطهـر به زائـران امام حسـین )ع( خدمت رسـانی خواهند 
کـرد. او بـا اشـاره به اینکه سـابقه هفت سـاله حرم مطهر 
بـزرگ  راهپیمایـی  در  اصفهـان  )س(  زینـب  حضـرت 
اربعیـن حسـینی ابـراز داشـت: فعالیـت ایـن موکب ها در 
سـال جـاری متفاوت تر از گذشـته خواهد بـود. مدیر حرم 
مطهـر حضـرت زینـب )س( اصفهـان گفـت: شسـت و 
شـوی لبـاس زائریـن و توزیع یـخ در بیـش از ۲۰ موکب 
به صـورت شـبانه روزی انجـام می شـود و تـا روز اربعیـن 
ادامـه دارد. او شـعار امسـال را طریق الحب عنـوان کرد و 
افـزود: طبـق رسـم هرسـاله ۱۵۰ نفـر از خدام بر اسـاس 
توانایـی، عملکـرد و تعهـد خدمتشـان در آسـتان مقدس 
دلیـل  بـه  اعـزام می شـدند کـه  زینـب )س(  حضـرت 
محدودیـت در تعـداد زائران، 6۰ نفر جهت خدمت رسـانی 
در ایـن موکب هـا اعزام خواهند شـد. صـادق زاده تصریح 
کـرد: همچنیـن یکـی از شـرایط اعـزام تزریـق دو دز 
واکسـن و انجـام آزمایـش PCR خادمیـن بود کـه صورت 
گرفـت. او بـه برقراری ارتبـاط و انعقاد تفاهم نامـه با ۱۰۰ 
موکـب دار عراقی اشـاره کـرد و ادامـه داد: توزیع تبرکات 
و هدیـه پرچم حـرم مطهر به موکـب داران عراقی جهت 
همـکاری در طول سـال انجام می شـود. حجت الاسـلام 
صـادق زاده بـا اشـاره بـه اینکـه هزینـه موکب ها توسـط 
بانیـان خیر تأمین می شـود، گفـت: آماده سـازی موکب ها 
سـه روز طول می کشـد و تجهیزات آن شـامل ۱۷ ماشین 
لباسشـویی و ۳ دسـتگاه یخ سـاز اسـت کـه روزانـه ۷۵۰ 
قالـب یـخ بیـن زائرین کربـلا توزیع خواهـد کـرد. او ابراز 
داشـت: خادمیـن حرم حضرت زینب )س( صبـح امروز در 

مراسـمی ویـژه به سـمت کربـلا بدرقه شـدند.

تنهایی دوچندان سالمندان در پاندمی کرونا

نماینده  با  دیدار  در  بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
در  واکسن  آپارتاید  خطر  درباره  بهداشت  جهانی  سازمان 
جهان هشدار داد و گفت: دنیا فقط با واکسیناسیون عمومی 

از ویروس کرونا ایمن می شود.
به گزارش ایسنا، دکتر علیرضا رئیسی، گفت: این بسیار 
خطرناک است که اعلام شود فقط برای واکسن های فایزر، 
به  سفر  ویزای  جانسون  اند  جانسون  یا  آسترازنکا  مدرنا، 
برخی کشورها صادر می شود. او ادامه داد: آپارتاید واکسن 
که برخی کشورهای بزرگ در حال دامن زدن به آن هستند 
جز به سود چند شرکت معدود تولیدکننده این واکسن ها 
به نفع دنیا و سلامت مردم نخواهد بود. سخنگوی ستاد 

درصد   ۷۰ که  زمانی  تا  کرد:  بیان  کرونا،  با  مقابله  ملی 
مردم جهان واکسینه نشوند واکسیناسیون دز سوم به مردم 
تبعیض  این  و  بود  نخواهد  آنان  نفع  به  نیز  این کشورها 
نمی کند.  ایمن  کرونا  جدید  از جهش های  را  آنان  آشکار 
رئیسی گفت: پیش بینی می کنم تا سال ۲۰۲۲ دنیا درگیر 
کرونا باشد زیرا تا این سال فقط 4۰ درصد جمعیت جهان 
واکسینه می شوند و ایمنی زمانی حاصل خواهد شد که این 
رقم به ۷۰ درصد برسد. او خطاب به نماینده سازمان جهانی 
بهداشت، افزود: انتظار دارم این موارد را به مدیران ارشد 
سازمان جهانی بهداشت منعکس کنید و علیه این آپارتاید و 
تبعیض کمپین ایجاد شود. معاون بهداشت وزارت بهداشت، 

»اولین  بهداشت  جهانی  سازمان   شعار  کرد:  خاطرنشان 
واکسن بهترین واکسن« است درحالی که این گونه اقدامات 
موجب هجوم کشورها به این گونه واکسن ها و اختلال در 
داریم  انتظار  کرد:  تأکید  او  می شود.   واکسیناسیون  روند 
سازمان جهانی بهداشت به جای سکوت به شدت با این گونه 
رفتارها برخورد کند. بنا بر اعلام معاونت بهداشت، گفتنی 
نماینده  حسین  جعفر  دکتر  بر  علاوه  دیدار  این  در  است 
دالیاسامهوری،  دکتر  ایران،  در  بهداشت  جهانی  سازمان 
دکتر امجد عبدالکاوی، دکتر الطیب الفکی از کارشناسان 
جنیدی  دکتر  و  تبریزی  دکتر  گویا،  دکتر  و  امرو  منطقه 

مدیران حوزه بهداشت نیز حضور داشتند.

معاون وزیر بهداشت مطرح کرد

خطر آپارتاید واکسن در جهان
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۵ فرهنگ و هنر

آگهی تغییرات موسسـه خیریه محمودیه به شماره ثبت 96 و 
شناسه ملی ۱۰26۰۰27۳۱2

نامـه  و   ۱4۰۰/۰4/۰۳ مـورخ  مدیـره  هیئـت  صورتجلسـه  اسـتناد  بـه 
۹۱4/۰۰/۱۰۹۷۲ مـورخ ۱4۰۰/۵/۱۸ اداره بهزیسـتی تصمیمـات ذیـل اتخـاذ 
شـد : عبدالکریـم مولـوی اندانـی بـا کدملـی ۱۱4۱4۹۲۵۹۸ به سـمت رئیس 
هیئـت مدیـره ومرتضـی مقـاره زاده با کدملـی ۱۲۸۷۵۷۸۰۰4 به سـمت نایب 
رئیـس هیئـت مدیـره و مهـدی ابراهیمی بـا کدملی ۱۱4۰6۲۳۱۹۲ به سـمت 
منشـی هیئـت مدیـره و عضـو اصلی هیئـت مدیره و رضا سـرائیان بـا کدملی 
۱۱4۰۹6۸۹4۷ بـه سـمت عضـو اصلـی هیئـت مدیـره و محمدعلـی خادمـی 
بـا کدملـی ۱۱۷۰۰۸۲۲۵4 بـه سـمت عضـو اصلـی هیئـت مدیـره و نعمـت 
الـه طاهـری اندانـی بـا کدملـی ۱۱4۱۵۷۱4۷4بـه سـمت عضو اصلـی هیئت 
مدیـره و مدیرعامـل واحمـد صفری بـا کدملی ۵۷۵۹۷۲۵۲۸۹ به سـمت عضو 
اصلـی هیئـت مدیره برای مدت سـه سـال انتخاب شـدند. کلیه اوراق و اسـناد 
مالـی و تعهـد آور موسسـه بـا امضـا ی ثابـت خزانـه دار و یکـی از دوامضای 
رئیـس هیئـت مدیـره یـا مدیرعامل بـه همراه مهر موسسـه معتبر اسـت. اداره 
کل ثبـت اسـناد و امـلاک اسـتان اصفهان مرجع ثبت شـرکت ها و موسسـات 

غیرتجـاری خمینی شـهر )۱۱۹۱۵۸4(

آگهی تغییرات موسسه خیریه محمودیه به شماره ثبت 96 و شناسه 
ملی ۱۰26۰۰27۳۱2

به اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومی عادی بطور فـوق العاده مـورخ ۱4۰۰/۰۳/۲۳ 
و نامـه ۹۱4/۰۰/۱۰۹۷۲ مـورخ ۱4۰۰/۵/۱۸ اداره بهزیسـتی تصمیمـات ذیـل اتخاذ 
شـد : عبدالکریـم مولـوی بـا کدملـی ۱۱4۱4۹۲۵۹۸ و مرتضی مقـاره زاده باکدملی 
۱۲۸۷۵۷۸۰۰4و رضا سـرائیان با کدملـی ۱۱4۰۹6۸۹4۷و مهدی ابراهیمی با کدملی 
۱۱4۰6۲۳۱۹۲و محمدعلـی خادمـی باکدملـی۱۱۷۰۰۸۲۲۵4و نعمـت الله طاهری با 
کدملـی ۱۱4۱4۷۱۵۷4و احمـد صفری بـا کدملی ۵۷۵۹۷۲۵۲۸۹ بـه عنوان اعضای 
اصلـی هیئـت مدیـره به مدت سـه سـال و علی جوانمردبـا کدملـی ۱۱4۲۱۹4۵۷4و 
حسـن مختـاری بـا کدملـی ۱۱4۱4۷۹۸۱۸بـه عنـوان اعضـای علـی البـدل هیئت 
مدیـره به مدت سـه سـال و اصغرعلیجانـی با کدملـی ۱۱4۱6۱۲۸۸۷بـازرس اصلی 
و نصـرالله حاجیـان بـا کدملـی۱۱4۱۵۲6۲۲۰ بسـمت بـازرس علـی البـدل به مدت 
یک سـال انتخـاب گریدنـد. روزنامه اصفهان امـروز جهت درج آگهی های موسسـه 
انتخـاب گردیـد. اداره کل ثبـت اسـناد و املاک اسـتان اصفهان مرجع ثبت شـرکت 

ها و موسسـات غیرتجـاری خمینی شـهر )۱۱۹۱6۸۰(

آگهی انحلال شرکت ویرا پژوهان پرهام با مسئولیت محدود به شماره ثبت 
6259۳ و شناسه ملی ۱4۰۰842۳8۱7

به اسـتناد صورتجلسـه مجمع عمومی فوق العاده مـورخ ۱4۰۰/۰6/۱۵ تصمیمـات ذیل اتخاذ 
شـد : شـرکت مذکـور در تاریـخ فـوق منحـل اعـلام گردیـد و ابراهیم پنـاه پوری به شـماره 
ملـی ۵۱۲۰۰۳۷۵4۲ بـه نشـانی اسـتان اصفهـان، شهرسـتان اصفهان، بخش مرکزی، شـهر 
بهارسـتان، نـوروز۲۲۲ ، کوچه ))فرعی ۲4(( ، خیابان کاتـب زاده ۸ ، پلاک ۷۱۰، طبقه همکف 
کدپسـتی: ۸۱44۱۹۷۹۷۱ به سـمت مدیر تصفیه انتخاب شـد اداره کل ثبت اسـناد و املاک 

اسـتان اصفهان اداره ثبت شـرکت ها و موسسـات غیرتجاری اصفهـان )۱۱۹۱۵۹۲(

تاسیس شرکت سهامی خاص زرین نارون سروش درتاریخ 
۱4۰۰/۰6/2۰ به شماره ثبت 68696 به شناسه ملی 

۱4۰۱۰26۳۰۰۳
ثبـت و امضـا ذیـل دفاترتکمیـل گردیده کـه خلاصه آن به شـرح زیـر جهت اطلاع 
عمـوم آگهـی میگـردد. موضوع فعالیـت :تولید قطعات از جنس سـوپرآلیاژ سـاخت و 
تولیـد قطعـات صنعتـی انجام امـور تحقیقاتی و پژوهشـی در صنعت درصـورت لزوم 
پـس از اخـذ مجوزهـای لازم از مراجـع ذیربط مـدت فعالیت : از تاریـخ ثبت به مدت 
نامحـدود مرکـز اصلـی : اسـتان اصفهـان ، شهرسـتان اصفهـان ، بخـش مرکزی ، 
شـهر اصفهان، محله گرکان ، کوچه ))۱۲ متری شـهید صیاد شـیرازی(( ، بن بسـت 
متیـن ، پـلاک 4 ، طبقـه اول کدپسـتی ۸۱۹۸۱۱6۹۸۵ سـرمایه شـخصیت حقوقی 
عبـارت اسـت از مبلـغ ۱,۰۰۰,۰۰۰ ریال نقدی منقسـم به ۱۰۰۰ سـهم ۱۰۰۰ ریالی 
تعـداد ۱۰۰۰ سـهم آن بـا نـام عـادی مبلـغ ۱۰۰۰۰۰۰ ریال توسـط موسسـین طی 
گواهـی بانکـی شـماره ۲۱۲۷4۰۱ مـورخ ۱4۰۰/۰6/۱4 نـزد بانـک بانـک پارسـیان 
شـعبه چهاربـاغ خواجـوی اصفهان با کـد ۲۱۲۷ پرداخـت گردیده اسـت اعضا هیئت 
مدیـره آقـای مجیـد نصوحیـان بـه شـماره ملـی ۱۲۷۰۱۱4۷4۳ و بـه سـمت عضو 
اصلـی هیئـت مدیـره بـه مـدت ۲ سـال و بـه سـمت مدیرعامـل بـه مدت ۲ سـال 
آقـای محمدرضـا بهمنـی بـه شـماره ملـی ۱۲۷۰4۹۵۱۱۹ و به سـمت رئیس هیئت 
مدیـره بـه مدت ۲ سـال آقای محمدصالـح طاهری به شـماره ملـی ۲4۲۰۸۹۸4۰۰ 
و بـه سـمت نایـب رئیـس هیئت مدیره بـه مدت ۲ سـال دارندگان حق امضـا : کلیه 
اوراق و اسـناد بهـادار و تعهـد آور شـرکت از قبیـل چک ، سـفته ، بـروات ، قراردادها 
عقـود اسـلامی بـا امضـاء مدیرعامل و رئیـس هیئت مدیـره همراه با مهر شـرکت و 
همچنیـن کلیـه نامـه های عـادی و اداری باامضـاء مدیرعامل همراه با مهر شـرکت 
معتبـر می باشـد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسـنامه بازرسـان آقـای علی افاضل 
بـه شـماره ملـی ۱۲۷۱۳4۳۱۸۵ بـه سـمت بـازرس علـی البـدل بـه مـدت ۱ سـال 
آقـای مرتضـی قدسـی بـه شـماره ملـی ۱۲۷۱۹۳4۱۰۸ به سـمت بـازرس اصلی به 
مـدت ۱ سـال روزنامه کثیر الانتشـار اصفهان امـروز جهت درج آگهی های شـرکت 
تعییـن گردیـد. ثبـت موضـوع فعالیـت مذکور بـه منزله اخذ و صـدور پروانـه فعالیت 
نمـی باشـد. اداره کل ثبـت اسـناد و املاک اسـتان اصفهـان اداره ثبت شـرکت ها و 

موسسـات غیرتجاری اصفهـان )۱۱۹۱۷۰6(

آگهی فقدان سند مالکیت
مالکیت یک سهم  اینکه سند  به  نظر  نامه: ۱4۰۰۸۵6۰۲۰۳۳۰۰۲۲۵۸  ۱۳۹4-۱- شماره 
مشاع از ۱۰ سهم ششدانگ یک درب باغ محصور و مشجر معروف درب ویان بمساحت 
۳۵۷ متر مربع پلاک ثبتی شماره ۷4۰ فرعی از ۷۱-اصلی واقع در سرشک جزء بخش ۹ 
حوزه ثبتی نطنز ذیل ثبت ۱۲۰۷۸ صفحه ۳۹6 دفتر ۱۵۸ - املاک به نام خانم عفت عبداله 
سرشکی فرزند امراله ثبت و صادر و تسلیم گردیده است، سپس مالک با ارائه درخواستی بوارده 
۱۳۹۹۲۱۷۰۲۰۳۳۰۰۲۹۰۳ مورخ ۱۳۹۹/۰۷/۲۸ ، منضم به دو برگ استشهادیه که امضاء 
شهود آن به شماره شناسه یکتا ۱4۰۰۲۱۵۵6۱۰۰۰۰۳۸۵ و رمز تصدیق ۷۳۸۰6۳ شماره 
۲۱۲4۱ مورخ ۱4۰۰/۰6/۱۸ که به تایید دفترخانه اسناد رسمی ۱6۸ نطنز رسیده است مدعی 
مفقود شده سند مالکیت پلاک مرقوم در اثر اسباب کشی مفقود گردیده است و در خواست سند 
مالکیت المثنی نموده است ملک فوق را نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی 
ذیل ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند 
مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
تاریخ انتشار آگهی:۱4۰۰/۰6/۲4 رحمت اله شاهدی- سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

نطنز ۱۱۹۱۳۹۱/م الف
آگهی تصمیم عدم افراز

۱۳6۰-۱- خواهان :آقای علیرضا قنبری فرزند رمضانعلی خوانده:آقای حسین کبیرزاده نایینی 
فرزند یوسف خواسته افراز :افراز سهم مشاعی خواهان از پلاک ثبتی ۱4۳۵ اصلی واقع در بخش 
۲ نایین گردش کار:خواهان طی درخواست مورخ ۱4۰۰/4/۱۲ تقاضای افراز سهم مشاعی خود 
از پلاک ثبتی مذکور نموده اند که جریان امر به نماینده و نقشه بردار ارجاع گردیده است و 
پس از تعیین وقت نماینده و نقشه بردار در معیت خواهان به محل مورد تقاضا عزیمت و پس 
از بازدید از محل و ارائه گزارش و با عنایت به عدم موافقت جهاد کشاورزی شهرستان نایین به 
علت اینکه مورد درخواست افراز کمتر از حد نصاب جهت تفکیک و افراز می باشد لذا قرار بر 
رد درخواست افراز خواهان صادر گردیده این رای با اختیار حاصله از ماده ۲ قانون افراز و فروش 
املاک مشاع و ماده ۵ آیین نامه مذکور صادر گردیده است و بر طبق ماده 6 آیین نامه مذکور 
در یک نوبت به خوانده آقای حسین کبیرزاده نائینی که در آدرس اعلامی شناخته نگردیده  و 
آدرس شناسایی نشده است ابلاغ تا چنانچه اعتراضی دارند ظرف مدت ۱۰ روز پس از انتشار 
آگهی اعتراض خود را به دادگستری شهرستان نایین تسلیم نمایند. تاریخ انتشار: ۱4۰۰/6/۲4 

اباذر مهیمن رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نایین م الف/ ۱۱۸۸۳۷۹
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۳۹۷-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره 6۰۹۲-۱4۰۰/۰۵/۱6 هیات چهارم آقای فاضل فولادی به شناسنامه 
شماره ۷6۱ کدملی ۱۱۲۸۹۹۲۳۲۹ صادره فریدونشهر فرزند احمدرضا در ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت ۱۹۹/۳۷ مترمربع از پلاک ۱64۱ فرعی از ۲۷ اصلی واقع در اصفهان 
بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مالکیت متقاضی مورد ثبت صفحه ۲۵۱ دفتر ۵6۵ 

املاک. 
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱4۰۰/۰6/۲4 تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱4۰۰/۰۷/۰۸ شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۹۱4۰۷/ م الف
آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه ۱۳99۰4۰۰2۱29۰۰۰577

پرونده: ۹۹۰۰۷۱6  بایگانی  پرونده: ۱۳۹۹۰4۰۰۲۱۲۹۰۰۰۵۷۷/۱ شماره  ۱۳۹6-۱- شماره 
شماره آگهی ابلاغیه: ۱4۰۰۰۳۸۰۲۱۲۹۰۰۰۰۰۸ تاریخ صدور: ۱4۰۰/۰۵/۳۱ واحد اجرای اسناد 
رسمی لنجان :بدین وسیله به ۱- محمد سلیمی پور نام پدر: حسین تاریخ تولد: ۱۳۵۹/۰۵/۱۹ 
شماره ملی: ۱۱۷۰6۸۵۹6۱ شماره شناسنامه: ۷۹۸ به نشانی: فلاورجان -بوستان محله حاجی 
آباد بعد از مسجد امام زمان -پ 44۹ – ۲- مریم پورعلی سلیمی نام پدر: حسین تاریخ 
تولد: ۱۳۵۲/۱۰/۱۵ شماره ملی: ۱۱۱۰۷۵۹۳۳۹ شماره شناسنامه: 4۳۵ به نشانی: فلاورجان 

-بوستان - محله حاجی آباد بعد از مسجد امام زمان پ 44۹ -  ۳- صدیقه پورعلی سلیمی 
نام پدر: حسین تاریخ تولد: ۱۳۵۱/۰۱/۱۵  شماره ملی: ۱۱۷۰۵6۰۵۹۸ شماره شناسنامه: 46 
به نشانی: فلاورجان -بوستان محله حاجی آباد بعد از مسجد امام زمان پ 44۹- 4-  فاطمه 
پورعلی سلیمی نام پدر: حسین تاریخ تولد: ۱۳4۸/۰6/۰۹  شماره ملی: ۰۰۵۲۹۹6۸4۰ شماره 
شناسنامه: ۱۸۷۹ به نشانی: فلاورجان -بوستان - محله حاجی آباد بعد از مسجد امام زمان پ 
44۹ - از وراث مرحوم حسین پورعلی سلیمی نام پدر: محمدعلی تاریخ تولد: ۱۳۲۳/۰6/۰۵ 
شماره ملی: ۲۷۲۱۹۵۷۷۲4 شماره شناسنامه: ۹ به نشانی: فولادشهر محله  A۲ - ورودی 
۲۰6 ابلاغ می شود که خانم توران براتی سده نام پدر: خداداد تاریخ تولد: ۱۳۵۲/۰6/۰۹ شماره 
ملی ۱۱۷۰۲۱۷6۵6 شماره شناسنامه: ۳۱۰۷ به نشانی: سده لنجان -خ امام - کوچه فتح 
المبین - پ ۹ جهت وصول مهریه به شرح: )مبلغ  ۸۰4/6۱۸/۱۸۷ ریال وجه رائج ایران که این 
مبلغ به تقاضای زوجه طبق شاخص سال ۱۳۹۸ محاسبه گردیده واصل مبلغ ۵۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال در دفتر ثبت ازدواج به ثبت رسیده است. و مقدار چهل مثقال طلای صیرفی ساخته ۱۸ 
عیار و یک تخته قالی ۱۲ متری ماشینی و تعداد چهارده عدد سکه بهار آزادی به استناد مهریه 
مندرج در سند ازدواج : شماره سند: ۸6۳۷ ، تاریخ سند : ۱۳۸۲/۰6/۲۱ ، دفترخانه صادر کننده: 
دفترخانه ازدواج شماره 6۱ شهر ورنامخواست استان اصفهان علیه شما اجرائیه صادر نموده و 
پرونده اجرائی به کلاسه ۹۹۰۰۷۱6 در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مامور پست مورخ 
۱۳۹۹/۰۹/۲۹ )برای وراث ردیف 4 و ۲ و ۳( و مورخ ۱۳۹۹/۱۰/۱۹ )برای ورثه ردیف ۱(، ابلاغ 
واقعی به شما در آدرس های فوق الذکر میسر نشده، لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده ۱۸ 
آئین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیر الانتشار محلی آگهی 
می شود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ این آگهی که روز ابلاغ محسوب می گردد، 
نسبت به پرداخت بدهی مورث خود اقدام ننماید بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی 
طبق مقررات تعقیب خواهد شد. مسئول واحد اجرای اسناد رسمی لنجان- مصطفی شمسی 

۱۱۹۱4۲۷/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۱۳۹۵-۱- شماره نامه: ۱4۰۰۸۵6۰۲۰۱۵۰۰۲۳۰4 نظر به اینکه آقای محمدعلی بهرادمجد 
فرزند علی به استناد ۲ برگ استشهادیه محلی که هویت و امضاء شهود رسما گواهی شده، 
مدعی است که سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان پلاک ۸۲۸۹ فرعی از ۵۸۲ 
-اصلی واقع در فولاد شهر بخش ۹ ثبت اصفهان که در صفحه ۵66 دفتر ۳۹۰- املاک این 
اداره ذیل شماره ۵۷۵۲۸ به نام وی، ثبت و سند مالکیت به شماره چاپی ۲۸۵6۱۷ صادر و تسلیم 
گردیده و معامله دیگری انجام نشده و به علت جابجایی مفقود شده است لذا چون نامبرده 
درخواست صدور سند مالكیت المثنی نموده، طبق ماده ۱۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت، 
مراتب آگهی می شود که هر کس مدعی انجام معامله نسبت به ملک موصوف یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا ۱۰ روز پس از آن به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتبا با مدارک مثبت تسلیم نماید و چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسد 
و یا درصورت اعتراض، اصل سند یا سند معامله ارائه نشود، اداره ثبت، المثنای سند مالکیت 
را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد. ضمنا تمامت ششدانگ پلاک فوق به 
موجب دستور شماره ۱4۰۰۰۹۹۹۰۰۱۲۷۳۷۷۸۷ مورخ ۱4۰۰/۰4/۲۰ شعبه اول دادگاه عمومی 
بخش فولادشهر در قبال مبلغ پنج میلیارد ریال بازداشت گردیده است. مصطفی شمسی- مدیر 

واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرین شهر )لنجان(-۱۱۸۹۰44/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۲۱4-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره ۵4۸۳- ۱4۰۰/۰4/۲۸ هیات اول آقای کریم مزروعی به شناسنامه شماره 
۱4۷۷ کدملی ۱۲۸46۵۷۹۸۱ صادره اصفهان فرزند اصغر در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت ۲4۲/4۰ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۲۸ اصلی واقع در اصفهان 
بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت حسن مزروعی از سند شماره ۳6۲4۱ مورخ 

۱۳4۷/۸/۲۰ دفترخانه شماره ۸6 اصفهان از مورد ثبت صفحه ۲6۸ تا ۲۷۱ دفتر ۵4 املاک
ردیف ۲- رای شماره ۵4۸4- ۱4۰۰/۰4/۲۸ هیات اول خانم نسیم روحانی نجف آبادی به 
شناسنامه شماره ۱ کدملی ۱۲۸۸۸۷۵۱۹۳ صادره اصفهان فرزند عنایت در سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۲4۲/4۰ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۲۸ اصلی 

واقع در اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت حسن مزروعی از سند 
شماره ۳6۲4۱ مورخ ۱۳4۷/۸/۲۰ دفترخانه شماره ۸6 اصفهان از مورد ثبت صفحه ۲6۸ تا 

۲۷۱ دفتر ۵4 املاک
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۰۹ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰6/۲4 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۸۲۰۹6/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۲۰6-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نماید.
شناسنامه  به  نیک  فروتن  میترا  خانم  هیات  رای شماره ۵۷۵۷- ۱4۰۰/۰۵/۰۵  ردیف ۱- 
شماره 66۳4۹ کدملی ۱۲۸۱۷6۲۱۱۳ صادره اصفهان فرزند محمدعلی در ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ۲۳6/۱۳ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۳۳۱ فرعی از 6 اصلی واقع در 
اصفهان بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مورد ثبت صفحه ۲۰۵ دفتر ۸۱۱ املاک.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۰۹ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰6/۲4 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۸۲۳۲۷/م الف
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
۱۲۱۲-۱- برابر آراء صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدورسند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 

تقدیم نماید.
ردیف ۱- رای شماره ۳۲۵4- ۱4۰۰/۰۳/۲۰ هیات دوم آقای علی زالی به شناسنامه شماره 
۱۲۱۰۰66۸۵۸ کدملی ۱۲۱۰۰66۸۵۸ صادره گلپایگان فرزند محمد تقی در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت 6۵/66 مترمربع قسمتی از پلاک شماره 6۸ اصلی واقع در اصفهان 
بخش ۱4 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان از مالکیت و سهم الارث محمدعلی زارع بهرام آبادی 

فرزند حیدر از سند شماره ۹۵۹۷ مورخ ۱۳۵۰/۵/۳۰ دفترخانه شماره ۹۵ اصفهان 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰۰/۰6/۰۹ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰۰/۰6/۲4 شهریاری- رئیس 

منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان ۱۱۸۲۳۳۳/م الف

 ۵

چشم انداز حوزه سینما در اصفهان به رغم ظرفیت های خوب 
به اذعان کارشناسان امر آن گونه که باید مطلوب نیست، موضوعی 

که نیازمند آسیب شناسی و برنامه ریزی اصولی است.
به گزارش ایرنا، نمایش در نصف جهان سابقه چند صدساله 
دارد و به گفته برخی از کارشناسان به دوران قاجار و قبل از آن 
نیز می رسد ولی آنچه مهم است، اکنون محصولات مرتبط با این 

حوزه ازجمله فیلم، سینما و تئاتر روزگار خوبی ندارد.
نبود حمایت ها، آموزش های نه چندان مؤثر، کیفیت پایین 
سینمایی  تولیدات  در  اصفهان  سهم  بودن  کمرنگ  فیلم ها، 
جشنواره ها، نداشتن بودجه، کمبود سالن برای تمرین، موازی 
کاری نهادهای مرتبط و بی برنامگی از مشکاتی است که حوزه 

سینمای اصفهان با آن مواجه است.
در این میان، کرونا نیز بر روزگار کسل کننده این حوزه سایه 
انداخته و رکود و سکون بر جای گذاشته است، اگرچه فعالیت ها 
همچنان در سایه روشن کرونا استمرار دارد که امید می رود با 
برنامه ریزی و همت برای رفع چالش ها، چراغ بی فروغ سینما و 

فیلم در اصفهان پرنورتر شود.
ارشاد  و  اداره کل فرهنگ  امور هنری و سینمایی  معاون 
اسامی استان اصفهان در این خصوص به ایرنا گفت: در ۶ ماه 
ابتدای امسال، ۵۰ مجوز تولیدات حوزه سینمایی شامل ۲۹ مجوز 
فیلم کوتاه، پنج مجوز فیلم بلند و ۱۶ مجوز تولید فیلم برای انجمن 

سینما صادرشده است.
محمدحسین محمدی فشارکی  افزود: تأسیس ۴ آموزشگاه 
استودیو  فنی  مرکز  یک  فیلم،  تولید  موسسه  یک  سینمایی، 
صداگذاری در استان ازجمله اقدامات در حوزه فیلم سازی بوده 

است که برای حدود ۲۰ نفر اشتغال زایی ایجاد کرده است.
محمدی افزود: تعداد سینماهای استان اصفهان ۲۸ سالن 

است که با حدود ۱۴ هزار صندلی از ابتدای سال ۱۷ فیلم اکران 
داشته است.معاون امور هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسامی اصفهان افزود: اکنون ۳۴ آموزشگاه آزاد سینمایی، 
۳۵ موسسه تولید فیلم و سه مرکز فنی پشتیبانی در استان فعال 

هستند.
محمدی؛ تورم، هزینه بالای ساخت فیلم، استمرار کرونا، 
کاهش استقبال مردم از تماشای فیلم ها در سینماها به دنبال 
قرنطینه، مشکات ثبت نام در سامانه های تسهیات کرونا، نبود 
بودجه برای ساخت فیلم و تأمین زیرساخت های سینمایی را از 

مهم ترین چالش های این حوزه برشمرد.

به گفته وی، اصفهان بعد از تهران رتبه ی دوم کشور در تعداد 
سینما و صندلی را دارد. معاون امور هنری و سینمایی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسامی اصفهان گفت: در حوزه تولید فیلم با 
توجه به محدودیت های فعلی و ضرورت اجرای اباغیه های ستاد 

کرونا در وضعیت مطلوبی قرار داریم.
وی بابیان اینکه در این شرایط در سالن های سینما با رکود 
مخاطب و عناوین فیلم روبه رو هستیم، افزود: تا این لحظه، مقدار 
فروش فیلم ها افزون بر ۲۷ میلیارد ریال با ۱۳۷ هزار و ۴۲۴ 

تماشاگر در ۱۶ هزار و ۶۰۴ سانس بوده است.
محمدی افزود: به نظر می رسد با کاهش شیوع کرونا و اجرای 

واکسیناسیون تولیدات سینمایی رونق بگیرد و بتوان وضعیت 
مطلوبی را برای آینده پیش بینی کرد.

وی از افتتاح چند سالن سینمایی در شهر و شهرستان های 
اصفهان و افزایش چشمگیر صندلی های سینما تا پایان سال خبر 
داد.مدرس سینما و بازیگری در اصفهان اما بر این باور است سینما 
و تولیدات هنری مرتبط با آن در استان دچار رکود و سکون است.
مجید بدیع زاده در گفت وگویی که در این خصوص با ایرنا 
است  فیلم  ساخت  لوکیشن  یا  اصفهان  اکنون  افزود:  داشت، 
یا فیلم های بی کیفیت و ضعیف تولیدی در آن، تنها در حاشیه 

جشنواره ها به طور رایگان به نمایش درمی آید.
و  استاندارد  فیلم های  تولید  ازنظر  اصفهان  وی،  گفته  به 

فیلم نامه های بلند دچار خلأ است.
متفرق  حوزه  این  فعالان  جامعه  کرد:  تصریح  زاده  بدیع 
شده اند و جشنواره ها و برنامه هایی که به میزبانی اصفهان شکلی 

می گرفت، دیگر برگزار نشده است.
مدرس بازیگری، محدود شدن آموزش ها به شیوه تئوری، 
رانت، آشنابازی و انحراف اخاقی از آسیب های این حوزه برشمرد.
بدیع زاده با اشاره به استقبال مردم از تئاتر و نمایش های 
اصیل، افزود: تماشاگرِ امروز به دنبال تولیدات کمدی است اما 
تصور مخاطب امروز از ماهیت کارهای کمدی اشتباه است که 

این مسئله نیازمند مطالعه و آسیب شناسی است.
این فیلم نامه نویس افزود: در این شرایط یا کار خوب ساخته 
نمی شود یا همه به سراغ تولید کارهای بی کیفیت مشابه می روند.

بدیع زاده با تأکید بر اینکه تجهیزات و امکانات آموزشگاه های 
بازیگری کافی نیست، افزود: هنرجویان متقاضی این حوزه به 
تمرین و ممارست باور ندارند و برای معرفی به کارگردان ها، 

عجول و بیشتر درگیر ظواهر و پرستیژ بازیگری هستند.

لزوم خانه تکانی در شوراهای 
پروانه ساخت و نمایش

مسعود ردایی تهیه کننده فیلم سینمایی »فیگور« ضمن ارائه 
توضیحاتی درباره زمان اکران این فیلم بیان کرد که عده ای مدام 
در شورای پروانه ساخت و نمایش حضور دارند اما تأثیری ندارند! 
مسعود ردایی تهیه کننده فیلم سینمایی »فیگور« به کارگردانی 
پویا پارسا مقام در گفتگو با مهر درباره زمان اکران این فیلم بیان 
کرد: با وضعیت فعلی این امکان وجود ندارد ولی در حال فراهم 
آوردن مقدمات اولیه اکران »فیگور« هستیم و اگر امکانش باشد 
ظرف چند ماه آینده این فیلم را به نمایش می گذاریم. بااین حال 
فعلا وضعیت سینماها به دلیل همه گیری کرونا و ترس مردم 
از ابتلا مناسب نیست. احتمالًا 6، ۷ ماه دیگر این وضعیت بهتر 
می شود. از سوی دیگر این را هم باید در نظر گرفت که تعداد 
زیادی از فیلم ها اکران نشده اند و وضعیت نامشخصی دارند.وی 
افزود: در یک سال و نیم گذشته تعداد انگشت شماری از فیلم ها 
تن به اکران داده اند و تعداد قابل توجهی از آن ها انباشته شده اند. از 
سوی دیگر سینما تولیدات جدید هم داشته و باید چاره ای برای 
این موضوع اندیشیده شود. درست است که حالا واکسیناسیون 
شتاب پیداکرده است اما هنوز تا عادی شدن و دست کم بهتر 
شدن شرایط فاصله داریم و به نظرم حداقل 6، ۷ ماه زمان می برد 
تا وضعیت درست شود. برنامه ریزی ما هم این است که »فیگور« 

تا انتهای امسال به نمایش دربیاید.
ردایی مطرح کرد: برای یک فیلم تعداد زیادی از عوامل 
زحمت می کشند، هزینه می کنند و گمان می کنند در صورت 
برخورداری از شرایط یک اکران خوب می توانند جذب مخاطب 
کنند، آن ها چنین تصوری دارند مثلًا تصور ما هم این است که 
»فیگور« این قابلیت را دارد که تعدادی از مخاطبان را به خود 
جذب کند، ما هم می دانیم مانند یک فیلم کمدی نمی تواند در 
فروش موفق باشد اما توجه جامعه هدف خودمان را جلب می کند.

این تهیه کننده اظهار کرد: برداشت مخاطبان با نگاه فیلمسازان 
تفاوت هایی دارد هر فیلمسازی با این تصور که فیلمش مخاطب 
دارد اقدام به ساخت اثر می کند مثلا ما هم فکر می کنیم فیگور 
می تواند به عنوان یک فیلم معمولی خوب مخاطب داشته باشد 
و در شرایط عادی و ایمن می تواند مخاطبان خود را به سینما 
بکشاند.وی گفت: برای حل مشکل اکران باید ببینیم سازمان 
سینمایی چه سیاست گذاری  خواهد داشت ضمن اینکه سامان 
دادن وضعیت شورای صنفی اکران هم بسیار مهم است. سازمان 
سینمایی باید تسهیلاتی برای فیلم هایی که تمایل به اکران دارند 
در نظر بگیرد چون به هرحال فروش فیلم ها در این وضعیت 
کرونایی بازمان عادی متفاوت است اما دیدیم که بسته های 
و  دارای شرط  گرفت  نظر  در  که سازمان سینمایی  حمایتی 
شروطی بود که به نظرم این شرط ها خوب نبود این در حالی 
است که شرایط کرونا ناخواسته بود و در این میان سینماگران 
هم بسیار متضرر شدند بنابراین باید موردحمایت قرار بگیرند و این 

حمایت ها به صورت ثابت باشد و نه با شرط و شروط.

    کوک   سینمای ایران

داوری جشنواره موسیقی 
جوان کلید خورد

داوری مرحله مقدماتی پانزدهمین جشنواره ملی موسیقی 
صورت  دو  به  اثر،   ۲۵۰۰ حدود  دریافت  از  پس  جوان 

حضوری و مجازی آغاز شد.
ملی  جشنواره  پانزدهمین  عمومی  روابط  گزارش  به 
پانزدهم  جشنواره  مقدماتی  مرحله  در  جوان،  موسیقی 
اثر در بخش های موسیقی دستگاهی،  در حدود ۲۵۰۰ 
موسیقی کلاسیک، موسیقی نواحی، آفرینش در تکنوازی 
و آهنگسازی به جشنواره ارسال شده است که از این تعداد 
۱۱۲۰ اثر مربوط به بخش موسیقی دستگاهی، 4۱۰ اثر 
مربوط به بخش موسیقی کلاسیک، ۷۷۰ اثر مربوط به 
بخش موسیقی نواحی، 6۰ اثر مربوط به بخش آفرینش 
در تکنوازی و ۱۰۰ اثر مربوط به بخش آهنگسازی است.

با توجه به شیوع بیماری کرونا، امسال داوری ها به دو 
بخش  که  می شود  انجام  مجازی  و  حضوری  صورت 
حضوری با رعایت پروتکل های بهداشتی از روز گذشته 
در تالار رودکی با ساز سنتور آغازشده و روزهای آتی این 
تالار میزبان داوری دیگر بخش ها نظیر دف، تنبک، آواز، 
عود، قانون، ویلنسل، کنترباس، پیانو، ویلن و ویولا خواهد 

بود.
در بخش غیرحضوری نیز داوران با تمهیداتی که ستاد 
برگزاری جشنواره در نظر گرفته است آثار را به صورت 

مجازی بررسی می کنند.
بعد از اتمام داوری، اسامی راه یافتگان به مرحله نهایی از 
سوی دبیرخانه پانزدهمین جشنواره ملی موسیقی جوان 

اعلام می شود.
کلیه آثار که به صورت فایل ویدئویی دریافت شده است، 
پس از احراز هویت و بررسی مقدماتی توسط کارشناسان 
دبیرخانه، به صورت گمنام و کدگذاری شده به فایل های 
صوتی تبدیل شده و توسط اعضای هیئت داوران بررسی و 

ارزیابی می شود.
رپرتوار  نتایج مرحله مقدماتی،  از اعلام  همچنین، پس 
مرحله نهایی بخش موسیقی دستگاهی نیز منتشر خواهد 
شد. پانزدهمین دوره جشنواره ملی موسیقی جوان همانند 
سال گذشته به صورت مجازی برگزار می شود. هرگونه 
تغییر احتمالی در روند برگزاری جشنواره از سوی روابط 
و   nfym.iR نشانی به  عمومی، سایت رسمی جشنواره 
اینستاگرام جشنواره nfym.iRAn اعلام  صفحه رسمی 

خواهد شد.
امسال  پاییز  جوان  موسیقی  ملی  جشنواره  پانزدهمین 
استادان  و مشارکت گسترده  اسعدی  دبیری هومان  به 
موسیقی ایران با حمایت دفتر موسیقی و معاونت هنری 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، توسط انجمن موسیقی 

ایران و با همکاری بنیاد رودکی برگزار می شود.

گروه فرهنــگ و هنر: مدیر دبیرخانه ســی و چهارمین 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان گفت: 
جمع آوری مستنداتی همچون پوسترهای ادوار مختلف جشنواره 
که می تواند به تنهایی خاطرات خوبی برای کودکانی که در آن 
سال ها مخاطبمان بودند را یادآوری کند ما را برای جمع آوری 
آرشیوی از پوســتر ادوار مختلف جشنواره و برگزاری »موزه و 
مرکز اسناد جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان« 
مصمم کرد.به گزارش ستاد اطلاع رسانی جشنواره بین المللی 
فیلم های کودکان و نوجوانان، مهدی سجادزاده، مدیر دبیرخانه 
سی و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
اصفهان در خصوص نمایشگاه پوسترهای ادوار مختلف جشنواره 
و نحوه جمع آوری این آرشیو اظهار کرد: تصمیم برای برگزاری 

این نمایشگاه از مهرماه سال ۱۳۹۸ گرفته شد که برای نخستین 
بار ایمان حجتی به عنوان مدیراجرایی جشنواره از طرح »موزه و 
مرکز اسناد جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان« نام 
برد.وی ادامه داد: پس ازاین اتفاق نامه نگاری هایی با ارگان هایی 
مانند بنیاد فارابی، آموزش وپرورش، بهزیستی، کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان و ... که می دانستیم شاید از جشنواره 
کودک مستنداتی داشته باشند، انجام شد اما متأسفانه در اسفند 
۹۸ با شیوع ویروس کرونا مواجه شدیم و راه اندازی این موزه به 
تعویق افتاد.سجادزاده تصریح کرد: این وقفه تا شهریورماه سال 
۹۹ ادامه داشت تا نخستین فراخوان ارسال عکس را اعلام کنیم. 
در پی این فراخوان تعداد قابل توجهی عکس برای ما ارســال 
شــد. برخی از آثار که حتی از ســال 6۹ بود را در همان ابتدا 

دریافت و در آرشیو جشــنواره نگهداری کردیم.وی افزود: گام 
بعدی، جمع آوری مستنداتی همچون پوسترهای جشنواره بود 
که می تواند به تنهایی خاطرات خوبی برای کودکانی که در آن 
سال ها مخاطبمان بودند را یادآوری کند. در همین راستا تصمیم 
گرفتیم که به عنوان تنها جشــنواره داخل ایران، نمایشگاهی 
از پوســترهای ادوار گذشته برگزار کنیم.مدیر دبیرخانه سی و 
چهارمین جشــنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
اصفهان در ادامه اظهار کرد: در برخی از جشنواره های خارجی 
که ساختمان و مکان برگزاری آن ثابت است، چنین اقدامی بانام 
راهرو افتخارات انجام می دهند. تصمیم داریم با پایان نمایشگاه، 
پوسترهای ادوار مختلف جشنواره را نگهداری و به موزه اسناد 
جشنواره منتقل کنیم تا به صورت ثابت نصب شوند.وی بابیان 

اینکه برای جانمایی و موقعیت جغرافیایی موزه بررســی های 
زیادی انجام شده است، گفت: برای این کار باید مکانی را انتخاب 
می کردیم که پیوستی با جشنواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوانان اصفهان داشته باشد و درنهایت تصمیم گرفتیم که 
بهترین محل برای این کار دفتر جشنواره است که پس از پروژه 
کف ســازی روبروی هتل عباسی، به محیطی آرام و تبدیل به 
پاتوقی فرهنگی شده است.سجادزاده در خصوص برگزاری سی 
و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان در 
اصفهان نیز عنوان کرد: جشنواره امسال به احتمال زیاد همانند 
سال گذشته به صورت ترکیبی از آنلاین و فیزیکی برگزار خواهد 
شد که البته امیدواریم بخش حضوری آن بیشتر باشد اما طبیعتا 

بخشی از آن به صورت آنلاین برگزار می شود.

برپایی نخستین موزه اسناد جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان

سایه رکود بر سینماهای اصفهان
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

مدیرعامل شرکت فولادمبارکه، در گفتگوی زنده عملکرد 
گروه فولاد مبارکه را تشریح کرد.

این  در  عظیمیان  حمیدرضا  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
گفت وگوی زنده که از طریق شبکه اجتماعی اینستاگرام برای 
مخاطبان قابل مشاهده بود، اظهار کرد: از دوران کودکی به صنعت 
علاقه مند بودم و تمایل داشتم در بخش صنعت فعالیت کنم و 
مدیرعاملی شرکت فولاد مبارکه، به عنوان بزرگترین واحد صنعتی 
کشور را به دیگر تجربه های مدیریتی ام در شهرداری اصفهان 
و صنایع سیمانی ترجیح می دهم. وی به همزمان شدن شروع 
فعالیتش در فولاد مبارکه با تشدید تحریم های ظالمانه اشاره کرد 
و افزود: پس از حدود دو هفته از پذیرفتن سمت مدیرعاملی، در 
مهرماه ۹۷، شرکت فولاد مبارکه هم همچون صنایع پتروشیمی، 
نفت، حمل و نقل و هوایی مشمول تحریم ها شده بود. در آبان 
ماه همان سال، وزارت خزانه داری آمریکا، شرکت فولاد مبارکه 
را در لیست تحریم های سختگیرانه )اس دی ان( قرار داد و در 
این سه سال دو اطلاعیه عمومی و یک اطلاعیه خاص برای 
شرکت فولاد مبارکه صادر شد و حتی بنده را هم شخصاً به عنوان 
مدیرعامل این شرکت مورد تحریم قرار دادند. عظیمیان افزود: 
تحریم های ناجوانمردانه بر صادرات، واردات، توسعه تکنولوژی و 
جابه جایی ارزی تاثیر گذاشت؛ اما این تحریم ها هیچ گاه حرکت 
همواره  نساخت.  متوقف  را  مبارکه  فولاد  شرکت  پیشروانه 
روند صادراتی این شرکت تداوم داشته و منابع ارزی هم مورد 
بهره برداری قرار گرفته است و در برهه هایی همین درآمد ارزی به 

بخش های غیرفولادی کشور هم تخصیص یافته است.
Á  ۱۶۰ دارایی های بلوکه شــده فولاد مبارکه به

میلیون یورو می رسد
عظیمیان با اشاره به بلوکه شدن ارز و کالاهای خریداری شده 
شرکت فولاد مبارکه در انبارهای شرکت های اروپایی، ادامه داد: 
ارزش پول های نقد بلوکه شده شرکت فولاد مبارکه در بانک های 
اروپایی معادل ۱۰۰ میلیون یورو و کالاهای بلوکه شده در انبار 
هم به ارزش 6۰ میلیون یورو است؛ البته شرکت طرف حساب 
و بانک ها، از اعتبار کافی برخوردارند ولی در چارچوب تحریم ها 
به این اقدام مبادرت ورزیدند که با رفع تحریم های ظالمانه این 
وی  می شود.  واریز  مبارکه  فولاد  به حساب شرکت  دارایی ها 
اضافه کرد: طرح دعاوی حقوقی شرکت فولاد مبارکه در راستای 
آزادسازی دارایی های بلوکه شده در مراجع قضایی آلمان و ایتالیا 
هم انجام گرفته که در بخش هایی موفق بودیم و در بخش هایی 
هم منتظر رای نهایی و تجدیدنظر هستیم. وی بیان کرد: در 
این سه سال که در مقام مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه هستم، 
علی رغم همه چالش ها، این شرکت به عنوان بنگاه اقتصادی و 
صنعتی مطرح در کشور، توانسته اهداف خود را به خوبی دنبال 
کند. عظیمیان با اشاره به اینکه فولاد در دنیا به دو صورت طویل و 
عریض تولید می شود، گفت: فولاد طویل اعم از میلگرد و تیرآهن 
مصرف همگانی دارد، اما فولاد عریض در صنعت کاربرد دارد که 
در صنایع پایین دستی مانند خودروسازی و لوازم خانگی مصرف 
می شود. وی اضافه کرد: محصولات شرکت فولاد مبارکه به نیاز 
صنایع پایین دستی، قطعه سازان، بخش ساختمان و همچنین به 
درخواست وزارت های نیرو و نفت برای انتقال نفت و آب پاسخ 
می دهد. ۳4 درصد از مشتریان شرکت فولاد مبارکه در بخش 
ورق، پروفیل سازان هستند و در مجموع مشتریان شرکت فولاد 

مبارکه را صنایع کوچک و بزرگ تشکیل می دهند.
Á  وابستگی ۳ هزار واحد صنعتی کشور به فولاد

مبارکه
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با استناد به گفته یکی از 
بزرگان صنایع، این شرکت را »لوکوموتیو صنعت کشور« نامید 
به شرکت فولاد  واحد صنعتی  بر ۳ هزار  بالغ  داد:  توضیح  و 
مبارکه وابسته است و تاثیر عملکرد این شرکت به طور مستقیم 
و غیرمستقیم بر روی واحدهای صنعتی کشور مشهود بوده و 
این شرکت سهم عمده ای در اقتصاد، صنعت و اشتغال کشور 
دارد. وی با تاکید بر نقش حمایتگرانه شرکت فولاد مبارکه از 
صنعت و اقتصاد کشور گفت: پشتیبانی شرکت فولاد مبارکه در 
بخش های مختلف صنعتی و اقتصادی کشور بی بدیل است و در 
این راستا توانستیم بسیاری از کارگاه های کوچک تا واحدهای 
بزرگ صنعتی را فعال نگه داریم و به سودآوری صاحبان این 
صنایع هم یاری برسانیم. وی در ادامه به میزان تولیدات شرکت 
فولاد مبارکه اشاره ای کرد و توضیح داد: گروه فولاد مبارکه با 
کارخانه فولاد مبارکه واقع در ۸۵ کیلومتری جنوب اصفهان 
متفاوت است. کارخانه فولاد مبارکه نزدیک به 6.۵ میلیون تن 
فولاد تولید می کند و گروه فولاد مبارکه _شامل فولاد هرمزگان 
و مجتمع فولاد سبا_ با ظرفیت اسمی ۱۰.۲ میلیون تن تولید، 
فعالیت می کند. مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه در 
۳۰ سال گذشته، بیشترین تولید فولاد شرکت فولاد مبارکه در 
سال ۹6 رقم خورد، ابراز کرد: دو ساعت مانده به پایان سال ۹۹، 
شرکت فولاد مبارکه توانست از مرز تولید ۷ میلیون تن عبور کند. 
همچنین در سه دهه گذشته، گروه فولاد مبارکه ۸.۵ میلیون تن 
فولاد تولید کرده است که این مقدار در سال جهش تولید به 
نزدیک ۱۰ میلیون تن افزایش یافت؛ این درحالی است که در 
اتفاقی بی سابقه در زمستان سال گذشته، به طور همزمان برق 
و گاز شرکت، به مدت ۲۵ روز قطع بود. وی با گریزی به تولید 
روزانه ۲۳ هزار تن فولاد در شرکت فولاد مبارکه گفت: اگر در 
سال گذشته با محدودیت انرژی روبرو نشده بودیم از ظرفیت 
اسمی ۷.۲ میلیون تن تولید فولاد عبور می کردیم و به تولید ۷.۵ 
میلیون تن می رسیدیم؛ هیچ گاه اجازه ندادیم که تحریم ها باعث 
افت تولید فولاد در بزرگترین واحد صنعتی کشور شود و آمار و 

ارقام ماهیانه هم گویای همین موضوع است.
Á آمار تولید و فروش شفاف اعلام می شود

به گفته عظیمیان، برای رعایت دستورالعمل های فروش، تمام 
ارقام شفاف و با مقیاس کیلوگرم در اختیار تعزیرات، وزارت صمت 
و بخش های دیگر دولت قرار می گیرد و تولید در شرکت فولاد 
مبارکه نه تنها افت نکرده است بلکه روند افزایشی داشته است. 
وی در ادامه به طرح های گسترده توسعه ای در شرکت فولاد 
مبارکه پرداخت و گفت: در سال ۸۹، ابرپروژه نورد گرم ۲ به 
ظرفیت تولید 4.۲ میلیون تن فولاد در این شرکت تعریف شد. در 
شرکت فولاد مبارکه، ۷ میلیون تن فولاد خام تولید می شود که 
بالغ بر ۳ میلیون تن از این مقدار به صورت خام به فروش می رسد. 

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه بر ضرورت توسعه ابرپروژه نورد 
گرم ۲ تاکید کرد و گفت: از یازده سال گذشته درصدد بودیم 
که تمام تولیدات فولاد خام در این شرکت نورد شود تا با ارزش 
افزوده بالا به بازار عرضه شود. این نکته را در نظر داشته باشید 
که ۸۰ درصد هزینه تولید فولاد به صورت فولاد خام و اسلب از 
سالن ریخته گری خارج می شود و به ازای هر کیلوگرم حدود ۲۰۰ 
الی ۳۰۰ تومان سود در بردارد. فولاد خام در مرحله نورد گرم به 
ازای هر کیلوگرم بیش از هزار تومان سود خواهد داشت چراکه 
در صنایع فولادی سود، در مراحل انتهایی مسیرِ تولید حاصل 
می شود. به گفته عظیمیان ابرپروژه نورد گرم ۲ با نام »سردار 
شهید قاسم سلیمانی« در چندین مرحله به مناقصه بین المللی 
رسید و به علت تحریم های ظالمانه تاکنون به فاز اجرایی نرسیده 
است. مذاکره اخیر با شرکت خارجی، به رایزنی مراحل صدور 
ابرپروژه با ظرفیت ۱6 هزار میلیارد  تا این  مجوزات انجامیده 
تومان، زمینه اشتغال ۱۰ هزار نفر )هزار نفر مستقیم و ۹ هزار 
نفر غیرمستقیم( را فراهم کند. امیدواریم پروژه مذکور، در سه 
سال آینده به بهره برداری برسد تا کشور از واردات ورق بی نیاز 
شود چراکه این نکته مهم است که نورد گرم ۲ براساس نیاز 
بازار طراحی شده است. وی به طرح توسعه دو خط تولید ۳۰ 
هزار تنی الکترود گرافیتی در یزد هم اشاره ای کرد و گفت: نیاز 
سالانه کشور به این محصول استراتژیک ۵۰ هزار تن است که 
نیمی از آن در شرکت فولاد مبارکه مصرف می شود و نیاز است 
در تولید این کالا خودکفا شویم که با انعقاد قراردادهای خارجی 
انجام شده و واردکردن تجهیزات موردنیاز در آینده نزدیک به 

بهره برداری می رسد.
Á  ســرمایه گذاری 2۵ هــزار میلیاردی برای

افزایش تولید
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گریزی هم به طرح ۳.۷ 
میلیون تن افزایش فولاد خام در کشور زد و توضیح داد: در 
کنار طرح های تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در جنوب کشور، با 
افزایش دو میلیون تن در فولاد هرمزگان و معادل همین مقدار 
در مجتمع فولاد سبا و بهره برداری از فولاد سپیددشت به ظرفیت 
تولید یک میلیون تن و همچنین نصب ماشین 6 ریخته گری 
فولاد مبارکه به افزایش تولید ۱.۷ میلیون تن دست می یابیم تا با 
یک هدف گذاری دو ساله و سرمایه گذاری ۲۵ هزار میلیارد تومانی 
بدون ایجاد واحد فولادسازی جدید تولید را به ۳.۷ میلیون تن 
افزایش دهیم. وی احداث ۲ مگامدول احیا مستقیم را هم با هزینه 
۱۱ هزار میلیارد تومان به عنوان طرح توسعه ای شرکت فولاد 
مبارکه مطرح کرد و افزود: شرکت فولاد مبارکه با مصرف روزانه 
۱46۰ مگاوات برق، یکی از بزرگترین مصرف کنندگان برق 
کشور است و با توجه به کمبود و محدودیت تولید برق، طرح های 
توسعه نیروگاه در استان های اصفهان، چهارمحال و بختیاری و 
هرمزگان با توان تولید ۱۵۰۰ مگاوات هدف گذاری شده است. 
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه به تکمیل زیرساخت های جانبی 
فولاد سنگان هم اشاره ای کرد و گفت: در آینده دو خط نورد 
۳۰۰ و 4۵۰ هزار تنی و دو خط ۵۰۰ هزار تنی اسیدشویی در 
کاشان و شهرکرد به بهره برداری خواهد رسید. شرکت فولاد 
مبارکه در ساخت کارخانه فولادسازی و ریخته گری بیلت در 
اندیمشک با ظرفیت تولید 4۰۰ هزار تن هم مشارکت دارد که 
تمام طرح های توسعه ای مذکور مربوط به شرکت فولاد مبارکه 
است. وی اضافه کرد: شرکت فولاد مبارکه در سه طرح انتقال 
آب و ساخت سد تنظیمی کوهرنگ ۳، انتقال آب خلیج فارس به 
اصفهان با مشارکت 4۰ درصدی و خط انتقال آب به خراسان 
رضوی و سیستان و بلوچستان مشارکت دارد. عظیمیان در ادامه 
به طرح تحول دیجیتال در شرکت فولاد مبارکه هم اشاره ای کرد 
و گفت: این طرح از ۹۹/۵/۵ کلید خورد و قصد بر این است در 
پروژه ای چهار ساله این شرکت به انقلاب چهارم صنعتی ملحق 
شود. با هوشمندسازی فرایندها از سنگ تا رنگ میزان بهره وری 
شرکت فولاد مبارکه 6 الی ۸ درصد افزایش می یابد. وی افزود: 
انعقاد قرارداد با شرکت ایرانسل و نسل پنجم تلفن های همراه، 
تربیت مشاوران هوشمند با همکاری دانشگاه اصفهان و صنعتی 
از اقدامات انجام شده در مسیر طرح تحول دیجیتال است؛ چرا 
که بر این باوریم باید برای حفظ بازار جهانی به انقلاب صنعتی 
چهارم و بالطبع به »باشگاه فانوس دریایی« ملحق شویم و مانند 
چهار شرکت برتر فولادسازی جهان که به عضویت این باشگاه 

درآمده اند، قرار گیریم.
Á  کالای سرمایه ای فولاد جذابیت واسطه گری

دارد
به گفته مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با پایش های مستمر، 
عمده محصولات شرکت فولاد مبارکه به دست مصرف کننده 
نهایی می رسد و نباید از این نکته غافل شد که به علت حجم 
بالای نقدینگی ممکن است کالای سرمایه ای فولاد، در مسیر 
مورد  در  خوشبختانه  که  گیرد  قرار  واسطه گری  و  سوداگری 
محصولات این شرکت درصد اندکی را شامل می شود. وی اضافه 
کرد: بخش عمده تولیدات شرکت فولاد مبارکه به دست مصرف 

کننده نهایی می رسد و تلاش ما بر این است بازار دچار آشفتگی 
نشود. شرکت فولاد مبارکه نزدیک به ۱۷ هزار میلیارد تومان 
اعتبار در اختیار مشتریان قرار داده است؛ به این معنا که با فروش 
اعتباری و گشایش LC داخلی توسط بانک ها به مدت سه ماه 
این امکان را برای تولیدکنندگان فراهم کردیم که کالا را از ما 
خریداری کرده و به محصولات نهایی بدل کنند و بفروشند و 
سود ببرند و این افتخاری برای شرکت فولاد مبارکه است که در 
حمایت از صنایع کشور این اعتبار ۱۷ هزار میلیاردی را قرارداده 
تا چرخ صنعت کشور بچرخد. عظیمیان در ادامه به قیمت گذاری 
دستوری هم اشاره ای کرد و توضیح داد: بیشتر مشتریان شرکت 
فولاد مبارکه »صنایع« هستند. در بورس کالا بر اساس تعیین 
سهمیه و سامانه بهین یاب، افراد می توانند خرید کنند، قیمت هم 
کشف می شود و بر همین اساس توسط کارگزاران خرید انجام 
می شود. این نکته مهم است که شرکت فولاد مبارکه تولید کننده 
است؛ نه توزیع کننده! با اجرای دقیق دستورالعمل های مربوطه 
درصدد این هستیم که محصولات در اختیار مصرف کننده نهایی 
قرار گیرد اما در برخی از مواقع به علت حجم بالای نقدینگی در 
کشور، جذابیت کالای »سرمایه ای« فولاد و اشکالات موجود در 
نظام توزیع مشکلاتی حادث می شود که برای رفع آن جلسات 
متعددی برگزار کردیم که در دی ماه گذشته شرایط اندکی بهبود 
یافت و امیدواریم با درایت وزیر صمت، قیمت گذاری دستوری، 

امضای طلایی و ... اصلاح شود.
Á  تامین ۸۰ درصد نیاز تولیدکنندگان مانع از

سفته بازی 
وی افزود: ما بر این باوریم که با تامین ۸۰ درصد نیاز مصرف 
باقی  کنندگان واقعی، جایی برای سفته بازی و واسطه گری 
نمی ماند؛ شرکت فولاد مبارکه سفارش محور است و در برخی 
موارد عرضه محصولات این شرکت با تناژ کمتر در بازار سهام 
باعث جذابیت دلالی در این بازار می شود که با رایزنی های انجام 
شده درصدد هستیم این اشکالات هم در دولت جدید برطرف 
شود. از آنجا که شرکت فولاد مبارکه به طور انحصاری، تولید 
کننده ۹۳ درصدی ورق کشور است با همکاری وزارت صمت 
به گفته مدیرعامل  را نمی دهیم.  بازار  این  اجازه آشفتگی در 
شرکت فولاد مبارکه قانون عرضه و تقاضا اصلی بی بدیل در علم 
اقتصاد است و با نزدیک کردن عرضه و تقاضا مشکلات رایج 
نظیر رانت و دو قیمتی شدن و امضای طلایی ملغی می شود. با 
پایش و رصد مشتریان شرکت فولاد مبارکه از طریق سامانه 
بهین یاب و دستورالعمل های مختلف در نظام توزیع و با هدف 
شفاف سازی بیشتر، اقداماتی انجام شده است که متاسفانه بازار 
نسبت به دخالت دولت، واکنش منفی نشان می دهد. به واقع، 
اگر کنترل بازار و تامین نیاز تولیدکنندگان و مشتریان به شرکت 
فولاد مبارکه سپرده شود این تعهد را می دهیم که به نیاز ۸۰ 
درصدی مشتریان پاسخ دهیم و تفاوت کف بازار با محصولات 
عرضه شده به کمتر از ۱۰ درصد کاهش یابد. به گفته عظیمیان 
شود  محلی سازی  درکشور  جهانی  قیمت های  که  است  نیاز 
و نمی توان الگو کشورهای دیگر را یک مرتبه در کشور اجرا 
کرد. ذخایر عظیم انرژی در کشور، مزیت رقابت نسبی محسوب 
می شود و برای حفظ اشتغال و توسعه سرمایه گذاری و افزایش 
ظرفیت های موجود بایستی نحوه تامین انرژی برای واحدهای 
صنعتی به صورت محلی در نظر گرفته شود که در تنظیم بودجه 
۱4۰۰ هزینه حامل های انرژی صنایع فولادسازی به نرخ جهانی 
نزدیک شده است اما در نهایت باید ببینیم خیر و صلاح کشور 
در اتخاذ چه تصمیمی است. وی افزود: شرکت فولاد مبارکه 
بر ۱.۵ میلیون تن ورق و اسلب صادر می کند که طی  بالغ 
فرایند مزایده نزدیک ۸۰۰ تا ۹۰۰ یورو پرتون است. مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه اعلام کرد: اگر در شش ماه دوم سال با 
قطعی و محدودیت انرژی برق و گاز مواجه نشویم می توانیم 
به ظرفیت تولید هدف گذاری شده دست یابیم. در ۵ ماه گذشته 
به علت محدودیت برق با ۱۲ درصد کاهش تولید فولاد خام 
مواجه بودیم و ۱4 درصد هم در بخش کلاف گرم کاهش تولید 
داشتیم و کلاف سرد با یک درصد کاهش تولید توام شد و اگر با 
محدودیت انرژی همراه نباشیم امیدواریم به رکورد تولید کمی در 

سال گذشته دست یابیم.
Á  فولاد مبارکه برای ساخت یک میلیون مسکن

در کنار دولت است
حمیدرضا عظیمیان اظهار کرد: در دنیا سالانه بیش از ۲ 
میلیارد تن فولاد تولید می شود که بیش از یک میلیارد تن در 
چین و مابقی که کمتر از یک میلیارد تن است توسط مابقی 
کشورها از جمله ژاپن، کره، آلمان و آمریکا تولید می شود. وی 
با بیان اینکه ایران دهمین تولیدکننده فولاد دنیا است، گفت: 
بازیگر اصلی بلامنازع و بدون رقیب فولاد جهان، چین است و 
این کشور تعیین کننده قیمت سنگ آهن، گندله و کنسانتره و 
فولاد است. عظیمیان اضافه کرد: براساس تحلیل کارشناسان با 
تسریع واکسیناسیون کرونا، بازار فولاد روند مثبتی خواهد داشت 
به این معنا که این بازار مجددا رونق می گیرد و افت وخیزهای 

ایام کرونا را شاهد نخواهیم بود و پیش فرض قیمت ورق هزار 
دلار در سال، در تحلیل سهام شرکت فولاد مبارکه در سال 
۱4۰۱ منطقی است. مدیر عامل شرکت فولاد مبارکه کنترل 
هزینه ها، شفافیت در تراکنش ها و فعالیت های مالی، بازدهی 
سرمایه گذاری در دیگر شرکت ها و رونق بازار فولاد را از دلایل 
مهم بالا رفتن حاشیه سود فولاد مبارکه دانست و خاطرنشان 
کرد: به جز موارد ذکر شده جهش نرخ ارز هم کمک ویژه ای 
به افزایش حاشیه سود شرکت فولاد مبارکه کرده است. وی 
علت خرید ۱۵۰۰ میلیارد تومان سهام هزینه را توضیح داد و 
افزود: طبق قوانین هیچ شرکتی نمی تواند سهام خود را بخرد 
اما سازمان بورس کالا راهکاری به نام »سهام خزانه« ارائه 
داد و اولین مجوز را برای ما صادر کرد و برای اینکه هیجانات 
بازار را در بورس کنترل کند و برای جلوگیری از ریزش سهام 
و حفظ حقوق سهامداران، مجوز »سهام خزانه« را به ما دادند و 
توانستیم حدود ۱ میلیارد و ۱۵ میلیون و ۸6۷ هزار و ۸۳6 سهم 
را به مبلغ ۱۵44 میلیارد تومان خرید کردیم و این در روزهای 
مختلف توسط صندوق سبدگردان شرکت توسعه توکا فولاد 
مبارکه که از زیرمجموعه های شرکت فولاد مبارکه است انجام 
شد. مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: صندوق سبدگردان 4۰۳ 
میلیون سهم از شرکت فولاد مبارکه و ۱6۱ میلیون سهم از 
فولاد هرمزگان و 6۲ میلیون سهم از توسعه معادن، به ارزش 
۱۵44 میلیارد تومان خریداری کرد و همین علت باعث کاهش 

ریزش سهم در بازار سرمایه شد.
Á  ارزش ۳۳9 هزار میلیارد تومانی بازار فولاد

مبارکه
به گفته وی، از سال ۹۷ تاکنون در سه مرحله، افزایش سرمایه 
ای واقعی داشتیم؛ به این معنا که در سال ۹۷ از ۹۷۰۰ سرمایه 
ثبتی فولاد مبارکه به ۱4,۵ هزار میلیارد در سال ۹۸ رسیدیم و 
در مرحله سوم به ۲۰ هزار و ۳۰۰ و مدتی قبل به ۲۹ هزار و 
۳۰۰ رسیده است و سرمایه واقعی را از محل سود انباشته سهام 
داران افزایش دادیم و اوراق سهام جدید در اختیار سهامداران قرار 
داده شده است. عظیمیان با تاکید بر اینکه سرمایه سهامداران 
از ۹۷۰۰ میلیارد به حدود ۳۰ هزار میلیارد افزایش یافته است، 
گفت: هیئت مدیره و مدیران مالی شرکت فولاد مبارکه با اتخاذ 
تدابیر و راهکارهای مالی مانع از خسارت به سهامداران شدند و 
سهام این شرکت همواره در اوج است. در حال حاضر ۳۳۹ هزار 
میلیارد تومان ارزش بازار فولاد مبارکه است و در جایگاه دوم 
ارزشی شرکت های بورسی قرار داریم و این چشم انداز خوبی 
برای سهام داران به ارمغان می آورد. مدیرعامل فولاد مبارکه 
با بیان اینکه این شرکت سیاست بهره گیری از تقسیم سود و 
تسهیلات بانکی را پیش می برد، اظهار کرد: اکنون شرکت فولاد 
مبارکه چند هزار میلیارد تسهیلات بانکی استفاده می کند؛ یعنی 
به جز ۱۷ هزار میلیارد تومان اعتباری که در اختیار خریداران کالا 
قرار دادیم در کنار آن ۲۳ هزار میلیارد تومان تسهیلات از بانک 
ها گرفتیم و رانتی را آگاهانه و تعمدی به مصرف کنندگان می 
دهیم تا امتیازی برای مشتریان باشد. وی افزود: منشور از گذشته 
تاکنون در فولاد مبارکه تعریف شده که سیاست ها این شرکت 
بر مبنای آن تعریف می شود. به این معنا که تمام مدیران وقت 
این شرکت، اعضای هیئت مدیره و مسئولان در ایمیدرو بر این 
توافق پایبند بوده اند که سرمایه گذاری این شرکت در زنجیره 
فولاد محدود شود و همین سیاست موجب شده تا فولادمبارکه 
به سمت تکنولوژی روز حرکت کند. عظیمیان گفت: ورقی که در 
خودروسازی استفاده می شود سبک و مستحکم است، پس ما 
باید ورق روز دنیا را تولید کنیم، در لوازم خانگی هم نیاز به ورق 
سبک و منعطف است؛ برای اینکه بتوانیم نیاز واقعی مصرف 
کنندگان را تامین کنیم تمامی سرمایه گذاری را در شرکت فولاد 
مبارکه انجام دادیم که باعث شده ارزش افزوده و سرمایه گذاری 
بیشتری برای شرکت به همراه داشته باشد و در نهایت رضایت 

سهامداران را موجب شده است.
Á  ســود خالص ۵۰ هزار میلیارد تومانی فولاد

مبارکه در ۱۴۰۰
مدیرعامل فولاد مبارکه به سود خالص فولاد مبارکه در 
سال های ۱4۰۰ و ۱4۰۱ اشاره ای کرد و افزود: شرکت فولاد 
مبارکه طی پنج ماه سال جاری، نزدیک به 6۰ هزار میلیارد 
تومان فولاد به فروش رساند و با احتساب گروه فولادمبارکه، 
کل فروش سال گذشته نزدیک به ۱۰۰ هزار میلیارد تومان 
بوده است؛ اگر همین روند تداوم داشته باشد و به بخش تولید 
خدشه ای وارد نشود، امسال به سود خالص ۵۰ هزار میلیارد 
تومانی دست می یابیم؛ این در حالی است که سال گذشته 
حدود ۳۵ هزار میلیارد تومان سود خالص داشتیم. عظیمیان در 
پایان، مسئولیت اجتماعی شرکت فولاد مبارکه را تشریح کرد 
و توضیح داد: با شیوع کرونا، اکسیژن به عنوان ماده پیش از 
درمان مطرح شد و در تمام دنیا این عنصر حیاتی با کمبود شدید 
ایفای مسئولیت  راستای  در  مواجه شد. شرکت فولادمبارکه 
اجتماعی از فروش اکسیژن مازاد چشم پوشید و بدون منت 
تاکنون بیش از ۲۰ هزار تن اکسیژن رایگان را در اختیار مراکز 
درمانگر سراسر کشور قرار داده است. وی اضافه کرد: در سال 
گذشته بالغ بر ۱۳۰ میلیارد تومان برای تجهیزات بیمارستان 
ها هزینه کردیم و امسال هم ۱۰۰ میلیارد تومان برای کنترل 
کرونا اختصاص دادیم و خرسندیم که همواره در کنار مردم 
هستیم. مدیرعامل شرکت فولادمبارکه از برنامه ساخت مسکن 
توسط دولت استقبال کرد و گفت: از همین فرصت اعلام می 
کنیم که آماده هرگونه همکاری برای این تامین این نیاز مهم 
مردم هستیم و تمامی امکانات را در این بخش بسیج می کنیم 
تا به این پروژه بزرگ ملی کشور یاری برسانیم. وی با اشاره به 
تنش آبی موجود در فلات مرکزی کشور گفت: در راستای به 
حداقل رساندن مصرف آب شرکت فولاد مبارکه هم اقدامات 
بنیادین انجام دادیم که علاوه بر کاهش اتکا به آب خام به 
ارتقای به بهداشت محیط ۹ شهرستان که پساب آنها را جمع 
آوری و تصفیه کردیم، کمک شده است. از سوی دیگر با ایجاد 
تصفیه خانه در شرکت فولاد مبارکه در چندین مرحله آب را 
بازچرخانی می کنیم و درصدد هستیم با استفاده از تکنولوژی 
روز دنیا مصرف آب خام را به حداقل ممکن برسانیم این درحالی 
است که کل برداشت سالانه شرکت فولادمبارکه از رودخانه 

زاینده  رود با یک درصد، حدود ۲۰ میلیون مترمکعب است.

 از تحریم تا شکستن رکوردهای تولید

فولادمبارکه پیشران صنایع کشور است توسعه فعالیت های مشترک دو 
شرکت خطوط لوله انتقال نفت 

و گاز در منطقه اصفهان
طی نخستین جلسه مشترک مدیران شرکت های خطوط 
لوله و مخابرات نفت منطقه اصفهان و منطقه ۲ عملیات 
انتقال گاز بر توسعه فعالیت های مشترک دو شرکت تأکید شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات 
نفت ایران ـ منطقه اصفهان، این جلسه در راستای تفاهم 
نامه همکاری بین مدیران عامل دو شرکت؛ خطوط لوله و 
مخابرات نفت و انتقال گاز ایران در هفت کارگروه با حضور 
مدیران مناطق دو شرکت مستقر در اصفهان و مدیر مخابرات 
و تلمتری انتقال گاز ایران با محوریت کارگروه مخابرات 

)iCT و iT( برگزار شد.
منطقه  مدیر  اورنگی  سیاوش  مهندس  جلسه  این  در 
اصفهان، ضمن تشکر از انتقال تجربیات کارشناسان شرکت 
انتقال گاز در برخی بخش های تخصصی و فنی گفت: ما 
از تجربیات شما در ایستگاه های حفاظت از زنگ استفاده 
کردیم و در پی آن به صرفه جویی قابل ملاحظه ای رسیدیم، 
همچنین همکاری شرکت شما در تهیه لوله های انتقال مورد 
نیاز پروژه تعویض خط لوله مارون در محدوده تنگ گندمکار 

قابل ستایش است.
وی اضافه کرد: انشاالله بزودی شاهد همکاری های عملی 

در حوزه های مختلف بین دو شرکت باشیم.
در ادامه جلسه مهندس مجید مصدقی مدیر منطقه ۲ 
عملیات انتقال گاز، با بیان اینکه بسیاری از مسائل و مشکلات 
بر همکاری  تأکید  است، ضمن  این دو شرکت مشترک 
بیشتر در حوزه مسئولیت های اجتماعی، گفت: برای رفع 
مشکلات نیازمند فکری نو و حرکتی نو هستیم که با تشکیل 
کارگروه های مربوطه می توان همراه با ارتباطی مؤثر برای 

رفع آنها تلاش کرد.
وی به ارتباط مؤثر شرکت ها، ادارات و ارگان های دولتی 
از ظرفیت یکدیگر  ارتباط مؤثر یعنی  اشاره کرد و گفت: 
استفاده کنیم و امیدواریم با تشکیل کارگروه های بخش های 
مختلف همچون روابط عمومی، حراست و حقوقی به عنوان 

زیرساخت همکاری به طور مؤثر و پیش رو قدم برداریم.
مهندس محمدرضا نیک روش فرد مدیر مخابرات و 
تلمتری شرکت انتقال گاز ایران نیز در این جلسه سوابق و 
تجربیات شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران در زمینه 
مخابرات صنعتی را ارزشمند دانست و گفت: هر دو شرکت 
بیش از ۵۱ هزار کیلومتر خطوط لوله انتقال انرژی را مدیریت 
می کنند که با توجه به گستردگی فعالیت در حوزه مخابرات 
دو  بین  افزایی  هم  و  همکاری  برای  خوبی  ظرفیت های 
شرکت وجود دارد که در همین راستا 6 زیرکارگروه تشکیل 

شده است.

سرمایه گذاری 2۴ هزار 
میلیاردی شرکت ملی صنایع 
مس در مجتمع مس سونگون

مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران با بیان این که 
۲4 هزار میلیارد تومان برای سرمایه گذاری در توسعه  مجتمع 
معدن مس سونگون در دستورکار قرار گرفته است، گفت: 
این میزان بعد از تکمیل فاز چهارم کنسانتره مس به ۳۵ 
اردشیر سعدمحمدی  افزایش می یابد.  تومان  میلیارد  هزار 
کاتد  تولید مس  کارخانجات  احداث  قرارداد  آیین عقد  در 
در مجتمع معدن مس آذربایجان، اظهار کرد: میزان ذخایر 
مس سونگون در دو سال اخیر، ۵۲۳ میلیون تن ارتقا یافته 
و استفاده از تکنولوژی های برتر در اکتشافات شرکت صنایع 
مس در دستورکار بوده و در این راستا نیز ۱۵ دستگاه حفاری 
آخرین مدل خریداری و تا سه ماه آینده وارد کشور می شود 
که پنج دستگاه از آن ها در معدن مس سونگون مستقر خواهد 
شد. به گزارش ایسنا، وی با بیان این که میزان ذخایر قابل 
استخراج مس سونگون تا چهار سال پیش، ۳۲۰ میلیون تن 
بود، افزود: اکنون میزان کل ذخایر مس سونگون به دو میلیارد 
تن رسیده که یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تن از آن، اقتصادی 
و قابل استخراج است. وی ادامه داد: میزان متوسط عیار مس 
موجود در مجتمع مس سونگون ۰.۵6 درصد است که معادل 
۱۵ میلیون تن مس خالص می شود. در حالی که مجموع 
ذخایر مس خالص کشور به 4۰ میلیون تن رسیده و ذخایر 
بین المللی مس خالص جهان نیز بالغ بر ۸۵۰ میلیون تن 
است. سعدمحمدی گفت: اکنون ایران در رتبه هفتم جهان 
از نظر ذخایر مس قرار دارد که با توجه به اکتشافاتی که 
با استفاده از دستگاه های آخرین مدل انجام خواهد گرفت، 
حداقل به رتبه ششم دنیا از این نظر دست می یابیم. وی با 
بیان این که معدن مس سونگون، هفتاد و چهارمین معدن 
بزرگ مس در جهان و معدن مس سرچشمه نیز با دارابودن 
یک میلیارد و 6۲۰ میلیون تن مس قابل استخراج، سی و 
چهارمین معدن بزرگ مس دنیا است، اظهار کرد: در مجموعه 
تولید کاتد مس سونگون، تمامی برنامه ریزی ها و توافقات 
برای تولید ۲۰۰ هزار مس کاتد انجام می گیرد. وی با بیان 
این که فاز عملیاتی احداث این پروژه از یکم مهرماه زده 
می شود، اظهار کرد: در این قرارداد برای تولید مس کاتد، از 
تکنیک حمام های ذوب به عنوان آخرین فناوری و تکنیک 
جهانی در ذوب مس استفاده می شود که کمترین آلودگی و 
بهترین بهره وری را خواهد داشت. مدیرعامل شرکت ملی 
صنایع مس ایران با اشاره به تولید اسید سولفوریک در این 
مجموعه، گفت: قیمت این ماده در بازارهای جهانی، ۱6۸ 
دلار است اما برنامه ریزی می کنیم تا قابلیت تبدیل آن به 
اسید فسفریک با قیمت ۱۲۵۰ دلار را اجرایی کنیم. از این 
طریق کودهای فسفری برای استفاده کشاورزان در آذربایجان 
شرقی که قطب تولیدات کشاورزی است نیز در دسترس قرار 
می گیرد. وی با اشاره به بخش فلوتاسیون سرباره در این 
مجموعه، گفت: در ۵۰ سال عمر تولید مس در ایران، همواره 
سرباره های ذوب روی زمین موجب آلودگی محیط زیست 
می شوند، بر اساس تکنیک جدید فلوتاسیون سرباره، این 
سرباره ها تبدیل به فلوتر و سپس وارد چرخه ذوب می شوند. 

   خبر   خبر

روغن موتور ایرانی تائیدیه بنز 
را گرفت

مدیر عامل شرکت نفت سپاهان گفت: در یک ماه گذشته 
موفق به اخذ تاییدیه بنز آلمان برای محصولی با استاندارد 
جهانی با نام برند مگلوب شدیم، همزمان در حال مذاکره با 
سه خودروساز بزرگ هستیم تا مجموعه تاییدیه ها را افزایش 
دهیم. به گزارش ایسنا، محمد حسین رزاقی در نشست خبری 
با بیان اینکه تاییدیه خودروسازان به این ترتیب است که علاوه 
بر فرمولاسیون فرآیند تولید و بسته بندی را نیز تایید می کنند 
همچنین عملکرد روغن موتور نیز با توجه به ویژگی موتور 
باید تایید شود، اظهار کرد: بنابراین روغن موتور مگلوب فراتر 
از استانداردهای ای پی آی جهانی بوده و اتفاق بزرگی را در 
صنعت روغن موتور کشور رقم زده است. وی درباره گرید 
مگلوب ادامه داد: این محصول برای اتومبیل های کلاس یک 
جهانی است که قبلا وارد می کردیم اما اکنون مهمترین تمرکز 
ما کمک به عدم نیاز به واردات برای خودروهای مدل بالاست 
که منجر به حفظ عرضه کشور نیز خواهد شد. رزاقی در پاسخ 
به سوالی در خصوص فروش کشتی های این شرکت گفت: از 
۸ فروند کشتی نفتکش این شرکت، دودستگاه باقیمانده بود که 
به دلیل فرسودگی و سن بالای این کشتی ها نگهداری شان 
مقرون به صرفه نبود و با توجه به قوانین بین المللی، صرفا در 
یک مسیر خاص به سمت هندوستان قابلیت استفاده داشتتند؛ 
بنابراین بهترین راه فروش این کشتی ها بود که آخرین آنها اخیرا 
به فروش رفته است. وی در ادامه در خصوص مطالبات معوقه 
از وزارت نفت گفت: این مطالبات در ابتدا ۱۰۲ میلیون دلار بود 
که با مستندات این شرکت به ۱۱۰ میلیون دلار افزایش یافت 
که پرونده در دست بررسی است تا پیش از مجمع، بخشی از 
این مطالبات در صورت های مالی منعکس شود که با توجه به 
اهمیت بررسی کامل تر، موفق نشدیم و همچنان پرونده مفتوح 
است و امید است در آینده ای نزدیک، شاهد وصول این مطالبات 
باشیم. مدیرعامل شرکت نفت سپاهان رشد فروش حجمی این 
شرکت را ۱۰ درصد و رشد پنج ماهه را پنج درصد عنوان کرد و 
گفت: این میزان بالاترین رشد بین شرکت های روانکار است. 
وی با بیان اینکه ما اکنون با مشکل خوراک مواجه هستیم 
خاطرنشان کرد: پالایشگاه ها به سمت خوراک سنتزی شیفت 
کرده اند بنابراین قابلیت استحصال لوبکات را ندارند که منجر 
به بروز مشکلاتی برای ما شده است. رزاقی گفت: طبق آمار 
بورس کالا حجم لوبکات پالایشگاه های تهران و اصفهان ۱۳۰ 
هزار تن )نزدیک ۳۰ درصد( کاهش یافته که رقم قابل توجهی 
است. وی درباره دلایل کاهش تولید خوراک خاطرنشان کرد: 
پالایشگاه اصفهان سه اورهال بزرگ داشته که منجر به کاهش 
دریافت خوراک شده و این در حالی است که ما ۳۰ هزار تن از 
خوراک خود را از این پالایشگاه دریافت می کردیم اما به رغم 
این موانع با مدیریتی که اعمال شد لوبکات را از بندرعباس وارد 
کردیم اما با وجود کاهش دریافت خوراک توانستیم جهش تولید 
و فروش داشته باشیم. وی با بیان اینکه هر گونه اخلال در تولید 
ما بازار را نیز دچار چالش می کند به موضوع قیمت خوراک اشاره 
کرد و گفت: اکنون قیمت خوراک به بالاترین رقم تاریخی خود 
یعنی ۱۰ هزار و ۵۰۰ تومان رسیده اما از دیگر سو قیمت روغن 
پایه روند ثابت و نزولی داشته است اما طبق هماهنگی هایی 
که بین صادرکنندگان وجود دارد اجازه ندادیم قیمت منطقه ای 
روغن صادراتی ایران کاهشی باشد. مدیر عامل شرکت نفت 
سپاهان تصریح کرد: میانگین قیمت خوراک نسبت به سال 
گذشته ۵۰ تا 6۰ درصد افزایش یافته است. رزاقی ابراز امیدواری 
کرد که پالایشگاه های آبادان و تبریز لوبکات سنگین را وارد مدار 
تولید کنند چرا که کمبود این محصول روی صنعت روانکار از 
جمله حمل و نقل تاثیرگذار است. وی میزان نیاز لوبکات در 
کشور را دو میلیون تن در سال اعلام کرد که پنج پالایشگاه 
کشور امکان تولید آن را دارند. وی یادآور شد: نفت سپاهان 
روزانه قابلیت دریافت ۱۵ هزار و ۵۰۰ تن لوبکات را دارد اما 
به دلیل کمبود در حال حاضر ۱۳ هزار و یکصد تن دریافت 
می کنیم. وی از تعویض روغنی ها به عنوان حلقه مفقوده زنجیره 
یادکرد و افزود: موضوع بعدی کمبود روغن دیزل است که بنا 
بر راه حل ما تمام پایانه های حمل بار و مسافر و سایت های 
فروش و تعویض روغن این محصول را ارایه خواهیم کرد. 
وی با بیان اینکه در حوزه صادرات به لحاظ حجمی ۲ درصد 
رشد داشته ایم، گفت:  اگر خوراک تامین می شد ما بیش از این 
صادرات داشتیم اما در هر حال پیش بینی این است که با شرایط 
کنونی به ۳۰۰ میلیون دلار صادرات نزدیک می شویم و همه 
ارز را نیز وارد کشور می کنیم. رزاقی هزینه سرمایه گذاری روی 
اجرای پروژه های یاد شده را حدود شش هزار میلیارد تومان 
عنوان کرد و گفت: شش پروژه در دست اجرای شرکت ایت، 
جدیدترین پروژه ما پایانه صادراتی ۳۵ هزار تنی مخازن است 
که امیدواریم تا بهمن به بهره برداری برسد و به این ترتیب 

کشتی ها از بندرعباس هم اعزام خواهند شد. 

نظر وزیر ارتباطات درباره 
پلتفرم های داخلی

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه بخش 
خصوصی پیشران توسعه و حافظ استقلال کشور است، تاکید 
کرد که به منظور حل مشکلات این کسب وکارها و حذف موانع 
پیش روی این حوزه، طی روزهای آتی نماینده ویژه ای در حوزه 
کسب و کارهای دیجیتال منصوب خواهد کرد تا به مشکلات 
ایسنا،  گزارش  به  رسیدگی شود.  بخش خصوصی سریع تر 
عیسی زارع پور در دیدار با فعالان و مدیران کسب وکارهای 
نوآفرین )استارت آپ ها( با بیان اینکه مشکلات کشور با تکیه بر 
دانش و فناوری های نو حل می شود، گفت: تنها راه برون رفت 
از وضعیت فعلی این است که فعالان بخش خصوصی را جدی 
بگیریم، زیرا شما پیشران توسعه و حافظ استقلال کشور هستید. 
ما در حال حاضر پلتفرم های خوبی در کشور داریم که بدون 
وابستگی و با دانش و تخصص نیروی داخلی به مرحله بلوغ 
خود رسیده اند و بسیاری از مشکلات کشور در حوزه های متعدد 
را حل و تحریم ها را بی اثر و تبدیل به فرصت کرده اند. وی ادامه 
داد: به اعتقاد ما پلتفرم ها نقش بسیار مهمی را در حکمرانی نوین 
ایفاء می کنند و مرز کشورها در فضای مجازی جایی است که 

پلتفرم های آنها کاربر فعال دارند.
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محمود فکری با گلایه از برخی پیشکسوتان استقلال 
نسبت به عملکرد این تیم مقابل الهلال و اقدامات فرهاد 
مجیدی موضع گیری کرد. محمود فکری سرمربی پیشین 
در  مجیدی  فرهاد  سرسخت  منتقدان  از  یکی  استقلال 
ماه های گذشته بوده است. فکری که مصاحبه های تندی را 
علیه مجیدی انجام داده بود، حالا بعد از دیدار با الهلال که 
با شکست آبی پوشان همراه بود بار دیگر مجیدی را به باد 
انتقاد گرفته و حرف هایی را بر زبان می آورد که عجیب است. 
سرمربی سابق آبی ها درباره باخت استقلال مقابل الهلال 
چنین می گوید:» همه تعریف می کنند و می گویند فرصت 
بدهید. چه فرصتی؟ کادری که سه جام را ازدست داده، چه 
فرصتی باید به او داده شود؟ با ارتش فحاش درست کردن 
شاید دوران ماندن را زیاد کنند اما باید با این افراد جام هم 

بگیرند. استقلال تیمی نیست که یکی یکی جام ها را از دست 
بدهد و بعد بگویند مدیریت ایراد داشته، وزیر ایراد داشته است. 
بگویند فکری بعد از بازی یک استوری می گذارد و مصاحبه 
می کند. به نوعی بخواهند باخت ها را گردن یک نفر دیگر 
بیندازند. این ها از سادگی مردم و پیشکسوتان سواستفاده 
می کنند و فعلا می تازند. درحالی که حق استقلال نیست 
این شکلی اداره شود. امیدوارم مدیران استقلال شهامت 
داشته باشند و تصمیماتی که به سود استقلال است، بگیرند. 
زمانی که ما بودیم تصمیمی گرفتند تا فقط فضای مجازی 
و رسانه ای را آرام کنند. الان هم آن گونه تصمیم می گیرند. 
هرچه فضای مجازی بخواهد اجرا می کنند. درحالی که حق 
استقلال نیست. اینکه استقلال از قبل بازنده باشد و بگویند 
می دانستیم می بازیم، عجیب است. اگر پرسپولیس به الهلال 

می خورد، شک نکنید برایش مشکل ساز می شد. من احساس 
می کنم آنالیزی نسبت به آن تیم صورت نگرفته بود. اینکه 
چه ضعف هایی داشت. فقط بازیکنان را ترساندند و گفتند 
الهلال بازیکنان گران قیمت دارد. درحالی که قیمت بازیکن 
که به داخل زمین نمی رود. در این بازی نفراتی به زمین رفتند 
که تجربه کافی نداشتند و می توانستند نفرات باتجربه تری را 
به زمین بفرستند. نفراتی که در آسیا بازی کرده بودند. من 
فکر می کنم استقلال به اشتباهات خودش باخت. متاسفانه 
می بینم همه تعریف می کنند. البته اگر انتقادی کنند ارتش 
فحاش به آن ها فحاشی می کند. آن ها اجازه نمی دهند کسی 
انتقاد کند و حرفی بزند. اگر قرار باشد همه از این ها تعریف 
کنند نتایج هم از حالا مشخص است. با انتقاد است که 

ایرادها مشخص می شود.«

فوتبال ذوب آهن  تیم  ستاره ریزنقش فصل گذشته 
حالا باید در تیم ملی فوتبال بانوان یک ماموریت مهم 
آماده  و  پرانگیزه  بازیکنان  از  یکی  بکشد.  دوش  به  را 
تیم ملی فوتبال بانوان در طول چهارماهه، بدون تردید 
نگین زندی است. ستاره ایذه ای که هم همراه تیم ملی 
جوانان توانست قهرمانی کافا را تجربه کند و هم توانسته 
در اردوی تیم ملی بزرگسالان نگاه ها را به خود خیره 
کند و جالب آن که تنها گل تیم ملی فوتبال بانوان در 
او در  را هم  ازبکستان  تیم ملی  مقابل  تاشکند  اردوی 
قامت مهاجم تعویضی توانست به ثمر برساند. البته اگر 

او بدشانس نبود می توانست حتی یک بار دیگر هم مقابل 
ازبکستان گلزنی کند که تیرک دروازه مقابل گلزنی اش 
فوق العاده ای  زندی ۱۸ ساله که سرعت  کرد.  علم  قد 
عضو  کوچک ترین  است،  خوش تکنیک  البته  و  دارد 
می رود  شمار  به  ایران  بانوان  فوتبال  ملی  تیم  کاروان 
تیم ملی،  بتواند در خط حمله  تا  دارد  بالایی  انگیزه  و 
نقش اصلی را در تاریخ سازی فوتبال بانوان ایفا کند و 
گل صعود تیم ملی به جام ملت های آسیا را رقم بزند. 
این مهاجم ریزنقش در شرایطی مسئولیت بیشتری را به 
گردن دارد که افسانه چترنور بهترین گلزن فصل گذشته 

لیگ برتر فوتبال بانوان به دلیل آسیب دیدگی در فهرست 
تیم ملی نیست و درواقع می توان گفت که نگین زندی 
امید نخست گلزنی به شمار می رود و مطمئنا می تواند 
تیم های  دفاعی  خط  خود  بالای  تکنیک  و  سرعت  با 
بنگلادش و اردن را آزار دهد. نگین زندی که به لحاظ 
در  دارد،  قائدی  مهدی  به  زیادی  بازی شباهت  سبک 
آخرین روزهای اردوی آماده سازی تیم ملی باانگیزه ای 
انرژی  و  توان  بتواند حداکثر  تا  دارد  آن  در  ویژه سعی 
خود را برای تیم ملی هزینه کند و در ترکیب، بازیکنی 

مثمر ثمر باشد.

حمله تند محمود فکری به فرهاد مجیدی

دهه هشتادی تیم ملی در سخت ترین موقعیت سال

    خبر کوتاه   منهای فوتبال

ذوبی ها از واکسن روسی 
ناامید شدند

اعضای تیم فوتبال ذوب آهن پیش از سفر به اراک برای 
برگزاری بازی تدارکاتی با آلومینیوم واکسینه شدند. کادرفنی 
و بازیکنان ذوب آهن با حضور در شرکت سهامی ذوب آهن 
دوز اول واکسن کرونای خود را دریافت کردند. شاگردان 
مهدی تارتار پس از واکسینه شدن و تزریق دوز اول، جهت 
برگزاری اردو و چند دیدار تدارکاتی از چهارشنبه به اراک و 
سپس تهران عزیمت خواهند کرد. البته پیش ازاین مهدی 
تارتار و چند عضو تیم فوتبال باشگاه دوز اول واکسن را 
دریافت کرده بودند. گفتنی است برخی از تیم های لیگ 
ولی  شده اند،  واکسینه  گذشته  روزهای  نیز طی  برتری 
ذوب آهن حالا به عنوان نخستین تیمی به شمار می رود که 
خبر این موضوع را روی سایت رسمی خود قرار داده است. 
چند روز پیش مجتبی فریدونی مدیرعامل ذوب آهن پیشنهاد 
دریافت واکسن روسی کرونا را درازای غرامت باشگاه روبین 
کازان بابت پرونده رضا شکاری داشت که به نظر می رسید 
این موضوع با واکسینه شدن اعضای تیم فوتبال ذوب آهن 
دیگر از سوی باشگاه اصفهانی دنبال نشود. با دریافت دوز 
اول واکسن، اعضای تیم فوتبال ذوب آهن دوز دوم را هم 
در فاصله تقریبا دوهفته ای تا شروع دوباره مسابقات لیگ 

برتر تزریق خواهند کرد.

دلخوری گل محمدی از 
مهاجم سپاهان

هواداران و مسئولان پرسپولیس باوجود گذشت چند روز 
از تمدید قرارداد سجاد شهباززاده با سپاهان همچنان از او 
دلخوری هایی دارند. یحیی گل محمدی مهاجم سپاهان را 
می خواست اما درنهایت سجاد شهباززاده در تیمش ماندنی 
شد. عده ای می گویند این بازیکن فقط با اسم پرسپولیس 
بازارگرمی کرد و به همین دلیل هم پرسپولیسی ها از او 
دلخورند. پرسپولیس بعدازاین که نتوانست شهباززاده را 
جذب کند سراغ قاسمی نژاد رفت که او هم درنهایت به 
استقلال رفت و پرسپولیس حامد پاکدل را از آلومینیوم اراک 
خرید. درحالی که انتخاب اول یحیی شهباززاده بود و به ویژه 
بعد از رفتن مغانلو، او خیلی دوست داشت سجاد را جذب 
کند که البته نشد. پرسپولیس در خط حمله مهاجمانی چون 
آل کثیر، مهدی عبدی، امید عالیشاه و حامد پاکدل را دارد.

شرایط مبهم و بدون تغییر 
اسماعیلی در استقلال

وضعیت حضور فرشید اسماعیلی در جمع آبی پوشان 
فرشید  دارد.  قرار  ابهام  از  هاله ای  در  پایتخت همچنان 
اسماعیلی از آن دست بازیکنانی بود که در کادر فنی اعلام 
کرده بود تمایلی برای تمدید قرارداد با این بازیکن ندارد 
اما در ادامه، فرهاد مجیدی اعلام کرد که این بازیکن در 
لیست استقلال برای فصل  آینده حضور خواهد داشت؛ اما 
برخلاف تغییر موضع کادر فنی، مدیریت باشگاه استقلال 
تمایلی برای پیگیری تمدید قرارداد با اسماعیلی نداشت. 
باوجوداینکه زمان خوبی تا شروع رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا وجود داشت اما درنهایت اسماعیلی در لیست استقلال 
برای لیگ قهرمانان آسیا قرار نگرفت. همچنین شکست 
استقلال مقابل الهلال در حالی رخ داد که برخی بر این باور 
بودند اسماعیلی که در لیگ قهرمانان آسیا درخشش زیادی 
داشت، می توانست به آبی پوشان کمک قابل توجهی کند. تا 
اینجای کار، مدیریت باشگاه هیچ عزمی برای تمدید قرارداد 
با اسماعیلی نداشته است. هافبک فصل گذشته آبی پوشان 
در ورزشگاه زعبیل، تقابل استقلال و الهلال را از نزدیک 
تماشا کرد تا نشان دهد همچنان برای ماندن در استقلال 
امیدوار است. این امکان وجود دارد که سرنوشت اسماعیلی 
مثل مطهری در استقلال شود و او هم در لحظات پایانی 
استقلالی بماند اما باید دید چه سرنوشتی در انتظار فرشید 

اسماعیلی و استقلال خواهد بود.

مسعود شجاعی در آستانه 
توافق با نساجی مازندران

کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال ایران مذاکراتی با باشگاه 
نساجی مازندران داشته است. مسعود شجاعی، کاپیتان 
باشگاه نساجی  ایران موردتوجه  سابق تیم ملی فوتبال 
مازندران قرارگرفته و ازاین رو طرفین با یکدیگر مذاکراتی 
این مذاکرات شرایط حضور در  داشته اند. شجاعی طی 
نساجی را جویا شده ولی بین طرفین در مورد مبلغ قراردادها 
طی  است  قرار  است.  انجام نشده  گفتگویی  آپشن ها  و 
روزهای آینده شجاعی درباره همکاری با نساجی نظر نهایی 
خود را اعلام کند و با توجه به نزدیک شدن مهلت شروع 
مسابقات فصل جدید لیگ برتر به نظر می رسد او به زودی 
دراین باره تصمیم گیری کند. شجاعی پس از فسخ قرارداد با 
تیم تراکتور تبریز اکنون بازیکن آزاد است. هافبک ۳۷ ساله 
پس از ترک آاک یونان به لیگ برتر ایران بازگشت و به 

مدت سه فصل در تراکتور حضور داشت.

مهاجم لبنان دیدار برابر ایران 
را از دست داد

مهاجم تیم ملی فوتبال لبنان رباط صلیبی پاره کرد و به 
همین خاطر دیدار برابر ایران را از دست داد. تیم ملی فوتبال 
لبنان در گروه A انتخابی جام جهانی با تیم های ایران، کره 
جنوبی، عراق و امارات هم گروه است. حسن شعیتو که 
یکی از بازیکنان کلیدی لبنان است و در خط حمله بازی 
می کند، رباط صلیبی پاره کرد. به این ترتیب این بازیکن که 
در دو دیدار قبلی تیمش به میدان رفت بازی های باقیمانده 
 دور رفت را از دست داد و برابر ایران هم نمی تواند بازی

 کند.

بلندقامتان ذوب آهن در تلاش 
رسیدن به روز های اوج

تیم بسکتبال ذوب آهن برای حضوری پرقدرت در لیگ 
برتر و کسب عنوان قهرمانی این روز ها در حال آماده سازی 
است. سرمربی تیم بسکتبال ذوب آهن با بیان اینکه یک 
هفته ای است که تمرینات خود را برای فصل جدید آغاز کرده 
اند گفت: سعی کردیم شاکله اصلی خود را برای این فصل از 
رقابت ها حفظ کنیم تا با کمترین تغییرات در لیگ برتر حاضر 
شویم. فرزاد کوهیان افزود: برای تقویت تیم چهار بازیکن 
جدید و خوب را هم به خدمت گرفته ایم که در حال حاضر 
در اردوی آماده سازی حضور دارند. کوهیان گفت: هر تیمی 
در لیگ برتر بسکتبال می تواند از دو تا سه بازیکن خارجی 
استفاده کند و ماهم در تلاشیم دو بازیکن خارجی و با کیفیت 
را به خدمت بگیریم و با تمام توان در لیگ امسال حاضر 
شویم. سرمربی تیم بسکتبال ذوب آهن در ادامه و با اشاره به 
ظرفیت های بسکتبال اصفهان افزود: اصفهان همیشه جزو 
استان های برتر در بسکتبال بوده و ورزشکاران زیادی را هم 
به تیم ملی معرفی کرده است. فرزاد کوهیان گفت: ذوب آهن 
پس از دوری چندساله در سطح نخست بسکتبال دو سالی 
است که دوباره به این سطح رسیده، ولی در این دو سال 
همواره در میانه های جدول لیگ بوده و امسال در تلاشیم که 
یک عنوان شایسته و در خور باشگاه بزرگ ذوب آهن کسب 
کنیم. کوهیان با اشاره به اینکه ذوب آهن همواره در دهه ۸۰ 
جزو برترین ها و قهرمانان بسکتبال بوده افزود: با حمایت های 
هیئت مدیره و مدیرعامل باشگاه که امسال توجه ویژه ای 
روز های درخشش  به  دوباره  امیدواریم  دارند  بسکتبال  به 
ذوب آهن در بسکتبال باز گردیم. تیم بسکتبال ذوب آهن 
فصل گذشته و در جدول ۱۳ تیمی لیگ عنوان هشتم را 
کسب کرد. لیگ برتر بسکتبال امسال قرار است با حضور ۱6 

تیم و از ۲۲ مهر آغاز شود.

ذوب آهن و سپاهان در لیگ 
دوومیدانی خوش درخشیدند

مرحله دوم مسابقات دوومیدانی قهرمانی باشگاه های 
کشور با معرفی نفرات برتر به پایان رسید. دومین مرحله 
قهرمانی  دوومیدانی  مسابقات  دوره  بیست وپنجمین  از 
آفتاب  ورزشگاه  در  و ۲۳ شهریور  باشگاه های کشور ۲۲ 
انقلاب برگزار شد. در این مسابقات تیم های پلیمر خلیج فارس 
خرم آباد، فولاد مبارکه سپاهان اصفهان، سایپا، ذوب آهن 
اصفهان، عماد، مقاومت، عقاب نیروی هوایی، سلکتور و 
فولاد هرمزگان برای کسب بیشترین امتیاز رقابت  کردند. در 
پایان این مرحله تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد صدرنشینی 
دور رفت را تکرار کرد و با کسب ۲۷4 امتیاز در جایگاه نخست 
ایستاد و تیم های ذوب آهن و فولاد مبارکه سپاهان با ۱64 و 
۱6۱ امتیاز در جایگاه های دوم و سوم ایستادند. مرحله سوم 
و پایانی بیست وپنجمین دوره مسابقات دوومیدانی قهرمانی 
باشگاه های کشور، ۱۰ و ۱۱ مهرماه در مشهد مقدس برگزار 

می شود.

دعوت 2 اصفهانی به اردوی 
تیم ملی فوتبال ساحلی

اسامی دعوت شدگان به اردوی تیم ملی فوتبال ساحلی 
میان  این  در  که  شد  اعلام  فوتبال  فدراسیون  سوی  از 
نفرات دعوت شده نام دو بازیکن اصفهانی نیز دیده می شود. 
اردوی تیم ملی فوتبال ساحلی از ششم تا دوازدهم مهرماه 
المپیک( برگزار می شود  آزادی )هتل  درمجموعه ورزشی 
که از تیم فرش حداد اصفهان محمدعلی نظرزاده و سعید 
پیرامون به این اردو دعوت شده اند. کادر تیم ملی همچنین 
محمد  کیانی،  مصطفی  مسیگر،  مسلم  از  اردو  این  در 
معصومی زاده، نصرا... شهمرادی، احسان درا، محمدجواد 
احمدزاده، حسن  بوشهر(، محمد  )پارس جنوبی  خسروی 
عبدالهی، آیدین تشنه کام، رضا عباسی )شاهین خزر رودسر(، 
سیدپیمان حسینی، امیرحسین اکبری )شهرداری بندرعباس(، 
محمد مرادی )شهریار ساری(، علی درویش متولی، اسحاق 
مطهری نژاد )شهرداری سمنان( و محمدامین صیادی )پاس 
گناوه( برای حضور در این اردو دعوت کرده است. بنا بر اعلام 
فدراسیون، این افراد باید صبح روز سه شنبه ششم مهرماه خود 

را به بیک وردی مدیر تیم معرفی کنند.

پایان لیگ تنیس ایران با 
پیروزی تجربه بر جوانی

پوشاک وانسی با درخشش انوشا شاهقلی و امیرحسین 
ایران  تنیس  لیگ  قهرمانی  به عنوان  فینال  در  بادی 
دست یافت. لیگ تنیس ایران بعد از چهار سال وقفه با 
البرز  استان  چهارباغ  ورزشی  دهکده  در  تیم  حضور ٤٨ 
آغاز شد که درنهایت هشت تیم جواز حضور در لیگ برتر 
فصل بعد را کسب کردند، ١٦ تیم به لیگ دسته اول و 
بیست وچهار تیم به لیگ دسته دوم راه پیدا کردند. در دیدار 
فینال تیم پوشاک وانسی با برتری دو بر یک در رویارویی 
با مهرام جام قهرمانی این رقابت ها را فتح کرد و برنده 
جایزه نقدی دو میلیارد ریالی فدراسیون تنیس شد. پوشاک 
وانسی به مقام نایب قهرمانی رسید و جایزه یک میلیاردی 
به این تیم تعلق گرفت. در نخستین دیدار بخش انفرادی، 
علی یزدانی از تیم مهرام با نتیجه دو بر یک مقابل حسام 
یزدی به پیروزی دست پیدا کرد و در دومین مسابقه سینا 
مقیمی از تیم مهرام با نتیجه دو بر صفر مغلوب امیرحسین 
بادی از تیم پوشاک وانسی شود تا تکلیف تیم قهرمان 
در دیدار دو نفره مشخص شود. در دیدار بخش دونفره، 
زوج امیرحسین بادی و انوشا شاهقلی با برتری ۲ صفر 
مقابل تیم علی یزدانی و سینا مقیمی به عنوان تیم قهرمان 
معرفی شدند. به این ترتیب تیم پوشاک وانسی درمجموع با 
نتیجه دو بر یک  مقابل حریف خود به پیروزی دست یافت 

تا صاحب عنوان قهرمانی شود. 

رفت  سپاهان  به  حالی  در  استقلال  گذشته  فصل  هافبک 
که مدیران باشگاه سابق او هیچ جلسه ای با بازیکن برگزار 
شرایطی  در  ریگی  مسعود  سه،  ورزش  گزارش  به  نکردند. 
پس از دو سال حضور در استقلال تصمیم به جدایی و حضور 
در سپاهان را گرفت که طی دو هفته اخیر مباحث زیادی 
پیرامون دلیل جدایی این بازیکن از جمع آبی ها و حضورش در 
اصفهان مطرح شد و مدیران باشگاه استقلال موضوع مالی را 
علت اصلی جدایی او عنوان کردند. فرهاد مجیدی، سرمربی 
استقلال در گفت وگویی که اخیرا داشت، مدعی شد عده ای 
از هواداران این تیم حاضر به پرداخت بخشی از مبلغ قرارداد 
این بازیکن بودند و حتی او نیز با هافبک تیمش صحبت هایی 
برای تمدید قرارداد انجام داده، اما تصمیم ریگی تیم دیگری 
بوده است. ناصر فریادشیران، معاون اجرایی باشگاه استقلال 

نیز در یک گفت وگوی تلویزیونی عنوان کرد دلیل عدم تمدید 
قرارداد با مسعود ریگی درخواست ۱۵ الی ۲۰ میلیارد تومانی 
این بازیکن بوده است. در حالی فریادشیران مبلغ درخواستی 
ریگی را پس از پایان دیدار استقلال و الهلال عربستان اعلام 
کرد که این بازیکن تاکید داشت به هیچ عنوان راجع به مسئله 
مالی مذاکره ای نداشته است که تکذیبیه ریگی موجب شد تا 
فریادشیران بگوید با مدیر برنامه این بازیکن صحبت کرده اند. 
اکنون مدیر برنامه مسعود ریگی به این مسائل واکنش نشان 
با  جلسه  سه  ریگی  قرارداد  تمدید  برای  بنده  گفت:  و  داد 
باشگاه استقلال جلسه داشتم که در هیچ کدام از آن ها آقای 
فریادشیران حضور نداشته است. از طرف دیگر، در هیچ کدام 
از این جلسات راجع به مبالغ درخواستی بازیکن هیچ صحبتی 
انجام نشد. او ادامه داد: بنده با آقای مددی جلسه ای داشتم 

که ایشان عنوان کرد مبلغ درخواستی را بگوییم، اما بنده گفتم 
شما مبلغ را مشخص کنید تا روی آن فکر کنیم. پس ازآن، در 
جلسه دوم به من اعلام کردند که هیئت مدیره باشگاه چهار 
میلیارد تومان مبلغ پایه به علاوه هر بازی ۵۰ میلیون تومان 
یا سه میلیارد تومان مبلغ پایه به اضافه هر بازی ۱۰۰ میلیون 
تومان را در نظر گرفته اند. مدیر برنامه ریگی تصریح کرد: بنده 
زمانی که برای عقد قرارداد علیرضا رضایی به باشگاه استقلال 
رفتم، پیگیر بحث تمدید قرارداد مسعود ریگی هم شدم و گفتم 
داستان چه چیزی است؟ در آن جلسه به من گفتند که ما 
نمی توانیم بیش از پنج میلیارد تومان مبلغ پایه و هر بازی ۵۰ 
میلیون تومان را بدهیم؛ من گفتم مبلغ را نمی توانید یک مقدار 
بالاتر ببرید که گفتند نه. در آن جلسه، آقایان فرهاد مجیدی، 
فرزاد مجیدی و صالح مصطفوی هم حضور داشتند و می توانند 

شرح ماجرا را بگویند. او یادآور شد: متاسفانه آقایان چند وقت 
قبل عنوان کردند که مسعود ریگی ۹ میلیارد تومان درخواست 
داشته والان می گویند ۱۵ الی ۲۰ میلیارد تومان درخواست 
کرده است. صحبت های مدیر برنامه های ریگی در حالی است 
که فرهاد مجیدی سرمربی استقلال هم دراین باره قبلا گفته 
بود: ناراحتم که ریگی از استقلال جدا شد اما خودم دومرتبه و 
صالح مصطفوی هم چند بار با مسعود صحبت کردیم. حتی 
قرار شد بعضی از هواداران در مورد مسعود به باشگاه کمک 
کنند اما به هرحال تصمیم مسعود چیز دیگری بود و برای او 
آرزوی بهترین ها رادارم. این بازیکن شیرازی که متولد سال 
۱۳6۹ در شیراز است و سابقه حضور در فجرشهیدسپاسی 
چندی  دارد  کارنامه  در  را  استقلال  و  پدیده  بادران،  شیراز، 
پیش با مدیران سپاهان به توافق رسید و با قراردادی دوساله 
به اصفهان کوچ کرد. ریگی که پس از صحبت های احمد 
مددی دلخوری خود را بابت حرف های او در مورد تقاضای 
مبلغ زیاد برای تمدید قرارداد با استقلال با انتشار یک استوری 
ابراز کرده بود، چند ساعت بعدتر هم پستی خداحافظی برای 
هواداران تیم آبی پایتخت روی صفحه شخصی خود قرارداد تا 
همگان در انتظار پیوستن او به سپاهان باشند. ریگی با توجه 
به قدرت بازیسازی و جنگندگی ای که دارد، به احتمال فراوان 
در سیستم ۳-۳-4 طلایی پوشان اصفهانی در پست شش یا 
همان هافبک دفاعی بازی خواهد کرد؛ بازیکنی که پشت دو 
هافبک تهاجمی تیم بازی خواهد کرد وظیفه بازیسازی و ایجاد 
ارتباط میان مدافعین، هافبک ها و مهاجمین تیم را برعهده 
خواهد داشت و به نظر می رسد با توجه به شیوه بازی ای که 
او دارد، تیم محرم نویدکیا نسبت به فصل گذشته شرایط و 
هماهنگی بهتری در میانه زمین داشته باشد. گفتنی است سال 
گذشته بیشتر محمد کریمی بیشتر در این پست بازی می کرد 
که با توجه به ظرافتی که سبک بازی این بازیکن بابلی دارد، 
در نبردهای تن به تن خیلی موفق نبود. احتمالا کریمی در این 
فصل یک خط جلوتر می رود تا نامزد حضور در پست هافبک 
تهاجمی باشد، شاید هم شاهد سیستم جدیدی باشیم و طلایی 
این صورت  بازی کنند که در  با دو هافبک دفاعی  پوشان 
شاهد ترکیب بسیار خوبی از محمد کریمی و مسعود ریگی 

خواهیم بود.

مسعود ریگی همچنان در کانون توجه استقلالی ها

 آبی ها بی خیال هافبک جدید 
سپاهان نمی شوند

محمـد مشـایخ بازیکـن جـوان ذوب آهن قـراردادش را 
بـا این تیم فسـخ کـرد. این بازیکـن کـه در دوره مربیگری 
علیرضـا منصوریـان و بعـد از صعـود بـه همـراه شـاهین 
شـهرداری بوشـهر به لیگ برتـر پیراهن ذوب آهـن را برتن 

کـرده بـود فصـل گذشـته به عنـوان بازیکن قرضـی راهی 
نفـت مسجدسـلیمان شـد و در هفته هـای پایانـی فرصـت 
حضـور در ترکیـب ثابت تیـم را به دسـت آورد. جالب اینکه 
بعـد از مصدومیـت بهـروز نـوروزی فرد، مدافـع میانی نفت 

مسجدسـلیمان محمـود فکـری از ایـن بازیکـن که پسـت 
اصلـی اش هافبـک دفاعـی اسـت در پسـت مدافـع میانـی 
اسـتفاده کـرد و نمایش او در بـازی پایانی در برابر آلومینیوم 
اراک کـه موجـب برتری یک بر صفر نفـت و بقاء در جدول 
بازی هـا شـد، قابل قبول بـود. محمد 
مشـایخ بـرای انتقـال دائمی بـه تیم 
ذوب آهـن  بـا  را  قـراردادش  جدیـد 
فسـخ کـرد. با توجـه به اینکه فسـخ 
قـرارداد او با ذوب آهـن در بازه زمانی 
گرفتـه  صـورت  تابسـتانی  پنجـره 
آزادراهـی  بازیکـن  به عنـوان  اسـت 
تیـم جدیـد خواهـد شـد. ذوب آهـن 
در فصـل جدیـد بـا هدایـت مهـدی 
تارتـار برای حضـور دربازی هـا آماده 
می شـود و بـا توجـه بـه نتایـج ایـن 
تغییـرات  گذشـته  فصـول  در  تیـم 
زیـادی در ترکیـب این تیـم به وجود 
آمـده اسـت. محمد مشـایخ ازجملـه بازیکنان بوشـهری به 
شـمار مـی رود کـه بعـد از صعود شـاهین بوشـهر بـه لیگ 
برتـر موردتوجه چند تیـم قرار گرفـت و درنهایت ذوب آهن 

را بـرای بـازی انتخـاب کرد.

نگه داشتن  بسته  با  الهلال  سنگربان  المعیوف  عبدا... 
دروازه اش در دیدار برابر استقلال، به رکورد ۲4 کلین شیت 
آسیایی مهدی رحمتی رسید. عبدا... المعیوف سنگربان الهلال 
کرد.  سپری  را  خوبی  بسیار  شب  استقلال  برابر  دیدار  در 

سنگربان باتجربه عربستانی ها در چندین 
استقلال  بازیکنان  توپ های  موقعیت 
آن ها  گلزنی  از  مانع  و  داد  برگشت  را 
روی  بازیکن،  این  درخشش  اوج  شد. 
حسین  و  رمضانی  مطهری،  توپ های 
با سیوهای  دروازه بان  این  که  بود  زاده 
دروازه  شدن  باز  از  مانع  خود،  دیدنی 
الهلال شد. المعیوف در پایان بازی نیز 
انتخاب  بازیکن زمین  به عنوان بهترین 
مهاجمین  مقابل  درخشش  مزد  و  شد 
استقلال را کسب کرد؛ اما نکته جالب 
درباره این دروازه بان، رسیدن او به رکورد 
کلین شیت سیدمهدی رحمتی در لیگ 

استقلال، سپاهان و  بالباس  بود. رحمتی که  آسیا  قهرمانان 
پدیده موفق به ثبت ۲4 کلین شیت شده بود، حالا المعیوف 
را در کنار خود می بیند. پیش ازاین هوا یانگ شین گلر تیم های 
پوهانگ استیلرز و سوون سامسونگ و همچنین چنگ ژنگ 

سنگربان گوانگژو چین با ثبت ۲4 کلین شیت در کنار رحمتی 
برترین گلرهای لیگ قهرمانان آسیا بودند و حالا المعیوف نیز با 
رسیدن به کلین شیت شماره ۲4 خود، به جمع این نفرات اضافه 
می شود. البته چهار مورد از کلین شیت های رحمتی در مرحله 

پلی آف لیگ قهرمانان آسیا بوده است و وب سایت هایی نظیر 
ترانسفر مارکت آن را محسوب نکرده اند اما به طورکلی سرمربی 
پدیده در طی دوران حضورش در لیگ قهرمانان آسیا، ۲4 کلین 

شیت از خودش به ثبت رسانده است.

 بازیکن ذوب آهن قراردادش را 
فسخ کرد

 دروازه بان الهلال 
شریک جدید رحمتی شد
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سؤال هایی ازاین دست که ما چگونه به وجود آمده ایم؟ چرا 
در این جهان هستیم؟ و جریان آفرینش چه مسیرهایی 
را طی کرده؟ در ذهن یک هنرمند نقاش، زمینه ساز خلق 
میزبان  روزها  این  معاصر،  دوران  گالری  و  شده  آثاری 
نمایش آن است.فاطمه اسکندری جهمانی، هنرمند نقاش 
به ایسنا می گوید: بعد از شرکت در چند نمایشگاه گروهی، 
تجربه برپایی دو نمایشگاه انفرادی را در تهران و اصفهان 
داشته ام و حتماً این همکاری را با گالری دوران معاصر 
ادامه خواهم داد. او انگیزۀ خلق آثار نمایشگاه »وجود« را 
چنین شرح می دهد: موضوع این نمایشگاه به عالم مثل و 
عرفان مربوط است. به سؤال هایی که همیشه در ذهن 
من و شاید خیلی از افراد دیگر بوده و هست؛ سؤال هایی 
مثل اینکه ما چطور به وجود آمده ایم؟ آفرینش چیست و ما 
چرا در این جهان هستیم؟ این هنرمند تصریح می کند: به 
دلیل همین پیوند با آفرینش، اندازۀ آثار را بزرگ در نظر 
گرفته و در نمایشگاه »وجود«، شش تابلوی ۱۸۰ در ۱۸۰ 
و پنج قاب یک و نیم در یک و نیم را به نمایش گذاشته ام. 
اسکندری جهمانی از تکنیک ترکیب مواد برای خلق آثار 
این نمایشگاه بهره برده و ازآنجاکه آغاز آفرینش، آغاز تاریخ 
نیز هست، در آثار خود به موضوعات تاریخی و نمادها و 
نشانه ها نیز پرداخته است. علاقه مندان برای دیدن آثار 
نمایشگاه »وجود«، می توانند تا ۱۲ مهرماه، هرروز از ساعت 
۱۷ تا ۲۱ به گالری دوران معاصر، واقع در خیابان چهارباغ 
بالا، حدفاصل کاخ سعادت آباد و چهارراه نظر، بن بست ۱۳، 

پلاک ۵ مراجعه کنند.

نخستین کارگاه آموزش کار بافی در آران و بیدگل ویژه 
کارآموزی دانش آموزان توانیاب راه اندازی شد.

امید  استثنایی  آموزشگاه  مدیر  صداوسیما،  گزارش  به 
شهرستان آران و بیدگل گفت: این کارگاه در مکانی به 
وسعت 6۰ مترمربع، با نصب سه دستگاه کار بافی برای 
بافت پارچه های سنتی با هزینه ۵۰۰ میلیون ریال راه اندازی 
شد. فاطمه باقری بابیان اینکه هنرکاربافی یکی از صنایع 
نساجی سنتی و از هنر های دستی است که بیشتر در استان 
یزد بافته می شود افزود: چادرشب، روتختی، روانداز، چادر 
زنانه، سفره، حوله، دستمال، پارچه های لباسی، کرباس و 
بقچه برخی از تولیدات و کاربرد های هنرکار بافی است. او 
گفت: این کارگاه با حمایت خیران آموزشگاه و همکاری 
شد.  راه اندازی  یزد  استان  از  کارآفرین  بانوان  و  مربیان 
آموزشگاه امید آران و بیدگل با بیش از ۱۰۰ دانش آموز 
کم توان، ناشنوا و نیمه شنوا، نیمه بینا، جسمی و اوتیسم و 
۲۳ کادر و پرسنل آموزشی و اداری در مقطع پیش دبستانی، 
اول و دوم و کلاس های ضمیمه در  ابتدایی، متوسطه 

شهرستان آران و بیدگل مشغول به فعالیت است.

آفرینش از نگاه نقاش

 راه اندازی کارگاه 
آموزش کار بافی ویژه 
دانش آموزان توانیاب

زان باده که در میکده عشق فروشند
ما را دو سه ساغر بده و گو رمضان باش

حافظ
روز جهانی مردم سالاری دو گروه از امت من هستند که اگر صلاح یابند، امت من صلاح می 

یابد و اگر فاسد شوند، امت من فاسد می شود: علما و حکّام.
حضرت محمد)ص(

ما این كتاب را به حق به سوى تو فرود آوردیم پس خدا را در حالى كه اعتقاد خود را براى او خالص كننده  اى عبادت 
كن

زمر2

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

پرورش ادبی نسل نو، تاشی ضروری در مسیر تداوم حیات 
فرهنگی جامعه است. درواقع با غنای تعلیم و تربیت کودکان و 
نوجوانان نسلی فرهیخته برای آینده کشور آماده می شود. نقش 

داستان در این میان بسیار پررنگ است.
از مهمترین  ایمنا، داستان کودکان و نوجوانان  به گزارش 
منابعی است که می تواند این قشر تشنه هیجان، سرگرمی و 
آگاهی را سیراب کند. بااین وجود ممکن است گاهی دست کم 
گرفته شود و اهمیت و ظرفیت های آن به درستی معرفی نشود. 
ازآنجایی که این منبع رنگین به نوعی برای قشر پایه جامعه، یعنی 
کودکان و نوجوانان است، از اهمیت بالای برخوردار و به تبعیت 
از آن با چالش های بسیاری نیز روبه رو است. دراین باره با فرهاد 
حسن زاده، نویسنده حوزه کودک و نوجوان و دریافت کننده لوح 
سپاس جایزه جهانی هانس کریستین اندرسن در سال ۲۰۱۸، 

گفت وگویی داشته است که در ادامه می خوانید:
Á  ازنظر شما مهمترین وجه داستان های کودکان

و نوجوانان چیست؟
مهمترین وجه داستان های کودکان و نوجوانان سرگرم کنندگی 
آن است که نویسندگان این حوزه معمولًا از آن غافل هستند و 
گمان می کنند چون مخاطب سن و تجربه کمتری در این دنیا 
دارد، باید در داستان های حوزه کودکان و نوجوانان صرفاً به دنبال 
انتقال پیام به این قشر جامعه بود. ازنظر من اولویت داستان های 

کودکان و نوجوانان باید سرگرمی باشد.
Á  بزرگ ترین نقطه ضعف و قوت داســتان های

کودکان و نوجوانان چیست؟
نوجوانان،  و  کودکان  داستان های  نقطه ضعف  بزرگ ترین 
ممیزی و سانسوری است که بر نشر کتاب در این حوزه حاکم 
است و نویسنده آزادی زیادی ندارد تا به موضوعات و سوژه های 
بپردازد. حتی همین سرگرم کردن که  این زمینه  مختلف در 
پیش ازاین به آن اشاره شد و پرداختن به مسائلی که کودکان با 
آن درگیر هستند، با محدودیت روبه رو است و گاهی ممیزی ها 
آزاردهنده می شود و دست نویسنده را می بندد. حال اگر بخواهم 
از نقطه قوت ها بگویم، باید اشاره کرد که ادبیات ایران، غنی است 
و می توان به عنوان یک پشتوانه از آن نام برد. حال اگر بتوان در 
ادبیات کودک و نوجوان به این پشتوانه تکیه کرد و از دریای غنی 

آن بهره برد، آثار بسیار خوبی در این زمینه خلق خواهد شد.
Á  فکر می کنید نویســنده در حــوزه ادبیات

بزرگ سال با چالش های بیشتری مواجه است یا 
در حوزه ادبیات کودک و نوجوان؟

در هر حوزه، چه در بخش داستان های بزرگ سال و چه در 
با چالش هایی  نویسنده  بخش داستان های کودک و نوجوان، 
متفاوت و مختص آن حوزه مواجه است، اما من فکر می کنم 
نوشتن برای کودکان و نوجوانان چالش برانگیزتر باشد، چراکه 
و  است  متفاوت تر  بزرگ سال  دنیای  از  دارند  آن ها  دنیایی که 
دغدغه های های آن ها از جنسی دیگر است. شناخت دغدغه های 
کودک و نوجوان و در مرحله بعدی پرداختن به آن بسیار سخت تر 
است. نویسنده فردی بالغ است و اگر هم بتواند دغدغه های قشر 
کودک و نوجوان را کشف کند، بازهم از نگاه خود آن را به قلم 

می آورد. به طورکلی از زاویه کودکان و نوجوانان به جهان نگاه 
کردن کار هرکسی نیست.

Á  ادبیات کودکان و نوجوانان در سطح بین المللی
در چه جایگاهی قرار دارد؟

من به این نتیجه رسیدم که ادبیات کودکان و نوجوانان ایران 
به آن سطح از غنا و پرباری رسیده که بتواند در جهان حرفی 
برای گفتن داشته باشد. اگرچه موانعی ازجمله عدم شناخت ادبیات 
ما از سوی کشورهای دیگر وجود دارد، اما بااین وجود معتقدم 
روندی که ادبیات کودک و نوجوان از سال های گذشته تابه حال 
طی کرده روند صعودی بوده است. تعداد نویسنده های این حوزه 
افزایش یافته، کارهای تصویرگری ما بسیار درخشان بوده، پژوهش 
و تحقیق درزمینهٔ ادبیات کودک انجام شده و حتی رشته های 
دانشگاهی مرتبط با این شاخه از ادبیات راه اندازی شده و امروزه 
مقاله ها و پایان نامه های بسیاری در این زمینه تألیف شده است. این 
پیشرفت ها را نمی توان کم شمرد. به صورت کلی ادبیات کودکان و 
نوجوانان را یک ماشین می دانم که از نویسندگان گرفته تا منتقدان 
و پژوهشگران، به یکدیگر مرتبط و در خدمت هم هستند تا بتوانند 
آثار خوبی را برای مخاطب ایرانی خلق کنند؛ اما از طرفی باید گفت 
که صنعت نشر ما صنعت حرفه ای نیست و هجوم کتاب های 
ترجمه در بازارهای کتاب باعث می شود که کارهای خوب ایرانی 

آن طور که شایسته است دیده نشود.
Á  وضعیت نویسندگان ما به خصوص در حوزه

کودکان و نوجوانان ازلحــاظ اقتصادی چگونه 
است؟

به صورت کلی دغدغه مالی برای بسیاری از نویسندگان جامعه 

ما در حوزه های مختلف وجود دارد که البته نباید وجود داشته باشد. 
نویسندگی باید شغل اصلی و اول افراد باشد درحالی که این روزها 
به وفور می بینیم که شغل دوم یا حتی سوم افراد، نویسندگی است. 
همانطور که گفتم چرخه نشر ما چرخه سالمی نیست تا تیراژ 
کتاب ها به گونه ای باشد که از طریق آن زندگی نویسنده تأمین 
شود. تیراژ هزار یا نهایتاً ۲ هزار است که تیراژی نیست که بتوان 
با آن زندگی را گذراند. برخی از نویسندگان امروزه به داوری یا 
آموزش داستان نویسی رو آوردند و به نظر من برای رفع این ضعف 
باید به سمت سامت این حوزه قدم برداشت تا نویسندگان از 

طریق نوشتن درآمد اصلی خود را کسب کنند.
Á سلامت نشر چگونه تحقق می یابد؟

تحقق سامت نشر و حوزه نویسندگی به این برمی گردد 
منتشر  خرید،  معیارهای  گرفتن  نظر  در  بدون  کتاب ها  که 
اگر  می یابد.  افزایش  کتاب  تیراژ  خودبه خود  کار  این  با  شود. 
به  به طورکلی  یا  مدارس،  مثل  آموزشگاهی،  کتابخانه های  به 
امر کتاب خوانی به عنوان یک امر اصلی در مدارس توجه شود، 
خودبه خود جامعه کتاب خوان خواهد شد. البته این موضوع زمانی 
تحقق می یابد که نگوییم اگر شد که شد، اگر نشد هم اشکالی 
ندارد. اگر در برنامه های صداوسیما به کتاب و کتاب خوانی فارغ 
از دسته بندی های سیاسی نگاه و به خود امر کتاب خوانی توجه 
شود، باوجود شرایط اقتصادی و گرانی ها، به هرحال این فرهنگ 
در جامعه رشد می کند و خانواده ها کتاب را به سبد خرید خود 
اضافه خواهند کرد. درهرصورت نویسندگان دل پری از تمامی این 
حرف ها دارند و بارها و بارها این مسائل تکرار شده و هیچ تغییری 

رخ نداده است، اما ما محکوم به امیدواری هستیم.

سرپرست مرکز شرکت ها و مؤسسات دانش بنیان گفت: با 
توجه به اهمیت علوم انسانی بر اقتصاد دانش بنیان این حوزه 

بیش ازپیش موردتوجه قرارگرفته است.
و  شرکت ها  مرکز  سرپرست  خیاطیان  محمدصادق 
مؤسسات دانش بنیان در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، 
در خصوص اهمیت و میزان توجه معاونت علم و فناوری به 
حوزه علوم انسانی اظهار کرد: با آغاز ارزیابی شرکت ها از اواخر 
سال ۹۱ مخاطبان اصلی قانون حمایت و ارزیابی شرکت های 
دانش بنیان بیشتر حوزه های فنی و مهندسی، دارویی همچنین 
تمام شرکت های ارائه دهنده محصولات فیزیکی بوده اند؛ هرچند 
برخی از حوزه های علوم انسانی از قبیل حوزه های تجاری سازی، 
مدیریت و سیاست گذاری تاییدیه های لازم برای دانش بنیان 
شدن را دریافت می کردند، اما به طورکلی حوزه علوم انسانی 
قرار  موردتوجه  کمتر  مهندسی  و  فنی  حوزه های  به  نسبت 
می گرفت. او افزود: افزایش میزان اهمیت و تأثیرگذاری حوزه 
علوم انسانی در جامعه و تصویب قانون و آئین نامه حمایت از 

شرکت های دانش بنیان نوع ۳ سبب شد تا طی سال های اخیر 
توجه ویژه و حمایتی به شرکت های علوم انسانی داشته باشیم 
همچنین با تصویب آیین نامه شرکت های نوع ۳ در سال ۹۹ 
توسط کارگروه ارزیابی شرکت های دانش بنیان به طور خاص 
معیار های ارزیابی شرکت های دانش بنیان علوم انسانی بیان شده 
است که این موضوع بیانگر اهمیت و توجه ویژه به شرکت های 
این حوزه خواهد بود. خیاطیان بیان کرد: در تاش هستیم تا 
لیست کالا و خدمات دانش بنیان حوزه علوم انسانی با افزایش 
بسیاری همراه شود. آیین نامه شرکت های نوع ۳ که در سال 
۹۹ به تصویب کارگروه ارزیابی شرکت های دانش بنیان رسیده 
و به طور خاص معیار های ارزیابی شرکت های دانش بنیان علوم 
انسانی بیان شده است. او با اشاره به این که ارزیابی شرکت های 
دانش بنیان نسبت به شرکت های فعال در حوزه های فنی و 
مهندسی مشکل تر است، گفت: شرکت های فعال در حوزه علوم 
انسانی معمولا به ارائه خدمات می پردازند درحالی که شرکت های 
فنی و مهندسی با ارائه محصولات فیزیکی بیشتر قابلیت ارزیابی 

خواهند داشت بنابراین ناملموس بودن خدمات شرکت های علوم 
انسانی یکی از چالش های اصلی ما برای ارزیابی این دسته از 
شرکت ها بوده است. سرپرست مرکز شرکت ها و مؤسسات 
دانش بنیان بیان کرد: هرچند ملموس نبودن خدمات ارائه شده 
توسط شرکت های دانش بنیان حوزه علوم انسانی یکی از علل 
توجه کمتر به این حوزه بوده است بنابراین معیار ارزیابی این 
دسته از شرکت ها متفاوت خواهد بود. خیاطیان اظهار کرد: ارائه 
نتایج تحقیق و توسعه و وجود نوآوری در خدمات ارائه شده از 
مهم ترین معیار های ارائه ارزیابی شرکت های حوزه علوم انسانی 
خواهد بود. او در خصوص تأثیر علوم انسانی در اقتصاد دانش بنیان 
گفت: هرچند حوزه علوم انسانی به صورت مستقیم تأثیر چندانی 
در اقتصاد دانش بنیان ندارد، اما به طور غیرمستقیم نه تنها اقتصاد 
دانش بنیان بلکه اقتصاد کشور را به شدت تحت تأثیر قرار می دهد؛ 
زیرا خدمات ارائه شده توسط حوزه علوم انسانی به شرکت های 
فنی و مهندسی شرایط را برای پیشرفت هرچه بیشتر این حوزه 

فراهم می کند.

چالش ها و فرصت های داستان نویسی کودک و نوجوان

با  همکاری  گفت:  اصفهان  صنعتی  دانشگاه  رئیس 
پژوهش های  مرکز  ازجمله  بین المللی  تحقیقاتی  مراکز 
هسته ای اروپا مزایای بسیاری به همراه دارد و مسیر توسعه 

علم و فناوری کشور را هموارتر می کند.
دومین  در  ابطحی  مهدی  سید  ایرنا،  گزارش  به 
گردهمایی تبادلات علمی و همکاری های دانشگاه های 
ایران با آزمایشگاه سی ام اس مرکز پژوهش های هسته ای 
اروپا که به صورت برخط برگزار شد، افزود: همکاری با مراکز 
علمی و آزمایشگاه های بزرگ جهان، نشان از مسئولیت 
دانشگاه های فراملی در جهت پاسخ دادن به پرسش های 
بنیادین  و روشن کردن تصویر دقیق تری از حقایق جهان 
هستی دارد. سرن بزرگ ترین مجموعه آزمایشگاهی دنیا 
درزمینهٔ فیزیک ذرات بنیادی و فیزیک هسته ای است 
که سال ۱۹۵۴ میادی توسط سازمان اروپایی تحقیقات 
هسته ای ایجاد شد و در این مدت پژوهش های متعددی 
با هدایت دانشمندان برتر دنیا ازجمله ۶ دارنده جایزه نوبل 
به عنوان  اصفهان  صنعتی  دانشگاه  رساند؛  سرانجام  به 
نخستین دانشگاه ایرانی در سال ۱۳۹۸ به عضویت این 
مرکز درآمد. رئیس دانشگاه صنعتی اصفهان، عالی ترین 
هدف مرکز سرن را گسترش صلح در سایه علم خواند 
و اضافه کرد: این موضوع نیاز امروز منطقه ماست و باید 
داد: رعایت  ادامه  ابطحی  بکوشیم.  در جهت تحقق آن 
پژوهشگران،  بین  دستاوردها  تسهیم  حرفه ای،  اخاق 
اعتباربخشی بروندادهای پژوهشی و ارزش گذاری نظرات 
سرن  مرکز  با  همکاری  دستاوردهای  از  پژوهشگران، 
خواهد بود. او با تأکید بر مزایای همکاری با مراکز علمی 
بین المللی برای کشور، اظهار داشت: چنین همکاری هایی، 
مطالبات درستی برای سرمایه گذاری در علوم پایه برای 
محققان ما و پایداری و هدفمندی در خطوط پژوهشی 
ایجاد خواهد کرد. ابطحی با ضرورت دانستن شبکه سازی 
علمی در کشور، یادآور شد: دانشگاه های بزرگ و مراکز 
اشتراک گذاری  به  و  گسترده  همکاری  نیازمند  علمی 
این  تحقق  که  هستند  خود  آزمایشگاه های  و  امکانات 
امر در شرایط امروز بیانگر درک و فهم از توسعه علمی 
است. او نبود خطوط پیوستگی تحقیقات در کشور و در 
و  ایران  جامعه  واقعیت های  و  ضرورت ها  نگرفتن  نظر 
همچنین واقعیت های جامعه ی دانشگاهی را  نگران کننده 
دانست و تصریح کرد: کمیت خروجی های تحمیل شده به 
محققان به ایجاد سردرگمی پژوهشی در بین آن ها منجر 
با  رویداد  این  در  نیز  برجسته کشور  فیزیکدان  می شود. 
اشاره به اهمیت سیاست گذاری علم در کشور گفت: در 
سیاست گذاری علمی دولت ها باید بپذیرند که بودجه آن را 

تأمین کنند، چراکه تولید علم در زندگی امروز فقط خواندن 
کتاب و نوشتن مقاله نیست بلکه به سیاست گذاری عالمانه 
نیاز دارد تا نقش مؤثری در دنیای مدرن داشته باشیم. رضا 
منصوری با اشاره به سوابق ۳۰ ساله همکاری دانشگاه های 
ایران با مرکز سرن، گفت: این ارتباط تأثیر زیادی در علم 
فیزیک در کشورمان دارد چراکه کشف داده های جدید 
درنتیجه پژوهش های دانشجویان ما، نتیجه  همکاری های  
جهانی درزمینهٔ علمی را نشان می دهد. این استاد دانشگاه 
تأکید کرد: رشد عملی و پاسخ به پرسش های روز، صرفاً با 
آموزش کتاب ها حاصل نمی شود بلکه با  توسعه ارتباط و 
همکاری با مراکز علمی جهانی محقق می شود. منصوری 
و  مدیریت  برای  جوان  نسل  آمادگی  شمردن  بااهمیت 
سیاست گذاری علم، افزود: این کار نیاز به اعتقاد به علم، 
توانایی مدیریتی، کمک به شکل گیری و توسعه ایده ها 
و گسترش همکاری با مراکز جهانی مانند سرن دارد تا 
علمی  تبادلات  گردهمایی  دومین  دهد.  علوم جهت  به 
آزمایشگاه سی ام  با  ایران  دانشگاه های  همکاری های  و 
اس مرکز پژوهش های هسته ای اروپا، روز سه شنبه ۲۳ 
شهریور جاری به صورت برخط )آناین( به میزبانی دانشگاه 
صنعتی اصفهان برگزار شد. این رویداد با حضور استادان 
و دانشجویان محقق و عاقه مند برگزار و عاوه بر مرور 
تاریخچه  فعالیت های داخلی و برنامه  جامعه  جهانی برای 
آینده  فیزیک ذرات، امکانات و ظرفیت های پژوهشی موجود 
در ایران معرفی شد. مرکز سرن درصدد اجرای طرح بزرگ 
علمی آشکارساز ذرات جدید است که برای اجرای این 
طرح، آزمایش CMS پیش بینی شده که در آن پروتون ها 
و یون های سنگین در مسیر ۲۷ کیلومتری شتاب داده و 
با سرعت نزدیک به نور به هم برخورد داده می شوند تا در 
نقطه تاقی، ذرات جدیدی ایجاد شود. محققان دانشگاه 
صنعتی اصفهان موفق به ارائه طرحی برای ساخت دستگاه 
سنجش میزان درخشندگی ناشی از برخورد ذرات با درصد 
خطای کمتر از یک درصد برای ارتقای تجهیزات مربوط به 
آزمایش CMS و اندازه گیری درخشندگی برخورد ذرات در 
سرعت های بالاتر شدند که مورد استقبال و پذیرش سرن 
قرار گرفت. مرکز سرن در حال آماده سازی مقدمات علمی، 
آزمایشگاهی و تجهیزاتی برای اجرای این آزمایش مهم 
در سال ۲۰۲۷ میادی است و کشورهای مختلف دنیا در 
اجرای این طرح مشارکت دارند و طرح پذیرفته دانشگاه 
صنعتی اصفهان نیز به پیشبرد بخشی از آن کمک می کند. 
دانشگاه صنعتی اصفهان حدود ۱۰ هزار دانشجو و ۵۰۰ 
عضو هیئت علمی دارد و به عنوان یکی از دانشگاه های برتر 

کشور محسوب می شود.

همکاری با مراکز بین المللی مسیر توسعه 
علمی کشور را هموارتر می کند

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره ۲۰5۱3 مورخ ۱3۹4/۰5/۱۹و به استناد مفاد ماده ۲۱5 و ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
 با ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان

استاد آشفته ، کوچه ))فرعي ۲8(( ، کوچه ))فرعي ۲۹(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد ۱ کد پستی 86۱5767۹۲4  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک 
به فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: ۱- حجت اله سلیمانی پور۲-پیمان آقایی 3- علی حمزوی

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر حکیم صهبا شهرضا به شماره ثبت 987
و شناسه ملی 10260159289 درحال تصفیه )نوبت اول (- کد اقتصادی : 411177396383

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره ۲۰۹۹۰ مورخ  ۱3۹6/۱/۱5و به استناد مفاد ماده ۲۱5 و ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
 با ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان

استاد آشفته ، کوچه ))فرعي ۲8(( ، کوچه ))فرعي ۲۹(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد ۱ کد پستی 86۱5767۹۲4  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک 
به فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: ۱- سیدجلال میربد ۲-سیدابوذر میرنیام 3- جمال لطفی

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر حکیم نصراله شهرضا به شماره ثبت 977
و شناسه ملی 10260158347 درحال تصفیه )نوبت اول (- کد اقتصادی : 411177395513

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره ۲۰535 مورخ ۱3۹4/۰6/۱5و به استناد مفاد ماده ۲۱5 و ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
 با ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان
استاد آشفته ، کوچه ))فرعي ۲8(( ، کوچه ))فرعي ۲۹(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد ۱ کد پستی 86۱5767۹۲4  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک 
به فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: ۱- اکبرشیرعلی۲-محمد طاهری 3- حیدرعلی آقایی قرخلو

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر اسلام آباد شهرضا به شماره ثبت 982
و شناسه ملی 10260158810 درحال تصفیه )نوبت اول (- کد اقتصادی : 411177398810

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره ۲۰۹44 مورخ ۱3۹5/۱۱/۱۲و به استناد مفاد ماده ۲۱5 و ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
 با ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان
استاد آشفته ، کوچه ))فرعي ۲8(( ، کوچه ))فرعي ۲۹(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد ۱ کد پستی 86۱5767۹۲4  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک 
به فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: ۱- محمدمهدی کاظمی۲-شهلا افشاری3- سیدابوذر میرنیام

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر امیرکبیر شهرضا به شماره ثبت 976
و شناسه ملی 10260158220 درحال تصفیه )نوبت اول (- کد اقتصادی : 411177395489

پیرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره ۲۰584 مورخ ۱3۹4/8/۱3و به استناد مفاد ماده ۲۱5 و ماده ۲۲5 قانون تجارت از کلیه بستانکاران نوبت اول 
احتمالی اشخاص حقیقی و حقوقی که ادعایی علیه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آید ظرف مدت حداکثر 6 ماه ازتاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
 با ارائه مدارک مثبته به آدرس هیئت تصفیه شرکت به نشانی استان اصفهان ، شهرستان شهرضا ، بخش مرکزي ، شهر شهرضا، محله مسکن مهر ، خیابان
استاد آشفته ، کوچه ))فرعي ۲8(( ، کوچه ))فرعي ۲۹(( ، پلاک 3 ، طبقه اول ، واحد ۱ کد پستی 86۱5767۹۲4  مراجعه نمایند. این اطلاعیه در سه نوبت هر یک 
به فاصله یکماه در اصفهان امروز انتشار و اعلام میدارد که پس از انقضای مدت مذکور هیچگونه ادعایی پذیرفته نخواهد شد و ختم تسویه شرکت اعلام خواهد شد. 

هیئت تصفیه شرکت: ۱- علیرضا آقابابایی۲-سیدعلاءالدین موسوی 3- غلامحسن گلی

 آگهی دعوت از بستانکاران احتمالی شرکت تعاونی مسکن محلی مهر بوستان شهرضا به شماره ثبت 973
و شناسه ملی 10260157954 درحال تصفیه )نوبت اول (- کد اقتصادی : 411177395144

 توجه بیشتر به حوزه علوم انسانی 
در برنامه های معاونت علم و فناوری


